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استاندار اصفهان: 

 13 درصد منابع بانکی اصفهان به سایر استان ها 
تخصیص می یابد

 مدير منطقه 15 شهرداری اصفهان 
خبر داد؛

احداث پارك شهرك مرواريد

توضيحات سردار کمالي در مورد بازيكنان سرباز

نيروي انتظامي مي تواند 
پولادي را دستگير کند

در جلسه مشترك استاندار، شهردار و شورای شهر تاکيد شد؛

تفويض اختيارات مديريت 
بحران به شهردار اصفهان

   افزايش ديابت و بيماری قلبی 
در آينده نزديک

شيوع چاقی در ميان 
دانش آموزان اصفهانی 

15 آذر ماه برپا می شود؛

بزرگداشت مصطفی مستور 
در اصفهان

مديرعامل سازمان نوسازی و بهسازی 
شهرداری اصفهان خبر داد؛   

احيا و مرمت 90درصدی 
مجموعه  فرهنگی  مذهبی 

تخت  فولاد
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12
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 با مرمت و بازس�ازی بيش از 54 ابني�ه تاريخی در 
مجموع�ه فرهنگی مذهبی تخت ف�ولاد اکنون 90 
درصد از اي�ن مجموعه احيا و مرمت ش�ده اس�ت  
 و مرم�ت و احيای آن ت�ا انتهای س�ال 94 به پايان
می رسد. در س�ال های اخير برای احيای مجموعه 
فرهنگ�ی مذهبی تخ�ت ف�ولاد به ج�ز مجموعه 
گلس�تان بيش از دوميليارد تومان در سال هزينه 
شده است. در جنوب ش�رقی اصفهان محدوده ای 

به مساحت 70 هكتار وجود دارد که...

مهندسان 
ميليونر+ 18

5

اگر در اپل کار کنيد سالانه 
چقدر درآمد خواهيد داشت؟

چه کس�ی در 
اپل بيشترين 

درآم����د را 
دارد؛ طراح��ان 

ي�ا مهندس�ان؟ اين 
سوالی اس�ت که ممكن اس�ت به ذهن هر فرد 

کنجكاوی برسد. 

امام جمعه اصفهان:

استكبار در پی ايجاد شكاف بين مردم و روحانيت است
نماینده ولی فقیه و ام��ام جمعه اصفهان گفت: دنیای کفر و اس��تکبار 
جهانی تمام تلاش خود را به کار گرفته تا روحانیون و علما را از چش��م 
مردم بیندازد. آیت الله سیدیوس��ف طباطبایی نژاد در آیین س��الگرد 

ش��هادت آیت الله مدرس و یادواره ش��هدای روحانی اردس��تان، اظهار 
داشت: باید هوشیار باش��یم که اگر مردم از علما جدا شوند، به انحراف 

کشیده خواهیم شد.

زمين خواری به سبک کوره های آجرپزی

خاک اصفهان آجــر شد
مطابق آم��ار ارائه ش��ده، این ک��وره ها از ه��ر 10 تن گچ 
مصنوعی یک تن گچ به صورت غبار وارد محیط می کنند 
که با احتس��اب 96 کوره گچ که حداقل 70 واحد آن فعال 
اس��ت، به طور تخمینی روزانه 60 تن خاک و گچ از طریق 
 این کوره ها وارد هوا و س��پس در س��طح منطقه پراکنده 
می ش��ود. س��رانجام، آنچه پس از فعالیت این واحدهای 

صنعتی باقی می ماند خاک بدون حفاظ است...

 مسووليت بدون اختيارات امكان پذير نيست

اصغر کش��اورز با اعلام این مطلب اظهار داش��ت: احداث پارک 
شهرک مروارید )روبه روي کارخانه قند( از پروژه هاي در دستور 

کار منطقه است که اکنون در مرحله طراحي است و...

معاون اداره منابع انساني ستاد کل نیروهاي مسلح گفت: مهرداد 
پولادي به دلیل کارت جعلي معافیت، س��رباز غایب و فراري 

محسوب مي شود...

روزنامه خبری

 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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پیش از ظهر دیروز جلسه ای مشترک بین استاندار، شهردار 
و اعضای شورای شهر اصفهان به میزبانی استاندار برگزار شد. 
در این جلسه که به منظور بررسی مسائل و مشکلات شهری 

برگزار ش��ده بود، بالغ بر30 محور و موضوع مطرح شد که به 
دلیل کمبود وقت، رس��یدگی به تمام موضوعات 

صورت نگرفت، بنابراین مقرر شد...

س: ؟؟؟؟؟؟؟؟[
]عك
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روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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سلامتی که بر باد می رود؛

ردپای محصولات غذایی زیرپله ای 
در بازارشهر

فرمانده معظم کل قوا در مراسم دانش آموختگی 
دانشگاه های افسری ارتش: 

نيروهاي مسلح ایران در تمام عرصه های 
مسئوليت و  رزم آوری، سنگ تمام 

2خواهند گذاشت

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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رییس مجلس در کنفرانس خبری 
با همتای روسی تاکید کرد:  
ضرورت مبارزه 
با تروریست ها 
با روش های مختلف 

آیت الله جنتي در دیدار با 
کاروان خانواده معظم شهدا و 
ایثارگران اصفهان: 
ادامه دهنده 
راه شهدا باشیم

مدیرعامل شرکت توسعه مجتمع های سیاحتی،  ورزشی سپاهان:
119فاز دوم تله کابین صفه اصفهان آماده بهره برداری است

ویژه نامه 
دانش

معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا
با اشاره به بارش مناسب برف در حوضه آبریز زاینده رود:

تونل سوم کوهرنگ، بهمن ماه 
به بهره برداری می رسد

دکتر سقائیان ن  ژاد در دیدار با اهالي منطقه 6؛

    شهرداري  از ابتداي آذرماه
 پسماندهاي پزشكي جمع آوري نمي کند

4

4

4

ایران و کره جنوبي در دیداري دوستانه؛ 

 دلمان براي تیم ملي 
تنگ شده بود

تعادل در بازارعرضه و تقاضای مرغ وجود ندارد 

تامین نهاده،مهم ترین مشكل 
مرغداران استان

س: حمیدرضا نیكومرام  |  اصفهان زیبا[
]عك

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
]عک
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8

1012

2

4

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 

سه شنبه  8 مهر 1393  |     5 ذی الحجه  1435 |   شماره 2200 
 12  صفحه   |   قیمت : 300 تومان    |   پیامک :   3000483088

www.isfahanziba.ir
info@isfahanziba.ir

استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

ویژه نامه  دانش 

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

لطفا کمربندهای ایمنی خود را ببندید
   سرعتی باور نکردنی                       

  پاسخی به نیاز اینترنت پرسرعت شما 
   حتی اگر خط تلفن نداشته باشید           

    یا مشکل مخابراتی داشته باشید 

ISD به شماره 12-13-105 
P ت

ی مجوز توزیع اینترن
دارا

ی 
ت رادیوی

ت و ارتباطا
ظیم مقررا

صادره از سازمان تن

تلفن تماس:36205196 
www.shabakieh.com

مسلمانان با همدلی، حربه اختلاف افکنی را   از دست دشمن بگیرند

3

10

3

3 6

رییس جمه��ور اعلام کرد که این دول��ت از هیچ اقدامی که در راه مبارزه با فس��اد لازم 
باشد، دریغ نخواهد کرد و هر چه را که در راه توسعه مملکت نیاز باشد، تامین 

می کند و در این مسیر از هیچ قدرتی نخواهد ترسید. 

استاندار اصفهان به عنوان سخنران این مراس��م، از خدمات دادستان سابق 
استان تقدیر و صدور حکم پلمب بخش مازوت سوز نیروگاه اصفهان را ریسک 
بزرگ و حکمی قطعی قلمداد کرد.  زرگرپور ادامه داد: در این خصوص کمتر 
دادستانی حاضر به پذیرش چنین ریسک بزرگی بود. وی تصریح کرد: پس از 

صدور این حکم، مسوولان در تهران به من ایراد گرفتند که من نیز به عنوان 
رییس شورای تامین استان از حکم دادستان استان با قاطعیت دفاع کردم؛ چرا 

که دادستان اصفهان مشکل بزرگ زیست محیطی را با این حکم 
برطرف کرد. وی ضمن ابراز نگرانی از وضعیت زندان اصفهان...

2

4

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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رییس جمهور در جمع نخبگان و برگزیدگان خراسان رضوی:

دولت از هیچ اقدامی در راه مبارزه با فساد 
دریغ نخواهد کرد

به مناسبت سالگرد شهادت سردارعباسعلی جانثاری

فرمانده آتشبار

در پی تصمیم دولت به تصفیه بدهی بانک مرکزی

دور زدن متغیرهای اقتصادی 
ممنوع!

در همایش »س��رطان پایان و آغاز من« که ب��ا همت جمعیت 
همیاران س��لامت روان اجتماعی و همکاری سازمان بهزیستی 
استان اصفهان در سالن اجتماعات بهزیستی برگزار شد، دکتر 
شیرین تبعه امامی روانش��ناس و عضو هیات علمی دانشگاه که 
بیمار در حال مبارزه با سرطان است و تا به حال موفق به درمان 
خود تا 80 درصد شده است، گفت: امروزه سرطان به عنوان یک 
بیماری سخت، جس��م و روح بس��یاری از افراد را درگیر کرده، 

ضمن اینکه تعداد مبتلایان هر روز رو به فزونی است.
 به گفته وی، بجاس��ت که با آگاهی از اینکه سرطان صرفا یک 
بیماری جسمی نیست و به صورت ش��دید متاثر از روح و روان 
فرد نیز است، بر آن باش��یم تا با افزایش توان روحی افراد مبتلا 
و افزایش انگیزه زندگی این بیماری هولناک را کنترل و بهبود 
بخش��یم. این بیمار موفق با اش��اره به این موضوع، برای درمان 
روحی اف��راد مبتلا توج��ه به ش��ش نکته کلی��دی را ضروری 
دانست. وی با اش��اره به اینکه بس��یاری از بیماران در پذیرش 
واقعیت بیماری خود مش��کل داش��ته و در انکار شدید روحی 
هستند، تصریح کرد: مسلما عدم پذیرش بیماری بر روند درمان 

تاثیرگذار است...

استاندار در  مراسم معارفه دادستان جدید اصفهان: 

وضعیت زندان اصفهان
 مناسب نیست

باز هم یک پروژه ضدایرانی دیگر

تکرار سناریوی  ایران ستیزی »آرگو«  این بار با نام گلاب

2

مهم ترین دلواپسی ام 
شرمندگی مقابل

 مردم است 

 معاون فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان در نشست با خبر نگاران رسانه ها:

رهبر معظم انقلاب در دیدار کارگزاران حج:

تخت فولاد وگلستان شهدا یکی از مسیرهای 
گردشگری اصفهان است 

این روزها ش��اهد نمایش فیلم ضد ایرانی »گلاب« در بس��یاری از 
جشنواره های سینمایی غرب هس��تیم؛ فیلمی که علی رغم ضعف 
در ساختار و محتوا همواره به عنوان یکی از شانس های اسکار مطرح 

می ش��ود، به نظر می رس��د قصه فیلم ضد ایرانی »آرگ��و« در حال 
 تکرار است. دو س��ال پیش فیلم ضد ایرانی »آرگو« به کارگردانی 

بن افلک، بازیگر هالیوودی ساخته شد که از همان ابتدا ...

مرکز نجوم ادیب برگزار می کند؛

 ششمین گشت رصدی آسمان شب
12 7

9

با حضور معاون وزیر تعاون؛

امروز 96 طرح تعاونی در 
استان اصفهان افتتاح می شود

سرطان؛ پایان و آغاز من

سرطان نعمتی است که باعث 
بازنگری مان می شود

آگهی می پذیرد
32229512

امور آگهی های



نایب رییس مجلس شورای اسلامی گفت: ایستادگی 

گروه 
ایران

مردم در دوران دف��اع مقدس و اس��تقلال ایران در 
مذاکرات هس��ته ای نتیجه پیوند دین و سیاست در 
کشور است. حجت الاسلام محمدحسن ابوترابی فرد 
روز دوش��نبه در اجتماع مردم کاش��مر و در مراسم 
گرامیداشت هفتاد و هفتمین سالگرد شهید آیت الله 
مدرس، از وی به عن��وان مرد فقه، ایث��ار، بصیرت و 
درایت، زه��د و مجاهدت، مرد صحنه های س��خت و 
پرچالش سیاست و نظریه پرداز تربیت یافته مکتب قرآن و عترت و 
پایه گذار نظریه ماندگار پیوند سیاس��ت و دیان��ت یاد کرد. وی با 
تسلیت سالروز شهادت این شهید بزرگوار اظهار کرد: شهید آیت 
الله مدرس یک نماد برجسته از شاگردان و تربیت یافتگان مکتب 

قرآن و عترت است و به معنای واقعی کلمه فقیه بود که به محضر 
عالمان بزرگ و فقهای عالی قدر و مجامع عالم پرور در نجف اشرف 
و اصفهان راه یافت و با کوله باری از دان��ش، ایمان و فهم صحیح 
معارف دین به مقام رفیع فقاهت، آن هم فقیهی طراز اول دس��ت 

یافت.
نایب رییس مجلس شورای اسلامی گفت: شهید مدرس مصداق 
بارز فقهایی اس��ت که از صلاحیت و لیاقت م��ردم برخوردار بود.

حجت الاس��لام ابوترابی فرد با بی��ان اینکه پیون��د بین فقاهت و 
هدایت مردم از س��وی آیت الله مدرس بیانگر این حقیقت اس��ت 
که فقاهت ش��هید مدرس از دانش و دیانت او سرچشمه گرفت و 
آنچنان فقه و اخلاق در عمل و رفتار او به هم گره خورد که قلبش 
لبریز از خوف خدا ش��د و چون خود تحت تاثی��ر کلام قرآن قرار 

گرفت، لایق تبلیغ دین و هدایت مردم ش��د. وی یادآور شد: اگر 
کسی درجه علمی داشته باش��د ولی در قلبش خوف الهی نباشد، 
نمی تواند به دیگران انذار بدهد، ولی ش��هید م��درس دارای این 
مقام فاخر فقهی و اخلاقی و رفت��اری بود و دانش و بصیرت علمی 
او را در س��خنان و تصمیمات و اقداماتش به عین��ه می توان دید.

نماینده مجلس ش��ورای اس��لامی گفت: دینداری، دین باوری و 
تعهد به اسلام و مقام علمی در رفتار فردی و سیاسی و اجتماعی 
 مدرس قابل مشاهد است و راز حیات جامعه در گرو فعالیت چنین 
انسان هایی است. حجت الاس��لام ابوترابی خطاب به مردم ایران 
و امت اسلام اظهار داش��ت: اگر در نهضت مش��روطه و سپس در 
قیام های مختلف مردم ایران، اس��تبداد شاهنشاهی مورد هدف 
قرارگرفت، به این خاطر بود که فقهای نامدار و شخصیت های برجسته 
و تربیت یافت��ه مکتب امام ص��ادق )ع( پیش��گام و پرچمدار این 
حرکت بودند، به طوری که مدرس به برکت قدرت برآمده از فقه 
خود، در برابر استبداد مدرن رضاخانی تحت حمایت روشنفکران 
غرب گرا، ت��وان رویارویی یاف��ت و تا فروپاش��ی ارکان حکومت 
شاهنشاهی پیش رفت و به هدفش رسید. وی افزود: امام و رهبری 
به عنوان پرچمدار حرکت مدرس، با تداوم راه آن شهید، هدف او را 
محقق ساختند، از این رو است که این حرکت در پیش گرفته شده 
 در فراز و فرودها رنگ نمی بازد و در مسیر انحراف قرار نمی گیرد

و تا رس��یدن به مقص��د می تازد؛ زیرا در دس��ت فقه��ای صالح و 
 وارسته و بی اعتنا به دنیا و تسلیم در برابر خداست. حجت الاسلام

ابوترابی فرد با بیان اینکه س��لامت جامعه در سایه حضور فقهای 
راستین، زاهد و وارسته در متن امور سیاسی، اجتماعی و فرهنگی 
تعریف می شود، گفت: توده های مردم ایران و امت اسلام باید در 
عرصه فقاهت از این علما الهام بگیرن��د و در راه آنان گام بردارند.

نایب رییس مجلس شورای اس��لامی تصرح کرد: مدرس معتقد 
بود دنیای اس��لام در دس��ت حاکمان بی لیاق��ت و بی صلاحیت 
ش��رایط اقتصادی و فرهنگی س��ختی را تجربه می کند و این امر 
 ناشی از جدایی دین از سیاست اس��ت؛ زیرا به اعتقاد مدرس، رمز 

عقب ماندگی امت اسلام جدایی دین از سیاست است و معنا ندارد 
ملت و دولت در جهان اسلام با مس��ائل سیاسی بیگانه باشد. وی 
گفت: با تکیه بر این اعتقاد، دین باید مدیریت و رهبری امت اسلام 
را در همه عرصه ها برعهده بگیرد، به ویژه آنکه پیامبر اسلام )ص( 
که موسس دیانت بود، خود رییس سیاس��ت هم بود و این همان 
سخن و نظریه سیاس��ی امام خمینی)ره( بنیانگذار انقلاب است 
که باید فقیهی ع��ادل و صالح در زمان غیبت مس��وولیت جامعه 
اس��لامی را برعهده بگیرد.نایب رییس مجلس ش��ورای اسلامی 
خاطر نشان کرد: از زمانی که جدایی دین از سیاست مطرح شد، 
ممالک اس��لامی رو به ضعف رفتند، لذا اس��اس نظریه مدرس و 
حضور او در عرصه سیاست برای پیوند دین و سیاست است. وی با 
اشاره به اینکه این نظریه سیاسی مدرس دو پیام برای  امت اسلام 
دارد، اظهار کرد: پیام اول این اس��ت که امت اس��لام در هر نقطه 
جهان برای جلوگیری از انحراف و مقابله با اس��تبداد و اس��تکبار 
باید سیاس��ت را با دیانت گره بزنند، در این صورت اسلام برآمده 
از قرآن محقق می شود. حجت الاس��لام ابوترابی گفت: پیام دوم 
این است که هر انسان مومن و مسلمان که به اسلام، قرآن، پیامبر 
و امامت اعتق��اد دارد باید در حیات اجتماعی و سیاس��ی خویش 
سیاس��ت و دیانت را باهم گره بزند؛ زیرا نمی شود کسی مسلمان 
باشد اما نسبت به مسائل سیاس��ی بی تفاوت باشد، لذا باید امت 
اس��لام این رفتار خود را اص��لاح کنند. وی از این م��رد بزرگ به 
عنوان نماد مبارزه با استبداد رضا خانی یاد کرد و افزود: اگر شهید 
مدرس در برابر رضاخان سخت ایستاد، زیرا می دانست او مزدور 
انگلیس اس��ت. ابوترابی فرد اظهار داشت: مدرس خود را همیشه 
یک طلبه نه یک رجل سیاسی می دانست؛ زیرا در آن زمان درحوزه 
سیاست، سیاستمدار به کسی تلقی می ش��د که از غرب حمایت 
 کند و فریب خورده ای بود که منافع ملی را به بیگانگان بفروشد.

نایب رییس مجلس خاطر نشان کرد: اگر می بینید ملت ایران در 
هشت سال دفاع مقدس در مقابل دش��منان ایستاد و یک وجب 
از خاک کش��ور را به دش��من نداد و امروز در مذاکرات هسته ای 
آمریکا و کش��ورهای ۱+۵ نمی توانند از ما عبور کنند و استقلال 
ایران نماد عزت و اقتدار امت اسلام اس��ت و کاروان علمی کشور 
 با مدیریتی صالح برای رس��یدن ب��ه جایگاه ه��ای علمی تلاش 
می کند؛ به این دلیل اس��ت که ما سیاس��ت و دیانت را با هم گره 

زده ایم.

با حضور فرمان��ده کل ارتش بهره ب��رداری چهار پ��روژه بزرگ 
در خص��وص تعمیرات اساس��ی و الحاق اس��کادران بالگردهای 
ضدسطحی و ضدزیرسطحی و هواناو به نیروی دریایی و هوادریایی 
انجام شد. فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران روز دوشنبه 
در حاشیه الحاق ناوگان سطحی و هوایی به نیروی دریایی ارتش 
 در بندرعب��اس به خبرنگاران، گفت: امروز ش��اهد گوش��ه ای از 
توانایی های متخصصان نظامی و دانشگاهی جمهوری اسلامی 
ایران هستیم. سرلشکر عطاالله صالحی عنوان کرد: ناوگان سطحی 
و هوایی ارتش به جدیدترین فناوری های رزمی و دفاعی در حوزه 
موشک، توپ ها و سامانه های راداری و رادارگریز تجهیز شده اند. 
توان دفاعی ارتش نسبت به گذشته افزایش قابل توجهی داشته 
است. فرمانده کل ارتش خاطرنش��ان کرد: ناوگروه های نیروی 
دریایی ارتش کاملا مس��تقل و بدون وابس��تگی به کش��ورهای 
مختلف با تجهیزات بهینه سازی ش��ده داخلی در آب های آزاد 
و بین المللی به انجام ماموریت می پردازد، در حالی که نیروهای 
نظامی سایر کش��ورها در قالب پیمان نظامی در آب های آزاد و 
خلیج عدن حضور دارن��د. وی افزود: حضور ارت��ش در آب های 
دور نش��ان از توانایی دفاعی و رزمی جمهوری اسلامی ایران در 
دفاع از مرزهای آبی، خاکی و منافع تجاری، اقتصادی و سیاسی 
در آب های آزاد است. سرلشکر صالحی پیام جمهوری اسلامی 
ایران به تمامی کشورهای دنیا را صلح و دوستی عنوان کرد و ادامه 
داد: حضور نیروی دریایی ارتش در منطقه با هدف تامین امنیت 

انجام می شود.

  الحاق بالگردهای عملیاتی و رزمی به ناوگان هوادریا
با حضور فرمانده کل ارتش و فرمانده نیروی دریایی ارتش بالگرد 
RH مین روب، بالگرد AB گشت و شناسایی و بالگرد SH ضد 
زیرس��طحی به هوادریایی منطقه یکم نیروی دریایی ارتش در 
بندرعباس ملحق شد.با الحاق شناورهای سطحی و بالگردهای 
عملیاتی و رزمی توان رزمی نیروی دریایی ارتش در دریا افزایش 
خواهد یافت. برد عملیاتی ارتش در جنگ های موشکی افزایش 

یافته و توانایی انهدام دشمن بدون دیده شدن را دارا خواهد بود.

  واناو SRN۶ رونمایی شد
یک فروند هوان��او SRN۶ با حضور سرلش��کر صالحی، فرمانده 

کل ارتش و فرمانده نیروی دریایی ارتش در منطقه یکم نیروی 
دریایی ارتش )ولایت( به ناوگان دریایی ارتش ملحق شد. هواناو 
SRN۶ در جنگ تحمیلی حضور فعال داشته و پس از دو مرحله 
تعمییرات در سال ۹۰ زمین گیر ش��د که به دست متخصصان 
داخلی پ��س از دو ه��زار و ۸۸۹ آیتم بازبینی مج��ددا با قدمت 
۴۸ س��ال به ناوگان نیروی دریایی الحاق ش��د. همچنین پیش 
از این یک فروند بالگرد ضدس��طحی AB۲۱۲، دو فروند بالگرد 
 F۲۷ یک فروند هواپیمای بال ثابت ،SH۳D ضدزیرس��طحی
برای گش��ت و شناس��ایی با حضور فرمانده کل ارتش رونمایی 
شدند. در این روز بالگرد RH مین روب نیروی دریایی ارتش در 
معرض نمایش قرار گرفت. دریادار حبیب الله س��یاری، فرمانده 
نیروی دریایی ارتش در مراس��م الحاق بیان داشت: دو فروند ناو 
کلاس سیریک و کلات و چهار فروند ناوچه گشت دریایی شمس، 
فتح، فجر و نور مجهز به سامانه های موشکی سطح به سطح، به 

یگان های نیروی دریایی ارتش ملحق می شوند.

  جدیدترین »اژدر« نداجا رونمایی شد
با حضور فرمانده کل ارتش، جدیدترین اژدر نیروی دریایی ارتش 
نصب شده بر روی بالگردهای SH۳D رونمایی شد. امیر دریادار 
عباس زمینی، فرمانده فنی نیروی دریایی ارتش گفت: چهار پروژه 
بزرگ در خصوص تعمیرات اساسی و الحاق اسکادران بالگردهای 
ضدسطحی و ضدزیرس��طحی و هواناو را در دس��تور کار داریم. 
همچنین۱۰ فروند شناور سطحی و پروازی به سامانه های موشکی 
کروز دریایی نور، قادر و نصر تجهیز ش��دند. زمینی خاطرنشان 
کرد: موشک های نور قادر و نصر از جمله موشک های با برد قابل 
ملاحظه بوده و اهداف ساحلی و دریایی را با دقت و قدرت بالا قادر 
هستند. فرمانده فنی نیروی دریایی ارتش عنوان کرد: سه فروند 
ناوهای لجستیکی کلاس سیریک، سه فروند ناوهای کلاس فتح 
و دو فروند ناوهای کلاس ش��مس و یک فروند هواناو BH۷ هر 
یک با طی ش��ش ماه زمان و صرف ۱۳ هزار نفر ساعت کار مفید 
تسلیح شده اند. دریادار زمینی گفت: ما تعمیرات اصلی و الحاق 
 SH دو فروند اسکادران بالگردهای ضدسطحی و ضدزیرسطحی
و AB و هواناو را در دس��تور کار داش��تیم. وی خاطرنشان کرد: 
ماموریت اصلی بالگردهای SH۳E ملقب به س��لطان دریا برای 
انجام عملیات های ضد زیردریایی بوده و از قابلیت حمل موشک 

و اژدر برخوردار است.

  4 ناوچه رادارگریز و ۲ ناو کلاس س�یریک وکلات به 
نیروی دریایی الحاق شد

با حضور سرلشکر عطاالله صالحی و امیر دریادار حبیب الله سیاری 
فرمانده نیروی دریایی ارتش از چهار فروند ناوچه گشت دریایی 
فجر، شمس، فتح و نور و دو فروند ناو کلاس سیریک و کلات مجهز 
به سامانه های موشکی سطح به سطح رونمایی شد. این ناوچه ها 
و ناو کلاس ها به موشک های نور، قادر و نصر مجهز شده و توانایی 

دفاعی ارتش را در دریا چندین برابر کرد.

سخنگوی قوه قضائیه در نشست خبری به ۳۵ سوال خبرنگاران 
درباره موضوعات مختلف قضایی پاسخ داد. به گزارش اصفهان 
زیبا به نقل از خبرگزاری مهر، حجت الاس��لام غلامحس��ین 
محس��نی اژه ای در هفتاد و س��ومین نشس��ت خبری خود با 
اشاره به اسیدپاشی های اخیر گفت: انشاءالله نیروی انتظامی 
و قوه قضائیه وظایف خود را در این پرونده ها به درستی انجام 
می دهند و صاحبان رسانه هم باید اطلاع رسانی مفید داشته 
باشند تا مردم هوش��یار ش��ده و چنین جنایت های خشن  و 

نامعقول انجام نشود.

  عمو و برادرزاده، متهمان اسیدپاشی تهران
در موضوع پرونده اسیدپاشی در تهران از نیروی انتظامی تشکر 
می کنم که به خوبی توانست متهمان را دستگیر کند که یک 
عمو و برادرزاده بودند که به دلیل اختلافات صنفی دس��ت به 
این کار زدند. در مورد دو مورد دیگر هم حکم صادر و تایید شده 
که به زودی اجرا می شود، البته مشکلاتی در اجرای احکام بود 
که بیشتر بحث پزشکی عنوان و رفع ش��د. از نیروی انتظامی 
و وزارت اطلاع��ات هم می خواهی��م تا در مورد دس��تگیری 

اسیدپاش های اصفهان هم بیشتر تلاش کنند.

  یک متجاوز به عنف و یک سارق مسلح اعدام شدند
محسنی اژه ای اعلام کرد: در هفته های اخیر یک مورد اعدام به 
دلیل سرقت و تجاوز به عنف در مشهد اجرا شد. همچنین یک 
مجرم دیگر در بندرعباس به دلیل اقدام علیه امنیت و سرقت 
مسلحانه به اعدام محکوم و حکم آن اجرا شده است. در پرونده 
حمله به بیمارس��تانی در قم که موجب مرگ یک بیمار شد، 

متهمان به قصاص محکوم شده و حکم اجرا شد.

 دستگیری 53 قاچاقچی مواد مخدر
سخنگوی قوه قضائیه با بیان اینکه در یک ماه گذشته ۱۵ هزار 
کیلو مواد مخدر کشف شده است، افزود: در این پرونده ۵۳ نفر 
دست داشتند که در حال رسیدگی است و با همکاری نیروی 
انتظامی تلاش می کنیم ت��ا عوامل اصلی قاچاق مواد مخدر را 

پیدا کنیم.

  آخرین آمار ثب�ت اختراعات و علای�م تجاری در 
سال 93

محس��نی اژه ای با ارائه آمارهایی از ثبت اس��ناد کشور، اعلام 
کرد که در شش ماه س��ال جاری۱۳۸۱مورد ثبت اختراعات، 
هش��ت هزار و۲۶۶ مورد ثبت علایم تجاری،۱۶۶۰ مورد ثبت 
طرح های صنعتی  و ۱۴۵۲ م��ورد اظهارنامه ثبتی در بخش 

بین الملل داشته ایم.

  تنظیم 7 میلیون سند الکترونیکی در سال جاری
وی گف��ت: بر اس��اس آمارها در ای��ن مدت هف��ت میلیون و 

 ۴۸۸ هزار سند رس��می به صورت الکترونیکی تنظیم شده و 
۱۵ میلیون اس��تعلام هم انجام ش��د. همچنی��ن ۲۷ میلیون 
خدمات ثبتی انجام شده که افزایش ۵۵ درصدی داشته است. 
محسنی اژه ای گفت: در شش ماهه نخست سال جاری ۱۶۰۰ 

میلیارد تومان از معوقات بانکی وصول شد.

  معاون اول دولت دهم به 15 سال حبس محکوم شد
بعد از اظهارات مقدماتی س��خنگوی ق��وه قضائیه خبرنگاران 
سوالات خود را مطرح کردند که محس��نی اژه ای در پاسخ به 
اینکه گفته شده محمدرضا رحیمی، معاون اول دولت دهم به 
۱۵ سال حبس و ۹ میلیاردتومان جزای نقدی محکوم شده، 
گفت: اصل محکومیت درست اس��ت، اما هنوز حکم در دیوان 
مطرح است و قطعی نشده و وقتی قطعی شد، اعلام می کنیم.

  پرونده احمدی نژاد در حال پیگیری است
محسنی اژه ای در پاس��خ به اینکه یک سال از احضار محمود 
احمدی نژاد به دادگاه می گذرد و مجلس هم همچنان شاکی 
است این پرونده به کجا رسیده، گفت: پرونده در حال رسیدگی 
است و هنوز تمام نش��ده، مجلس هم گزارش داده و شکایتی 

نکرده است.

 وزارت ارتباطات هنوز فرصت دارد
معاون قوه قضائیه در مورد زمانی که به وزارت ارتباطات داده 
ش��ده بود و مصادیق مجرمانه را در فضای مجازی حذف کند، 
گفت: دادس��تانی تهران اقداماتی را انج��ام داده و در آخرین 
جلس��ه کارگروه وزارتخانه فرصت دیگری خواست و هنوز آن 

فرصت تمام نشده است. 
پرونده غنچه قوامی سوال دیگر خبرنگاران بود که اژه ای پاسخ 
داد: این فرد دو اتهام داش��ت؛ یکی تبلیغ علیه نظام و دیگری 
امنیتی بود که در مورد موضوع امنیتی قرار منع تعقیب صادر 
شد و در مورد تبلیغ علیه نظام هم کیفرخواست آن به دادگاه 
رفت. در مورد اول دادس��تان به قرار منع تعقیب اعتراض کرد 
و دادگاه پذیرفت تا رسیدگی شود و پرونده در حال رسیدگی 

است.

  پارازیت ها مضر هستند
خبرنگاری گفت که موضوع زیانبار بودن پارازیت ها در جلسه ای با 
حضور وزیر اطلاعات، انرژی اتمی و محیط زیست عنوان شده 
است، آیا قوه قضائیه وارد می شود که در پاسخ  معاون اول قوه 
قضائیه اعلام کرد: این بحث تخصصی و قضایی نیس��ت. قطعا 
سیگنال و امواج الکترونیکی ضرر دارند، اما میزان آن متفاوت 
اس��ت و اگر بیش از حد متعارف باشد ضررهای زیادی خواهد 
داشت و حتی می تواند سرطان زا باش��د. اگر روزی مشخص 
شود که این تاثیرات به ضرر انسان است، دستگاه های مسوول 

جلوگیری می کنند و قوه قضائیه می تواند وارد شود.

با حضور  فرمانده کل ارتش؛ در نشست خبری سخنگوی قوه قضائیه مطرح شد:

ناوگان دریایی ارتش به جدیدترین فناوری های
 رزمی و دفاعی مجهز شد

یک متجاوز به عنف و یک سارق مسلح
 اعدام شدند
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آیت الله هاشمی رفسنجانی در دیدار نماینده ویژه دبیرکل سازمان ملل در امور عراق: 

»  ناراضی تراشی«  نقشه استعمار و استبداد برای تقویت گروه های تندرو  است 
رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام » ناراضی تراشی« را برنامه  
شوم تروریست ها در میان ملت ها دانس��ت و اظهار کرد: متأسفانه 
اس��تبداد، اس��تعمار و تروریس��م با اس��تفاده از اختلافات قومی و 
مذهبی، م��ردم را به ایجاد ناامن��ی تحریک می کنن��د. به گزارش 
 اصفه��ان زیبا به نق��ل از خبرگزاری دانش��جویان ای��ران، آیت الله 
هاش��می رفس��نجانی در دیدار ملادینوف، نماینده ویژه دبیرکل 
س��ازمان ملل در امور عراق با اش��اره به ناامنی ها و عدم ثبات عراق 
و تاثیر آن در منطقه، گفت: ایران تجربیات ارزش��مندی در مقابله 

با تروریست ها دارد که اوایل پیروزی انقلاب با اقدامات مسلحانه به 
شورش های کور، ترور شخصیت ها و تجزیه طلبی روی آورده بودند. 
رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام با اش��اره به نقش استبداد و 
اس��تعمار درخلق، پرورش و تقویت تروریست ها، خاطرنشان کرد: 
تا زمانی که این دو عامل باشند، تروریست ها هستند و اصلًا در این 
فضا بیشتر رشد می کنند. هاشمی رفسنجانی، قاطعیت و سرکوب را 
برای مقابله با پدیده تروریست ضروری و در عین حال ناکافی دانست 
و اظهار کرد: در برخورد با پدیده های زشت و خشن، باید ریشه ها را 

بررسی و راه های خلق تروریست ها را به دور از سیاسی کاری و رفتار 
متناقض مسدود کرد تا بلای جان ملت ها نشوند. 

وی اوضاع امروز کشورهای لیبی، تونس، سوریه، افغانستان و عراق 
را مصداق روشن برخورد ناقص و متناقض با تروریست ها برشمرد و 
گفت: با شیوه های کنونی مقابله دروغین با این پدیده زشت، جهان 
باید هر روز ش��اهد جنایات تروریست ها در قالب سلفی ها، طالبان، 
بوکوحرام، الشباب سومالی، القاعده و داعش باشد؛ چون به واقعیت 
کشورها و ترکیب جمعیتی آنها توجه نمی شود و سردمداران مدعی 

مبارزه با تروریسم از گروه هایی کمک می گرفتند که بقایای دوران 
استبداد هستند. 

رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام همچنین تبعیض های سیاسی 
و مذهبی را موج��ب ایج��اد ناعدالتی های اجتماع��ی و به تبع آن 
نارضایتی مردم خواند و افزود: به خاطر فعالیت های تبلیغاتی جهانی 
تروریس��ت ها، معمولاً ناراضیان مدنی و سیاسی در دنیا جذب این 
گروه های خشن می ش��وند که برخلاف گذش��ته به هر نوع سلاح 
خطرناک مسلح شده اند و نگرانی مهم تر اینکه ممکن است در آینده 
به سلاح های کشتار جمعی ش��یمیایی و میکروبی نیز دست یابند. 
هاشمی رفسنجانی با بیان مصادیقی از ناتوانی تروریست ها در اداره 
جامعه، خاطر نشان کرد: حاکمیت این گروه ها نقطه آغاز ناامنی های 

پایدار است که نمونه آنها را در افغانستان زمان طالبان دیده ایم. 

حجت الاسلام ابوترابی فرد:

ایستادگی ملت ایران در برابر قدرت های دنیا نتیجه پیوند دین و سیاست است آیت الله نوری همدانی:

پیاده روی زائران اباعبدالله الحسین )ع( 
مانوری در برابر دشمنان است

یکی از مراجع تقلید گفت: پیاده روی مردم به سمت کربلا مانوری در برابر 
دشمنان اسلام بوده و نشان دهنده ولایت پذیری مردم ایران است. آیت الله 
حسین نوری همدانی بعد از ظهر دیروز در دیدار با مدیر حج و زیارت استان 
قم با اشاره به اینکه برخی از مردم برای حضور در مراسم روز اربعین پیاده 
به سمت کربلا عازم می شوند، اظهار کرد: همه ساله شاهد پیاده روی مردم 
از روزهای نخست ماه صفر به س��مت کربلا و حضور در مراسم روز اربعین 

هستیم.
وی افزود: سالانه در حدود ۲۰ میلیون نفر از مردم ایران در مراسم روز اربعین 
در کربلا حضور دارند که این امر نشان دهنده ولایت پذیری مردم ایران است. 
این مرجع تقلید با اشاره به اینکه پیاده روی مردم به سمت کربلا یک مانور 
در برابر دشمنان اسلام است،گفت: مردم ولایتمدار ایران همیشه در برابر 
دشمنان اسلام ایستاده اند. آیت الله نوری همدانی تصریح کرد: اوباما، رییس 
جمهور آمریکا و جان کری، وزیر امور خارجه آمریکا آرزوی دیدار س��ردار 
قاسم سلیمانی را دارند، اما آنها نمی دانند که در نظام جمهوری اسلامی ایران 
سردار سلیمانی های بسیاری وجود دارد. وی با اشاره به اینکه مردم ایران باید 
در مراسم روز اربعین حضور گسترده ای داشته باشند، گفت: حضور گسترده 
و باشکوه مردم ایران در مراسم روز اربعین سبب تاثیرگذاری و نشان دادن 

ولایت پذیری و عقلانیت مردم ایران به جهانیان می شود.

ظریف در دیدار با سفیر جدید اردن 
در تهران اعلام کرد؛

 آمادگی کامل ایران برای 
همکاری تنگاتنگ با اردن 

س��فیر جدید اردن در تهران رونوشت اس��توارنامه خود را به محمد جواد 
ظریف وزیر امور خارجه تقدیم کرد. وزیر امور خارجه کشورمان با اشاره به 
اینکه امروز منطقه و جهان اسلام با مشکلات عدیده ای روبه رو است، فائق 
آمدن بر این مسائل به ویژه مقابله با اقدامات رژیم صهیونیستی علیه قدس 
ش��ریف و همچنین مبارزه با افراط گرایی را نیازمند همفکری و همکاری 

کشورها دانست. 
ظریف در این دیدار، آمادگی کامل جمهوری اسلامی ایران را برای همکاری 
تنگاتنگ با کش��ور برادر، اردن در جهت رشد و توس��عه روابط دوجانبه و 
همچنین مبارزه با افراطی گری و فتنه های طایفه ای ابراز داشت. عبدالله 
س��لیمان عبدالله ابورمان، س��فیر جدید اردن نیز ضمن ابراز خرسندی از 
مأموریت جدید خود، اهتمام ویژه اردن به توسعه و تقویت روابط با جمهوری 
اس��لامی ایران را مورد تأکید ق��رار داد و ابراز امیدواری ک��رد تا با تلاش و 
همکاری سفارتخانه های دو کشور، مناسبات سیاسی و اقتصادی ایران و 

اردن شاهد ارتقای هرچه بیشتری باشد. 

 رعایت حقوق شهروندی 
سرلوحه برنامه های دولت است

معاون حقوقی رییس جمهور با تاکید بر اینکه دولت در تنظیم منشور حقوق 
شهروندی قانونگذاری مجددی نداشته، گفت: رعایت قانون مداری، اخلاق و 
حقوق شهروندی سرلوحه برنامه های دولت است. الهام امین زاده در اولین 
همایش حقوق شهروندی گفت: حقوق شهروندی یک سند پویاست که 
راهکارها و ضمانت اجرایی آن باید مرتبا تقویت شود؛ حقوق شهروندی باید 
مکمل اجرای قوانین بالادستی و موجود باش��د. وی افزود:امروز گفتمان 
حقوق شهروندی تبدیل به گفتمان غالب قوه مجریه شده است. البته این 
گفتمان فقط مختص قوه مجریه نیست و در اقصی نقاط کشور به صورت 
خودجوش خود را نشان داده اس��ت. امین زاده اظهارداشت: مردم باید از 
حقوق خود مطلع باشند و دستگاه های اجرایی هم مکلف به اجرای حقوق 

مردم باشند. 

 مالیات مسکن مهر وزیر اقتصاد را 
به مجلس کشاند

اعلام وصول سوال پنج نماینده مجلس از وزیر اقتصاد در مورد علت تعیین 
تکلیف مالیات برای مس��کن مهر، طیب نیا را برای پاسخگویی به مجلس 
کشاند. در پایان جلسه علنی دیروز دوشنبه مجلس شورای اسلامی سوال 
تعدادی از نمایندگان از مس��وولان اجرایی کشور اعلام وصول شد. بر این 
اساس، سوال نگهبان س��لامی، نماینده مردم خواف و رش��تخوار از وزیر 
صنعت معدن تجارت در م��ورد علت عدم تخصی��ص ۲۰ درصد از درآمد 
معادن به توسعه مناطق معدنی، سوال طباطبایی نماینده نایین از وزیر راه 
و شهرسازی در مورد علت صدور مجوز پرواز برای آنتونوف ۱۴۰و سوال 
پنج نماینده از وزیر اقتصاد در م��ورد علت تعیین تکلیف مالیات برای 

مسکن مهر اعلام وصول شد.
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گروه 
ایران

مفـقـودی

ــمـاره 13597 ــذاری بـه ش ــرارداد واگــ  قــ
 به تاریخ 80/11/14 مربوط به یک قطعه زمین 
به شماره 852 واقع در شهر بهارستان فاز2بلوک 
125 به نام آقای علی اکبر کاظمی مفقود گردیده 

فاقد اعتبار است.



عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

 شورا ها  از ارکان اصلی تصمیم گیری
 و اداره امور کشور هستند

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با تاکید بر اینکه طبق قانون اساسی 
مجلس شورای اسلامی و ش��ورا ها از ارکان اصلی تصمیم گیری و اداره 
امور کشور هستند، گفت: حدود اختیارات ش��وراها را قانون اساسی و 
قوانین ناشی از آن با توجه به اختیارات ش��ورا ها مشخص می کند، اما 
طی این سال ها به این موضوع توجه نشده و قانون جدیدی در این راستا 

اضافه نشده است. 
عباس حاج رسولیها، انتخاب شهردار را از وظایف و اختیارات شوراها 
ذکر کرده و تصریح کرد: دولت و مجلس نباید اختیار انتخاب شهردار 

را از شورا بگیرد. 
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان  با بیان اینکه طبق اصل یک صدم 
قانون اساسی برای  پیشبرد س��ریع برنامه  های  اجتماعی ، اقتصادی ، 
عمرانی ، بهداشتی ، فرهنگی ، آموزشی  و س��ایر امور رفاهی  از طریق  
همکاری  مردم  با توجه  ب��ه  مقتضیات  محلی ، اداره  امور هر روس��تا، 
بخش ، شهر، شهرستان  یا استان  با نظارت  شورایی  به  نام  شورای  ده ، 
بخش ، شهر، شهرستان  یا اس��تان  صورت  می گیرد که  اعضای  آن  را 
 مردم  همان  محل  انتخاب  می  کنند، افزود: وقتی این وظایف شوراها

را کنار یکدیگر می گذاریم، مسوولیت ش��وراها دوچندان می شود 
و از این رو، مجلس و دولت باید به این موضوع توجه داش��ته باشند 
 و قوانین مربوطه را متناس��ب با اختیارات ش��ورا مص��وب و مردمی 

کنند. 

عضو کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
تاکید کرد:

 به قهرمانان ورزشی
 باید بیشترتوجه شود

عضو کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی شهر 
اصفهان با اش��اره به اینکه باید به قهرمانان ملی بیش از پیش توجه 
شود گفت: قهرمانانی که در عرصه های بین المللی برای کشور افتخار 
آفرینی می کنند و موفق به کسب مدال های رنگارنگ می شوند باید 

بیشتر مورد توجه قرار بگیرند.
رس��ول جزینی در حاش��یه مراس��م تجلیل از قهرمانان پارآسیایی 
 اینچئون 2014 افزود: این قهرمانان عمر مفید و بهترین سال های

جوان��ی و زندگی خ��ود را در جه��ت کس��ب افتخار ب��رای ورزش 
 کش��ور صرف می کنند، اما به لحاظ مالی و امکان��ات زندگی تامین 

نیستند. 
وی با تاکید بر اینکه این قهرمانان از جوایزی ک��ه برای آنها در نظر 
گرفته می شود رضایت ندارند، تصریح کرد: باید به جای دادن جوایز 
اندک مادی به گونه ای برنامه ریزی ش��ود که آین��ده این قهرمانان 

روشن و تامین باشد. 

سخنگوی شورای اسلامی شهر اصفهان:

لایحه نامگذاری ایستگاه های خط 2 و 3 
متروی اصفهان از دستور کار خارج شد

سخنگوی شورای اسلامی شهر با حضور جمع خبرنگاران در خصوص 
مهم ترین مصوبات شصت و چهارمین جلسه علنی شورای اسلامی 
شهر گفت: در مرداد ماه امس��ال در نشست شورای عالی شهر سازی 
مقرر ش��د که طرح مدیریتی یکپارچه منظر تاریخی ش��هری برای 

محدوده بافت تاریخی شهر اصفهان تهیه شود.
 همچنین در این جلسه مقرر شد که برای تهیه چنین طرحی برای 
مس��یر خط دو متروی اصفهان، مراجع ذی ربط اس��تانی با سازمان 

میراث فرهنگی هماهنگ شوند.
ندا واش��یانی پور با تاکید بر اینکه مقرر شده است که در صورت نیاز 
مصوبه ش��ورای عالی ترافیک باز بینی ش��ود، افزود: روز گذشته در 
شصت و چهارمین جلسه علنی شورا، لایحه نامگذاری ایستگاه های 
خط دو و س��ه متروی اصفهان از دستور کار ش��ورای اسلامی شهر 

خارج شد. 
وی با بیان اینکه خط دو متروی اصفهان از شهرک امام حسین )ع( 
به س��مت رهنان و خط س��ه متروی اصفهان نیز از قائمیه به سمت 
میدان آزادی راه اندازی می ش��ود، تصریح کرد: مقرر شده است که 
17 ایس��تگاه برای خط دو و پنج ایس��تگاه نیز برای خط سه متروی 

اصفهان راه اندازی شود. 
سخنگوی شورا با اشاره به اینکه نامگذاری ایستگاه ها در کمیسیون 
فرهنگی صورت گرفت و ش��هرداری ای��ن لایحه را به کمیس��یون 
فرهنگی ارایه داد و در روز گذشته این لایحه برای بررسی به صحن 
علنی شورای اسلامی شهر ارسال شد، تاکید کرد: اصفهان یک بافت 
تاریخی دارد و برای ایجاد ایستگاه های خط دو و سه متروی اصفهان 

باید با میراث فرهنگی هماهنگی شود. 
وی افزود: مقرر ش��ده اس��ت که خط دو متروی اصفهان از زیر خط 
میدان امام )ره( عبور کند، اما هنوز وزارت مسکن و شهر سازی با این 

موضوع موافقت نکرده است. 
سخنگوی شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه در جلسه این 
هفته شورا از 14 قهرمان مدال آور اصفهانی در مسابقات پار آسیایی 
2014 اینچئون تجلیل شد، گفت: معلولان اصفهانی در این مسابقات 
چهار مدال طلا، پنج مدال نقره و سایر این افراد نیز مدال برنز را کسب 

کرده بودند. 
وی اظهار داشت: همچنین در جلسه علنی این هفته شورا تعدادی از 
اعضای شورای اسلامی شهر به عنوان اعضای مجامع، کمیسیون ها و 

سازمان های شهرداری اصفهان انتخاب شدند.

3

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

رییس کمیسیون شهرسازی، معماری و عمران شورای اسلامي شهر اصفهان:

ایمن سازی ساختمان ها باید مورد توجه طراحان و مجریان قرار گیرد
رییس کمیس��یون شهرس��ازی، معم��اری و عمران ش��ورای 
اسلامي ش��هر اصفهان گفت: توجه به ایمن سازی ساختمان ها 
 یک ضرورت اس��ت که باید مورد توجه طراحان و مجریان قرار

 گیرد. 
عبدالرسول جان نثاری با تاکید بر اینکه حفظ ایمنی شهروندان 
و استفاده کنندگان از اماکن شهر شامل ساختمان های مسکونی 
و عمومی از موارد مهم و قابل توجهی اس��ت، افزود: در مقررات 
ملی ساختمان به این مهم توجه ویژه ای شده، به طوری که در 

مراجع20 گانه مقررات ملی درمباحث مختلف به ایمنی توجه 
شده است. وی اضافه کرد: در مرحله اول ساختمان ها بایستی 
بارهای وارد شده ش��امل برف، باد، زلزله و سایر بارها را تحمل 

کنند و بر سر مردم خراب نشوند.
جان نثاری خاطرنش��ان کرد: طراحان نقش��ه های ساختمانی 
ملزم هس��تند طرح خود را به صورتی ارای��ه دهند که کمترین 
مشکل برای بهره برداران ایجاد ش��ود که از آن جمله می توان 
به محل خاص برای آسانس��ور و پله ها اشاره کرد که در صورت 

 وقوع حریق احتمالی و آتش س��وزی به طبقات فوقانی سرایت 
نکند.

این عضو ش��ورا با تاکید بر ای��ن مهم که طراحان نقش��ه های 
مکانیک و تاسیسات ساختمان ها نیز ملزم هستند طرح اعلان و 
اطفای حریق را ارایه و تاسیسات مورد نیاز را برای اطفای حریق 
 احتمالی پیش بینی کنند، گفت: مجریان ساختمانی موظف اند

نهایت دق��ت را در حف��ظ ایمنی س��اختمان های مج��اور در 
گودبرداری ها انجام دهند و بایس��تی با پیش بینی سازه های 

نگهبان از وقوع هرگونه حادثه احتمالی جلوگیری کنند. رییس 
کمیسیون شهرسازی، معماری و عمران شورای شهر اصفهان 
اظهار داشت: متاسفانه در برخی مواقع مش��اهده می شود که 
ایمنی س��اختمان ها بر طبق اصول رعایت نمی ش��ود و باعث 
 مرگ و میر و صدمه دیدن کارگران س��اختمانی می ش��ود این 
در حالی اس��ت که در مبحث دوازدهم مقررات ملی تذکرات ویژه ای 
در این خصوص ارایه ش��ده که بایس��تی مورد توج��ه مالکان و 

مجریان قرار گیرد.

روز جهانی معلولان از سال 1۹۹2 که از سوی 

گروه
شورا

مجمع عمومی سازمان ملل متحد اعلام شد، هر 
ساله در 12 آذر یا سه دسامبر برگزار می شود. 
هدف از تعیین ای��ن روز ارتقای رش��د اذهان 
عمومی درباره مسائل مربوط به معلولیت های 
مختلف و افزایش آگاهی هایی بوده اس��ت که 
می بایست از مس��اله پیوس��تن افراد معلول در تمامی جنبه های 

سیاسی، اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی زندگی منتج شود.
این وضع به همین منوال طي ش��د تا در س��ال 1۹۹۹ شعاري با 
مضمون)امکان دسترس��ي براي همه در ه��زاره جدید( برگزیده 
شد و سرلوحه امور قرار گرفت. بیش از 500 میلیون نفر به دلیل 
نقص در سیستم روحي و مغزي جسمي و حسي از معلولیت رنج 
مي برند. اینان هر کجا که باشند و در هر نقطه اي از دنیا که به سر 
برند به دلیل موانع ظاهري و یا اجتماع��ي با محدودیت هایي در 
زندگي خود مواجه مي شوند. در طي20سال اخیر کوشش هاي 
چشمگیري در شناس��اندن و معرفي اش��خاص معلول به جامعه 
انساني صورت پذیرفته اس��ت. یکي از مواردي که مي توان از آن 
به عنوان نقطه عطف��ي در این زمینه نام برد اعلام س��ال 1۹81 
میلادي به عنوان س��ال جهاني معلولان اس��ت که توسط مجمع 
عمومي سازمان ملل متحد صورت پذیرفت. در سال بعد)1۹81( 
فاصله سال هاي 1۹۹2-1۹83 میلادي دهه جهاني معلولان نام 
گرفت تا کیفیت و ش��رکت فعالانه و همه جانبه افراد معلول را در 
زندگي اجتماعي و گسترش و پیش��رفت آنها ارتقا بخشد. قانون 
برنامه جهاني در ارتباط با معلولان که در س��ال 1۹82 توس��ط 
 مجمع عمومي س��ازمان ملل متحد به تصویب رسید، چارچوبي

بین المللي را براي الحاق و انضمام مسائل مربوط به انواع معلولیت ها 
به یک برنامه ریزي ملي را فراهم مي آورد. در سال 1۹۹3 قوانین 
استاندارد در زمینه برابر سازي مجال ها و فرصت هاي زندگي براي 
افرادي که با انواع معلولیت ها دست و پنجه نرم مي کنند به قانون 
مذکور افزوده شد تا به منزله مکمل آن بوده و موجب قوام آن شود. 
 علیرغم آن که این قوانی��ن هیچ گونه اجب��اري را براي دولت ها

به وجود نمي آورند، تلویحا به عنوان تعهدات اخلاقي و سیاس��ي 
 تلقي مي ش��وند ک��ه دولت ها مي بایس��ت در راه یکس��ان س��ازي

 فرصت هاي زندگي براي افراد معلول متقبل ش��وند. کوتاه سخن 
آن که قوانین به اختصار بیان کننده اصول ویژه درمورد مسائلي 
چون مسوولیت پذیري، اقدام مقتضي و همکاري هستند. مساله 

یکسان سازي فرصت ها و مجال ها براي معلولان هر روز بیش از 
 پیش توجه س��ازمان ملل متحد را به خود معطوف مي کند. یکي از

 مهم ترین دغدغه ه��ا در این میان به ویژه دسترس��ي به فناوري 
جدید و محیط فیزیکي است. مس��الهain streaming )موج 
اصلي(  نیز حایز اهمیت مي باش��د و عبارت اس��ت از:  گنجانیدن 
بعد معلولیت در ارایه رهنمودها و خط مش��ي هایي که گس��تره 
عظیمي از پیوستاري متشکل از ملاحظات اجتماعي و اقتصادي 

را در برمي گیرد.

   معلولیت ممکن است گریبان هر کسی را بگیرد
به همین مناس��بت و در آس��تانه روز جهانی معلولان، مدیرکل 
بهزیستي اس��تان اصفهان که به همراه قهرمانان معلول و جانباز 
اصفهانی بازی های پارآس��یایی اینچئون در شصت و چهارمین 
جلسه علنی شورای اسلامی شهر حضور یافته بود ضمن تاکید بر 
این مهم که معلولان قش��ر توانمند جامعه هستند گفت: سازمان 
بهزیستي 7۶ وظیفه اصلي و 152 ریز وظیفه دارد که خوشبختانه 
توانس��ته همه آنها را محقق س��ازد و می توانیم ادعا کنیم که در 
وضعیت نسبتا خوبی نسبت به دیگر استان های کشور قرار داریم.

دکتر سعید صادقی افزود: معلولان شهروندان درجه اول هستند و 
این معلولیت چه ذاتی و وراثتي باشد و چه محیطي، ممکن است 

روزی گریبان هر کسی را بگیرد. 
مدیرکل بهزیستي استان اصفهان با اشاره به 12 آذر، روز جهاني 
معلولان تصریح کرد: نامگذاري این روز تنها براي ایجاد حساسیت 
است از این رو شعار امسال براي 12 آذر »توسعه حقوق بشر براي 
همه« معرفي شده است. وی با اش��اره به آمار معلولان در استان 
اصفهان خاطرنشان کرد: 2۶ هزار ناشنوا، 12 هزار نابینا، ۶0 هزار 
معلول جس��مي- حرکتي، 80 هزار کودک و بزرگسال کم توان 
ذهني و 20 هزار معلول اعصاب و روان ، 1400 آسیب دیده نخاعي 

و 450 هزار سالمند در استان اصفهان وجود دارد.

   بستر فراهم باشد معلولان افتخار آفرینی کنند
صادقی با اظهار تاس��ف از اینکه ش��رایط اجتماعي و عدم برنامه 
ریزي باعث شده که س��المنداني که روزي فرهیخته شهر بودند 
به س��مت ناتواني و انزوا بروند ادامه داد: باید به این موضوع توجه 
داشته باشیم که معلولان قشر توانمند جامعه هستند و در بسیاري 
از رقابت هاي جهاني توانس��ته اند براي کش��ور افتخار بیافریند. 

مدیرکل بهزیستي استان اصفهان با بیان اینکه بسیاري از معلولان 
به دلیل عدم مناسب سازي شهر در منازل خود منزوي شده اند، 
گفت: معلولان نیازمند ترحم و دلسوزي نیستند، آنان به حمایت 
نیاز دارند؛ چرا که اگر بستر مناسب براي آنان فراهم شود مي توانند 

افتخارآفریني کنند. 
وي با اش��اره به اینکه انتظار اس��ت تابلوهاي ش��هري به حقوق 
معلولان نیز بپردازد، افزود: طبق قانون 3 درصد از سهمیه اشتغال 
در دس��تگاه ها به معلولان اختصاص دارد و این درحالی است که 

دکتراي نابینا بیکار داریم. 

   نمایش�گاهی دایمی برای توانمن�دی های معلولان 
احداث شود

صادقی با بیان اینکه وام هایي از سوي بهزیستي به معلولان اختصاص 
داده مي شود، اما این وام ها اشتغال پایدار ایجاد نمي کند، تصریح 
کرد: انتظار می رود در این شهر نمایشگاهی دایمی براي ارایه آثار 
و توانمندی های معلولان راه اندازي شود؛ چرا که با این اقدامات 
به سادگی می توان نگاه مردم را تغییر داد. وی از احداث مجموعه 
ورزشي در غرب اصفهان توسط شهرداری اصفهان ویژه معلولان 
خبر داد و خاطرنش��ان کرد: امید اس��ت وجود مراکز ورزش��ي و 
فرهنگي ویژه معلولان ک��ه در واقع توانمندان جامعه هس��تند، 

ایجاد شود.
صادقی با ی��ادآوری اینکه زمانی پیش��نهاد احداث فرهنگس��رای 
توانمندان را ارایه کردم، اضافه کرد: احداث این فرهنگسرا می تواند 
باعث افتخار اس��تان اصفهان باش��د. مدیر کل بهزیستی استان 
اصفهان با تاکید بر راه اندازي خانه مهر س��المندان اظهار داشت: 
800 میلیون تومان اعتبار براي راه اندازي خانه مهر س��المندان 

اختصاص داده شده، اما هنوز این مرکز ایجاد نشده است. 

   متناسب با نیاز معلولان برنامه ریزي کنید
صادقی تدوین و تسریع در اجراي قانون براي حمایت از معلولان 
را خواس��تار ش��د و ادامه داد: در حال حاضر هنوز هیچ اتوبوسي 
مخصوص معلولان در س��طح ش��هر وجود ندارد. وی اضافه کرد: 
بهزیستي مي تواند با کمک شهرداري تمرکز معلولان را در شهر 
اصفهان مش��خص کند و متناس��ب با نیاز معلولان برنامه ریزي 
نماید. مدیرکل بهزیستی استان اصفهان خاطر نشان کرد: مهم ترین 
حمایت ش��ورا از معلولان این است که در ش��ورای اسلامی شهر 

قوانینی تدوین و تصویب شود که حامی حقوق معلولان باشد.
شایان ذکر است؛ در شصت و چهارمین جلسه علني شوراي اسلامي 
ش��هر از ملي پوش��ان اصفهاني حاضر در دومی��ن دوره بازي هاي 
پارآسیایي اینچئون کره جنوبي تجلیل به عمل آمد. رییس هیات 
ورزش های جانبازان و معلولان اس��تان اصفهان ب��ا اعلام اینکه 
وظیفه هیات ورزش هاي جانبازان و معلولان قهرمان پروري است 
گفت: این ورزشکاران با همت و حمایت هاي مالي خود و کمترین 
هزینه اي که مجموعه هاي دولتي به آنها ارایه کردند و با حمایت 
معنوي هیات ورزش هاي جانبازان و معلولان استان و فدراسیون 

بوده توانستند به پیروزي دست یابند. 

   برگزاري مسابقات ورزشي شهرهاي خواهرخوانده 
مخصوص معلولان

 محمدرض��ا آقاباباگلیان اف��زود: هزینه ورزش جانب��ازان و معلولان 
۶0 درصد افزایش مبلغ به لحاظ هزینه ایاب و ذهاب داش��ته و در 

حال حاضر هیات استان با 14 ورزش فعالیت مي کنند. 
رییس هی��ات ورزش های جانب��ازان و معلولان اس��تان اصفهان 
تصریح کرد: چیزی که دلگرمي براي ورزشکاران معلول مي باشد 

 بیانات و عنایت های مقام معظم رهبری اس��ت که ب��ا پیام خود 
در طول مس��ابقات و هم با دعوت از این عزیزان بعد از مسابقات 
به آنها دلگرم��ی می دهند و همین برای فدراس��یون ورزش های 
جانبازان و معل��ولان و هیأت اس��تان اصفه��ان کفایت می کند 
تا دلگرم��ی لازم را برای خدمت به این عزیزان داش��ته باش��یم. 
آقاباباگلیان با اشاره به ساخت ورزشگاه اختصاصي براي جانبازان 
و معلولان تاکید کرد: لازم اس��ت ش��وراي اس��لامی شهر پیگیر 
وضعیت ورزش��گاه جانبازان و معلولان باش��د تا این ورزشگاه به 
اتمام برسد. وي از انعقاد تفاهم نامه اي جهت برگزاري مسابقات 
ورزشي ش��هرهاي خواهرخوانده در اوایل س��ال آینده خبر داد و 
گفت: این مسابقات در اوایل سال آینده و همزمان با هفته اصفهان 

در اصفهان برگزار مي شود. 

   حضور 15 ورزش�کار معل�ول و جانب�از اصفهانی در 
مسابقات پارآسیایی

در ادامه نایب رییس هیات ورزش جانبازان و معلولان استان اصفهان 
با بیان این مطلب که 15 ورزشکار اصفهاني در بازي هاي پارآسیایي 
موفق به کس��ب 1۶ مدال ش��دند، گفت: در بازی های پارآسیایی 
چهارسال گذشته 80 مدال کسب ش��د، اما در بازهاي پارآسیایي 

2014 اینچئون ایران موفق به کسب 120 مدال شد.
حمیدرضا ساکت با اشاره به اینکه چهارسال گذشته، پنج ورزشکار 
اصفهان��ي در این مس��ابقات حضور داش��تند که موفق به کس��ب 
چهارمدال ش��دند، افزود: در ب��ازي هاي پارآس��یایي اینچئون 15 
ورزشکار اصفهاني حضور یافتند که موفق به کسب 1۶ مدال شدند. 
وي با اشاره به تنوع حضور ورزشکاران اصفهاني در این بازي ها تصریح 
کرد: بیشتر مدال هاي کسب شده از سوي ورزشکاران اصفهاني در 
رشته هاي انفرادي بوده است. نایب رییس هیات ورزش جانبازان و 
معلولان استان اصفهان به حضور پررنگ مربیان اصفهان در بازي هاي 
پارآسیایي اینچئون اشاره کرد و ادامه داد: سه سرمربي و دو مربي از 

مربیان برجسته اصفهاني در این رقابت ها حضور داشتن. 

   برنامه ریزی برای شرکت در مسابقات کسب سهمیه 
پارالمپیك 2۰1۶

س��اکت با اش��اره به حضور ورزش��کاران جانباز در این مس��ابقات 
خاطرنشان کرد: چهارورزش��کار و دو س��رمربي بانو از اصفهان در 
این مسابقات حضور داشتند که نشان از پتانسیل ورزشي بانوان در 
اصفهان است. وي اظهار داشت:۶0 درصد از ورزشکاران مدال آور در 
این مسابقات را جوانان تشکیل مي دادند که مي توانند سالیان ساز 
افتخار آفریني کنند. نایب رییس هیات ورزش جانبازان و معلولان 
استان اصفهان اضافه کرد: 15 ورزشکار اعزامي اصفهان به بازي هاي 
پارآسیایي اینچئون توانستند هفت مدال طلا، هفت مدال نقره و دو 

مدال برنز کسب کنند.  
س��اکت بیان کرد: اس��تان اصفهان 7 درصد از نفرات اعزامي ایران 
را تش��کیل مي دادند که موفق به کس��ب 14 درصد از کل مدال ها 
کاروان کشورمان شدند. وي افزود: با بررسي تعداد مدال هاي تیمي 
و انفرادي نیز کاروان اصفهان پس از تهران به مقام نایب قهرماني این 
مسابقات دست یافت.  نایب رییس هیات ورزش جانبازان و معلولان 
استان اصفهان با اش��اره به برنامه بعدي ورزشکاران جانباز و معلول 
که شرکت در مسابقات کسب سهمیه پارالمپیک 201۶ است گفت: 
زینب ملکي اولین ورزش��کار اصفهاني بود که با تی��م ملي والیبال 
نشسته ایران موفق به کسب سهمیه پارالمپیک شد. همچنین در 
این جلسه طاهري، نماینده انجمن معلولان استان اصفهان، پیام 12 
آذر جامعه معلولان ایران به مناسب روز معلولان را در صحن علني 

شوراي اسلامی شهر قرائت کرد.

مدیرکل بهزیستي استان اصفهان در جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

شورا  مصوباتی تصویب کند که حامی حقوق معلولان باشد
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ش�����ورا

اخبــار کوتــاه

عضو کمیس��یون اقتصاد و امور گردشگری ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان با اشاره به بازدید هفته پیش اعضای شورا از کانون اصلاح 
و تربیت و ندامتگاه نسوان در شهرداری منطقه 7 گفت: جا دارد از 
اقدامات منطقه 7 ش��هرداری اصفهان و ارتباط نزدیکی که با این 
کانون دارد و شرایط خوبی را در قسمت شمال شهر برای این منظور 

فراهم کرده است قدردانی شود.
رسول جهانگیری، ضمن درخواست از معاونت فرهنگی اجتماعی 
شهرداری اصفهان برای توزیع بسته های فرهنگی در این کانون 
و ندامتگاه تصریح کرد: بس��ته های فرهنگی بای��د در این اماکن 

ارایه شود تا فضای احیای فرهنگی برای ورود این افراد به جامعه 
آماده شود.

 این عضو ش��ورا با یادآوری این مهم که این موضوع هر ساله انجام 
می شود، خاطر نشان کرد: ارایه کمک های فرهنگی به کانون اصلاح 
و تربیت و ندامتگاه نسوان در اصفهان باید در دستور کار مسوولان 

متولی امر قرار بگیرد و تا پایان سال ارایه شود. 
جهانگیری اظهار داش��ت: به جاس��ت که مدیران شهری در حوزه 
 فرهنگ��ی ش��رایط را برای احی��ا و بازگش��ت این عزی��زان فراهم 

کند.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با تاکید بر اینکه همه باید 
در راستاي افکار و ایده هاي رهبر معظم انقلاب گام برداریم 
گفت: مباحث فرهنگي در حال حاضر یک ضرورت در جامعه 
به شمار مي رود که نیاز به تقویت دارد و بایستي در راستاي 

دغدغه هاي رهبر معظم انقلاب حرکت کنیم.
 نور الله صلواتی تصریح کرد: با توجه به تاکیدات مقام معظم 
رهبري باید به مباحث اقتصاد نیز توجه کرد تا تورم و بیکاري 
در جامعه کاهش یابد؛ لذا لازم اس��ت، مس��وولان در جهت 
اشتغال زایي حرکت هاي خوبي را در سال جاري انجام دهند. 

این عضو ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان با تاکید ب��ر اینکه 
مدیریت جهادي ی��ک ضرورت اس��ت گفت: جامع��ه نیاز به 
پیش��رفت و ترقي دارد و  نیاز دارد که لازم��ه آن یک حرکت 
جهادي است که باید برای رس��یدن به این مهم تلاش وافري 

انجام شود. 
صلواتی خاطر نشان کرد: خط مش��ي ها توسط رهبر معظم 
انقلاب مشخص ش��ده؛ لذا ملت ایران باید در راستاي افکار 
عالي و بلند رهبر معظم انقلاب و دغدغه هاي ایشان حرکت 

کنند.

عضو کمیسیون بهداشت و سلامت شوراي اسلامي شهر اصفهان 
با بیان اینکه درحال حاضر مراکز توانبخش��ي براي افراد آس��یب 
دیده نخاعي در شهر اصفهان وجود ندارد، گفت: متاسفانه متولیان 
درمان و بهداشت پاسخگوي درمان، به خصوص زخم بستر قشر 

معلول و آسیب دیده نخاعي نیستند.
علیرضا نص��ر اصفهانی با اش��اره به مش��کلات درماني بیماران 
آسیب نخاعي تصریح کرد: آسیب دیدگان نخاعي براي درمان 
زخم بستر نمي دانند به کجا باید مراجعه کنند و یا اگر جایي هم 

پیدا کردند هزینه هاي درمان آنها بسیار بالاست. 
این عضو شورا خاطر نشان کرد:  ش��هر براي تردد آسان این 
شهروندان مهیا نیست و امکانات موجود جوابگوي نیازهاي 

آنان نخواهد بود.
 نصر اصفهانی با اش��اره به اینکه هزینه های بالا و اش��تغال، 
زندگی را به کام معلولان تلخ کرده است. ادامه داد: لازم است 
که مسوولان و متولیان آستین همت خود را برای رفع کردن 

مشکلات معلولان بالا زنند. 

عضو کمیسیون اقتصاد و امور گردشگری:

ارایه بسته های فرهنگی به کانون اصلاح و تربیت و ندامتگاه نسوان
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

لازمه پیشرفت و ترقی جامعه، یك حرکت جهادی است

عضو کمیسیون بهداشت و سلامت شوراي اسلامي شهر اصفهان:

هزینه هاي درمان قشر  معلول و آسیب دیده نخاعي بالاست
عضو کمیس��یون بهداشت و س��لامت شورای اس��لامی شهر 
اصفهان با اشاره به اینکه سگ های ولگرد در حاشیه شهر چهره 

زشتی به شهر داده گفت: این وضعیت باید ساماندهی شود.
عدنان زادهوش تصریح کرد: پیش از این، معاونت خدمات شهری 
در راستای ساماندهی و رس��یدگی به وضعیت سگ های ولگرد در 
حاشیه شهر خوب عمل کرده است و در حال حاضر نیز باید در این 

زمینه اقدامات لازم را انجام بدهد.
وی در بخ��ش دیگ��ری از صحبت های خ��ود با تاکید ب��ر تکریم 

شهردارانی که بازنشسته می شوند، اظهار داشت: تودیع و تجلیل از 
شهرداران بازنشسته مناسب باشد و مسوولان باید در راستای این 

موضوع به وظیفه خود عمل کنند.
عضو کمیسیون بهداشت و سلامت شورای اسلامی شهر اصفهان 
ادامه داد: تجلیل از ش��هردارانی که دارای سابقه 30 ساله هستند 
باید به صورت مناسب و در خور شأن آنها باش��د و متولی امر باید 
تقدیر، تجلیل و تودیع این افراد را به صورت شایسته و در شأن آنها 

و شهر برگزار کنند.

عضو کمیسیون بهداشت و سلامت خواستار شد:

وضعیت سگ های ولگرد در حاشیه شهر ساماندهی شود



مديرمنطقه9 شهرداری اصفهان:

اجراي طرح مسير ويژه دوچرخه 
حدفاصل آتشگاه تا منارجنبان

مدير منطقه 9 ش��هرداری اصفهان از اجراي طرح مسير ويژه دوچرخه 
حدفاصل دو اثر تاريخي آتشگاه تا منارجنبان خبر داد.

عبدالرس��ول امامي با اعلام اين مطلب اظهار داش��ت: دومين ايس��تگاه 
مكانيزه دوچرخه در منطقه 9 با ه��دف كاهش ترافيك، كاهش آلودگي 
هوا، صرفه جوي��ي اقتصادي در مصرف انرژي و افزايش س��لامت روحي 
و جسمي شهروندان راه انداري شده اس��ت. وي اذعان داشت: به منظور 
ايجاد امنيت براي تردد دوچرخه س��واران در اي��ن منطقه، طرح اجراي 
مسير ويژه دوچرخه حدفاصل دو اثر تاريخي آتشگاه تا منارجنبان نيز در 
 حال اجرا است. مدير منطقه 9 شهرداری اصفهان تاكيد كرد: اميد است با 
بهره برداري از اين مس��ير تا چند ماه آينده، گام��ي در جهت تردد ايمن 

دوچرخه سواران در منطقه برداشته شود.

مدير منطقه 15 شهرداری اصفهان خبر داد:

احداث پارك شهرك مرواريد
 )روبه روي كارخانه قند(

 مدير منطقه 15ش��هرداری اصفهان از احداث پارك ش��هرك مرواريد 
)روبه روي كارخانه قند( خبر داد. اصغر كشاورز با اعلام اين مطلب اظهار 
داشت: احداث پارك شهرك مرواريد )روبه روي كارخانه قند( از پروژه هاي در 
دستور كار منطقه است كه اكنون در مرحله طراحي است و بعد از ابلاغ، 
تعيين پيمانكار ش��ده و عمليات احداث آن آغاز خواهد ش��د. وي اذعان 
داشت: در بودجه س��ال جاري دو ميليارد ريال اعتبار براي احداث پارك 

شهرك مرواريد )روبه روي كارخانه قند( در نظر گرفته شده است.
مدير منطقه 15ش��هرداری اصفهان عنوان كرد: اين پروژه در زميني به 

مساحت سه هزار مترمربع احداث خواهد شد.

معاون اجرايي سازمان قطار شهري شهرداري 
اصفهان خبرداد:

 عمليات اجرايي ايستگاه مترو انقلاب 
تا پايان آذرماه آغاز مي شود

   

معاون اجرايي سازمان قطار شهري شهرداري اصفهان اعلام كرد: عمليات 
اجرايي احداث ايستگاه مترو انقلاب تا پايان آذرماه آغاز مي شود.

سعيد كورنگ بهشتي با بيان اين خبر گفت: احداث ايستگاه مترو انقلاب 
در مقابل خيابان هاي عباس آباد و سيدعليخان در دستور كار قرار دارد و 

تا پايان آذرماه عمليات اجرايي آن آغاز مي شود. 
وي با اشاره به اينكه طي هفته هاي گذشته جلسات هماهنگي با پليس 
راهور انجام شده است، افزود: مراحل مقدماتي انتخاب پيمانكار ايستگاه 
مترو انقلاب انجام ش��ده اس��ت.  معاون اجرايي س��ازمان قطارش��هري 
شهرداري اصفهان با اشاره به احداث ايستگاه مترو ميدان امام حسين)ع( 
تصريح كرد: در حال حاضر سه دستگاه حفار همزمان در ايستگاه ميدان 
امام حسين)ع( فعال است و ظرف 10 روز آينده دو دستگاه حفار نيز به 
 اين ايستگاه اضافه مي شود.  كورنگ بهشتي خاطرنشان كرد: اكنون نيز 
جابه جايي تاسيسات آب و فاضلاب در محدوده ميدان امام حسين)ع( و 

اجراي شمع سازه هاي ايستگاه در حال انجام است.

مديرعامل سازمان پايانه هاي مسافربري 
شهرداري اصفهان:

مطالعات طرح احداث پاركينگ 
طبقاتي كاوه در دست انجام است

مديرعامل سازمان پايانه هاي مسافربري شهرداري اصفهان اظهار داشت: 
 مطالعات ط��رح احداث پاركينگ طبقاتي كاوه در دس��ت انجام اس��ت. 
سيد جلال هاشمي نژاد با بيان اين مطلب گفت: احداث پاركينگ طبقاتي 
در ضلع ش��رقي پايانه كاوه به مس��احت 11هزار مترمربع در دستور كار 
قرار دارد. وي با اش��اره به اينكه اين طرح با مش��اركت بخش خصوصي 
انجام مي ش��ود، افزود: اين پاركينگ در س��ه طبقه احداث مي شود كه 
 ظرفيت پارك هزار دستگاه خودروي سواري را دارد. مديرعامل سازمان 
پايانه هاي مس��افربري ش��هرداري اصفهان با بيان اينكه در حال حاضر 
مطالعات اجراي اين طرح به منظور بالابردن ظرفيت پاركينگ در دست 
انجام است، تصريح كرد: با توجه به اينكه ايستگاه مترو در نزديكي پايانه 
كاوه ق��رار دارد، احداث اي��ن پاركينگ در اين محدوده ضروري اس��ت. 
 هاشمي نژاد با اش��اره به اينكه 10 ميليارد تومان براي اجراي اين طرح 
پيش بيني شده است، اظهار داشت: بر اساس پيش بيني هاي انجام شده 
عمليات اجرايي احداث پاركينگ طبقاتي كاوه تا پايان سال جاري آغاز 

مي شود.

پيش از ظهر ديروز جلسه ای مش��ترك بين استاندار، شهردار 
و اعضای شورای شهر اصفهان به ميزبانی استاندار برگزار شد. 
در اين جلسه كه به منظور بررس��ی مسائل و مشكلات شهری 
برگزار ش��ده بود، بالغ بر30 محور و موضوع مطرح ش��د كه به 
دليل كمبود وقت، رسيدگی به تمام موضوعات صورت نگرفت، 
بنابراين مقرر شد در آينده ای نزديك دوباره جلسات مشترك 

برگزار شود. 
اس��تاندار اصفهان با اش��اره به اينكه موض��وع اول در رابطه با 
طرح تفصيل��ی اصفهان بود، گفت: اين ط��رح هنوز به تصويب 
كميسيون ماده 5 نرسيده و مش��كلاتی برای مردم ايجاد كرده 
است، از اين رو اعضای شورا اعتقاد داشتند تصميم كميسيون 
ماده 5 می تواند جامع تر باش��د و درخواست كردند كه در يك 
جلسه مشترك به رياست استاندار در كميسيون ماده 5، نقطه 
نظرات آنها نيز ش��نيده ش��ود كه بر اين اس��اس، قرار شد طی 
هفته آينده اين جلس��ه مشترك با حضور اس��تاندار، شهردار، 
شورای اسلامی شهر و كميسيون ماده 5 برگزار تا طرح تفصيلی 

كامل تر شود. 
رس��ول زرگرپور افزود: موضوع دوم در خص��وص حلقه چهارم 
ترافيكی شهر اصفهان بود كه نقش مهمی در گشايش مشكل 
ترافيكی شهر دارد. با توجه به اينكه بخشی از اين طرح در شهر 
اصفهان و بخشی از آن در حوزه شهرهای اطراف است و با توجه 
به اينكه شهرداری اصفهان اعلام آمادگی كرده كه بخش مربوط 
به خود را اجرايی كند، قرار ش��د يك هماهنگی با ش��هرهای 
اطراف طرح صورت بگيرد تا تملك زمين ها انجام شده و هرچه 

زودتر مقدمات اجرای رينگ چهارم ترافيكی فراهم شود. 
استاندار محور بعدی را در رابطه با نمايشگاه بين المللی اصفهان 

ذكر كرد و ادامه داد: نمايش��گاه فعلی، يك نمايش��گاه موقت 
بوده و چندين سال است می خواهد جابه جا شود. مشكلی كه 
وجود داشت، در رابطه با سهامداران آن بود. شهرداری معتقد 
بود بايد سهام غالب را داشته باش��د تا كار را شروع كند. در اين 
راستا از كارمندان اس��تانداری كه س��هامدار نمايشگاه بودند 
خواستيم سهام خود را به شهرداری واگذار كنند، در نتيجه در 
 حال حاضر شهرداری60 درصد س��هام شركت نمايشگاه های 
بين المللی اصفهان را دارد. زمين آن نيز آماده ش��ده و فاز دوم 
نقشه ها در حال طراحی است و در آينده ای نزديك با محوريت 
شهرداری ش��اهد احداث يك نمايش��گاه بين المللی در شان 

اصفهان خواهيم بود. 
زرگرپور موضوع ديگر اين جلس��ه را آرامس��تان غرب اصفهان 
عنوان و تصريح كرد:  شهرداری سياس��ت درستی اتخاذ كرده 
است كه آرامستان ها در چهار نقطه ش��هر وجود داشته باشد. 
در طرح منطقه ای ش��هر اصفهان هم پيش بينی ش��ده است 
كه در منطقه چال سياه يك آرامس��تان ايجاد شود كه با ديگر 
شهرها مشترك باش��د. هر چند برخی از اين شهرها نسبت به 
اين موضوع اعتراض دارند كه در اين رابطه قرار ش��د جلسه ای 

باحضور اين شهرها برگزار و تصميم نهايی اتخاذ شود. 
وی به بحث انتقال پادگان ها اش��اره و اضافه كرد: طبق قانون، 
پادگان ها بايد از شهر خارج شوند و از زمين های پادگان برای 
حل مشكلات شهری اس��تفاده ش��ود. فرمانده نيروی زمينی 
اعلام آمادگی كرده اس��ت كه زمين300 هكت��اری پادگان را 
 در اختيار ش��هرداری قرار دهد كه وضعي��ت 63 هكتار از اين 
زمين ها مش��خص ش��ده اس��ت و 337 هكت��ار باقيمانده هم 
مشخص خواهد شد؛ چرا كه هم شهرداری و هم نيروی زمينی 

اعلام آمادگی كرده اند. 
اس��تاندار اصفهان با تاكيد بر اينكه اس��تانداری نيز از ش��ورا و 
شهرداری درخواست و مطالباتی داشت، گفت: با توجه به اينكه 
پليس راهنمايی و رانندگی اصفهان در شرايط مناسبی نيست 
و از طرفی مردم مشكلاتی در اين رابطه دارند، در سفر فرمانده 
نيروی انتظامی به اصفهان، قرار ش��د 5 درصد ظرفيت نيروی 
انس��انی انتظامی اصفهان ب��ه ميزان1200نفر، ب��ه راهنمايی 
رانندگی انتقال پيدا كند و در اين راس��تا از شهرداری خواسته 
شد در تامين زيرس��اخت های لازم برای اين نيروها همكاری 

داشته باشد. 
وی مطالبه ديگ��ر را در رابطه با آب عنوان ك��رد و ادامه داد: با 
 توجه به درخواست هايی كه از همه مردم و دستگاه ها در جهت 
صرفه جويی در مصرف آب داشتيم، از شهرداری به عنوان يك 
مصرف كننده مهم خواسته شد با تغيير الگوی كشت به سمتی 
حركت كند كه مصرف آب را به نصف ميزان كنونی كاهش دهد. 
هر چند كار مشكلی است و نياز به امكانات و زيرساخت ها دارد، 

اما امكان پذير است. 
زرگرپور خاطرنشان كرد: درخواست ديگر در رابطه با مديريت 
بحران بود. سال گذشته مسووليت مديريت بحران به شهردار 
واگذار ش��د. هفته پيش نيز در جلس��ه ای كه برای اين منظور 
برگزار شد، ش��هرداری گزارش خوبی از اقدامات انجام شده در 
رابطه با بحران ارائه داد، اما دس��تگاه های اجرايی به اين نكته 
مهم كمتر توجه كرده بودند كه استاندار همانطور كه مسووليت 
مديريت بحران را به شهردار تفويض كرده است، اختيارات خود 
را در اين زمينه نيز به ش��هردار تفويض كرده و دس��تگاه های 
اجرايی بايد با شهردار هماهنگ باش��ند؛ چرا كه اين واگذاری 
مديريت بحران به شهردار، تنها به لحاظ مسووليتی نبود، بلكه 
اختيارات آن نيز تفويض ش��ده و در واقع مس��ووليت مديريت 

بحران به همراه اختيارات به شهرداری واگذار شده است. 
وی تصريح كرد: در اين جلسه مشترك، مسائل فرهنگی شهر 
نيز مطرح شد كه مقرر شد در جلس��ه بعدی اين موضوعات به 
بحث و تبادل نظر گذاشته شود، اما آنچه اهميت دارد، برگزاری 
اين جلسات مشترك و حل مشكلات و پيگيری مطالباتی است 
كه اين نهادها دارند؛ چرا كه در نهايت باعث خير و بركت برای 

اصفهان خواهد بود. 
در ادامه اين نشس��ت ش��هردار اصفهان با تاكيد ب��ر اينكه در 
اين جلس��ه به موضوعاتی كه در اجرا مش��كلاتی برای شهر و 
مردم ايجاد كرده بود پرداخته ش��د، گفت: يك��ی از مهم ترين 
 موضوعات، پرداختن به ط��رح تفصيلی بود كه قرار ش��د يك 
نيم روز، جلس��ه مشترك با استاندار و كميس��يون ماده 5 داشته 
باش��يم و در رابطه با موضوعاتی كه مش��كل ايجاد كرده است 
تبادل نظر شود.  دكتر سقائيان نژاد به موضوع مديريت بحران 
اشاره و تصريح كرد: موضوع ديگر، مديريت بحران بود كه خود 

من نيز نگرانی هاي��ی در رابطه با اختيارات داش��تم و مطمئن 
نبودم كه اختيارات نيز واگذار ش��ده باش��د، اما با صراحتی كه 
استاندار در جلسه امروز مبنی بر واگذاری مسووليت به همراه 

اختيارات اظهار داشتند، اين مشكل نيز حل شد. 
وی به موضوع نمايش��گاه بي��ن المللی اصفهان اش��اره كرد و 
اظهار داشت: مش��كل عمده نمايش��گاه در رابطه با تشكيلات 
و مديريت نمايشگاه بود كه در حال حاضر با توجه به واگذاری 
سهام، مديريت آن در اختيار ش��هرداری قرار گرفته است و در 
اين راستا فاز دوم آن فراهم شده كه يك نمايشگاه تخصصی و 
يك نمايشگاه عمومی احداث خواهد شد. به گفته وی، نمايشگاه 
عمومی در روشن شهر احداث می شود و خوشبختانه با وحدتی 
كه وجود دارد، تا پايان سال كلنگ اجرای نمايشگاه بين المللی 
اصفهان زده خواهد ش��د و در يك فاصله 2/5 ساله پيش بينی 

شده است كه به بهره برداری برسد.
دكت��ر س��قائيان ن��ژاد در خص��وص اس��تفاده از بخ��ش 
خصوص��ی ب��رای پ��روژه ه��ای ش��هری خاطرنش��ان 
 كرد: در ح��ال حاض��ر بي��ش از س��ه ه��زار ميلي��ارد تومان 
پروژه ه��ای مش��اركتی در ش��هر داش��ته و ما به گس��ترش 
اس��تفاده از ظرفي��ت ه��اي بخ��ش خصوص��ي اعتق��اد 
 داري��م. از طرف��ی، هفت��ه قب��ل س��مينار فرص��ت ه��ای

س��رمايه گذاری در اصفهان برگزار ش��د كه در اين راستا بيش 
از 28 طرح مدون از سوی شهرداری ارائه ش��د و با عنايتی كه 
 استانداری در اين زمينه دارد، مطمئن هستم در آينده وضعيت 

سرمايه گذاری بيشتر از گذشته فراهم می شود. 
شهردار اصفهان به موضوع مترو اش��اره كرد و گفت: ما نگفتيم 
مترو در آذرماه راه اندازي مي ش��ود، بلكه عنوان كرديم كه از 
اول آذر همشهريان مي توانند سوار مترو شوند كه اين اقدام را 
نيز سازمان قطار ش��هري انجام داده است. وی افزود: ما بيشتر 
 از يك رام قطار كه ش��امل پنج واگن است نداريم و اگر بخواهد 
سرويس دهي عمومي به ش��هروندان ارائه شود، دچار مشكل 
 مي ش��ويم. از اين رو، طرح هايي ب��راي افزاي��ش رام قطارها 
پيش بيني شد كه جلس��ه خاصي را نيز با استاندار اصفهان در 

رابطه با افزايش اين رام قطارها داشتيم.
به گفته دكتر س��قائيان نژاد، س��ه پيش��نهاد مط��رح بوده كه 
دو روز گذش��ته مديرعامل سازمان قطار ش��هري براي اينكه 
بتوان��د طرح هاي��ي را ك��ه در هيات مدي��ره قطار ش��هري به 
تصويب رس��يده ب��ود عملياتي كنند، ب��ه تهران س��فر كرد تا 
بتوانيم در فروردي��ن ماه دو رام قطار ديگ��ر دريافت كرده و به 
صورت عمومي س��رويس دهي كنيم. وی تصريح كرد: اين رام 
قطار20 هزار كيلومتر آزمايش و تس��ت گ��رم دارد كه نزديك 
به 12 هزار كيلومتر را پش��ت س��ر گذاش��ته و از نظر ايمني به 
 نحوي ب��وده ك��ه از اول آذر با رواب��ط عمومي دس��تگاه هاي

مختلف مكاتباتي انجام شد تا پرسنل خود  را سوار مترو كنند و 
كم كم نيز مترو می تواند توسط مردم مورد استفاده قرار بگيرد. 
دكتر سقائيان نژاد گفت: در خصوص اين 10 كيلومتر عملياتي 
شده هيچ شك و شبهه اي نيست، اما مشكل اساسي نبود واگن 
است كه اميد است با پيگيري شركت مادر تخصصي و شهرداري 
اصفهان در قالب هيات مديره، در تابستان 94 به صورت كامل 
بتوان از اين خط بهره برداري كرد. شهردار اصفهان در رابطه با 
سالن اجلاس نيز اظهار داشت: سالن اصلي مركز همايش هاي 

بين المللي در سال آينده تكميل مي شود. 

 با مرمت و بازسازی بيش از 54 ابنيه تاريخی در 

ليلا 
يزدانی

مجموعه فرهنگی مذهبی تخت فولاد اكنون 90 
درصد از اين مجموعه  احيا و مرمت شده است  و 
مرمت و احيای آن تا انتهای س��ال 94 به پايان 
می رس��د. در س��ال های اخير ب��رای احيای 
مجموعه فرهنگی مذهبی تخ��ت فولاد به جز 
مجموعه گلس��تان بيش از دوميليارد تومان در سال هزينه شده 
است. در جنوب شرقی اصفهان محدوده ای به مساحت 70 هكتار 
وجود دارد كه از شمال به خيابان مير، از جنوب به خيابان سعادت 
آباد و محوطه دانشكده پرواز و از غرب به خيابان مصلی می رسد. نام 
اين مجموعه با وجود همه  تخريب ها و س��اخت و سازهايی كه از 
اوايل دهه 30 شمسی در آن صورت گرفته هنوز تخت فولاد است. 
از بالای مناره های مصلای در حال ساخت اصفهان كه به تخت فولاد 
نگاه كنی، تا چشم كار می كند سنگ قبر، تكيه و مسجد است كه 
هر يك اين امكان را به گردشگر می دهد كه تجربه جديدی كسب 
كند. تخت فولاد يك��ی از جاذبه های مهم گردش��گری اصفهان و 
قديمی ترين قبرستان مسلمانان بعد از قبرستان وادی السلام است 

كه هر ساله ميزبان بسياری از مس��افرانی است كه به اصفهان می 
آيند. اين مجمو عه فر هنگی مذهبی كه گنجينه اي ارزش��مند از 
 مقاب��ر بزرگانی اس��ت كه در ش��هر اصفه��ان زندگی ك��رده اند،

ارزشمندترين ميراث معنوی اصفهان است كه بايد برای آيندگان 
حفظ شود. 

مديرعامل س��ازمان نوس��ازی و بهسازی ش��هرداری اصفهان  به 
مساحت70 هكتاری مجموعه فرهنگی مذهبی تخت فولاد اشاره 
كرد و گفت: تخت فولاد تا دوران صفويه از رونق برخوردار بوده است، 
اما پس از حمله افغان ها تخريب گسترده ای در اين محدوده صورت 
می گي��رد و در دوران قاجاريه نيز تخريب ه��ا ادامه پيدا می كند.  
بيشترين تخريب ها در اين مجموعه پس از حمله افغان ها توسط 
ظل السلطان انجام می ش��ود. جعفری  گفت كه در دوران معاصر 
مجموعه فرهنگی مذهبی تخت فولاد مورد توجه ويژه قرار گرفته 
و در 10 سال اخير اقدامات موثری برای مرمت و احيای آن توسط 

شهرداری اصفهان انجام شده است. 
 وی از احي��ا ومرم��ت 90 درص��دی مجموعه فرهنگ��ی مذهبی 
تخت فولاد خبرداد و عنوان ك��رد: با توجه به اينكه كف س��ازی، 

بدنه سازی و مرمت بس��ياری از بقاع تخت فولاد انجام شده است 
تا پايان س��ال 94 مرمت و احيای اي��ن مجموعه به 

پايان می رسد.
به گفته مديرعامل س��ازمان نوس��ازی و بهس��ازی 
ش��هرداری اصفهان، پس از س��ال 94 هي��چ پروژه 
 مرم��ت و احياي��ی در مجموعه فرهنگ��ی مذهبی 
تخت فولادانجام نمی ش��ود، مگر در زمينه حفظ و 

نگهداری از اين مجموعه. 
جعف��ری ب��ه س��اماندهی گلس��تان ش��هدا و مزار 
 شهدای گرانقدر انقلاب اس��لامی اشاره كرد و گفت:

كف سازی و پياده روسازی مجموعه گلستان شهدای 
اصفها ن انجام شده است. 

مديرعامل س��ازمان نوسازی و بهس��ازی شهرداری 
اصفهان گفت كه احداث سالن بزرگ گلستان شهدا 
در برنامه های ش��هرداری اصفهان پيش بينی شده 
است و عمليات اجرايی احداث اين سالن در چند ماه 

آينده آغاز می شود. 

  مرمت و احي�ای آب انبارها، س�قاخانه ه�ا و گذرهای 
تاريخی تخت فولاد 

وی به پروژه هايی كه در مجموعه فرهنگی مذهبی تخت فولاد  اجرا 
شده است اشاره كرد و افزود: بيش از 54 ابنيه تاريخی در مجموعه 

فرهنگی مذهبی تخت فولاد مرمت و بازسازی شده است. 
 تكايای فاضل س��راب، بيد آبادی، مير، خاتون آبادی، زنجانی ها و 
سيد العراقين، از تكايايی هس��تند كه به گفته مديرعامل سازمان 

نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان  احيا و مرمت شده اند. 
جعفری به احيا و مرمت آب انبارها و س��قاخانه ه��ای موجود در 
مجموعه فرهنگی مذهبی تخت فولاد اشاره كرد و گفت : گذرهای 
تاريخی كازرونی، واله و باباركن الدين در تخت فولاد نيز مرمت و 

باز سازی شدند. 
مديرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان تصريح 

كرد: مجموعه فرهنگی مذهبی تخت فولاد كميته عالی متشكل 
از معاونان ش��هرداری اصفهان و برخی از سازمان ها نظير سازمان 
نوس��ازی و بهس��ازی ش��هرداری اصفهان دارد و عمليات مرمت 
و بازس��ازی اين مجموعه با نظ��ارت اين كميته عالی و بر اس��اس 
يك برنامه جامع آغاز ش��ده اس��ت. جعفری با بيان اينكه كاربری 
بخش ه��ای مختلف مجموع��ه فرهنگی مذهبی تخ��ت فولاد با 
نظارت كميته عالی اين مجموعه تعيين می شود، 
عنوان كرد: بخش��ی از بناهای اي��ن مجموعه به 
موزه سنگ و بخشی به موزه های فرهنگی نظير 
 موزه روزنامه نگاران تبديل ش��ده است و در حال 
 برنامه ريزی برای تعيي��ن كاربری ديگر بخش ها

هستيم. برخی از موزه هايی كه اكنون جای آنها 
در اصفهان خالی اس��ت، می توان��د در مجموعه 

فرهنگی مذهبی تخت فولاد شكل بگيرد.
مديرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری 
اصفه��ان با بي��ان اينك��ه اقدام��ات فرهنگی در 
مجموعه فرهنگی و مذهبی تخت فولاد با نظارت 
كميسيونی انجام می ش��ود، عنوان كرد: تا پايان 
س��ال 94 تكايای باقيمانده به طور كامل مرمت 

می شود.
 

   دروازه اصل�ی مجموع�ه فرهنگ�ی و 
مذهبی تخت فولاد درخيابان فيض  احيا می شود 

وی مرمت دروازه ه��ای ورودی مجموعه فرهنگی و مذهبی تخت 
فولاد را يكی ديگر از اقدامات پيش بينی شده ذكر كرد و افزود:يكی 
از دروازه های اصلی مجموعه فرهنگ��ی و مذهبی تخت فولاد در 
خيابان فيض قرار دارد كه احيای آن در سال آينده پيش بينی شده 
است. مديرعامل سازمان نوسازی و بهس��ازی شهرداری اصفهان 
گفت كه كاروانس��رای ملك در مجموعه فرهنگی و مذهبی تخت 
فولاد يكی از آثار دوران صفويه است كه احيای آن در برنامه های 
 ش��هرداری اصفهان پيش بينی شده اس��ت.  به گفته جعفری، در

سال های اخير برای احيای مجموعه فرهنگی مذهبی تخت فولاد 
به جز مجموعه گلستان ش��هدا بيش از دو ميليارد تومان درسال 
هزينه ش��ده اس��ت. در مجموع بيش از50 ميلي��ارد تومان برای 
ساماندهی مجموعه فرهنگی مذهبی تخت فولاد و گلستان شهدا 

هزينه شده است.

در جلسه مشترك استاندار، شهردار و شورای شهر تاكيد شد؛

    مسووليت بدون اختيارات امكان پذير نيست

تفويض اختيارات مديريت بحران به شهردار اصفهان

مديرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان خبر داد؛   

احيا و مرمت  90 درصدی مجموعه  فرهنگی  مذهبی تخت  فولاد

امام جمعه اصفهان:

استكبار در پی ايجاد شكاف بين مردم و روحانيت است
نماينده ولی فقي��ه و امام جمعه اصفهان گف��ت: دنيای كفر و 
استكبار جهانی تمام تلاش خود را به كار گرفته تا روحانيون و 

علما را از چشم مردم بيندازد.
  آيت الله سيديوس��ف طباطبايی نژاد در آيين سالگرد شهادت 
آيت الله مدرس و يادواره ش��هدای روحانی اردس��تان، اظهار 
داشت: بايد هوشيار باش��يم كه اگر مردم از علما جدا شوند، به 

انحراف كشيده خواهيم شد.
وی افزود: تكفيری ها و داعشی ها به علت نداشتن علمای آگاه 

رو به انحراف آورده اند و اين جنايات فجيع را انجام می دهند و 
فكر می كنند كار درستی است. 

وی خاطرنش��ان كرد: دنيای غرب به علت دوری از معنويت و 
نداشتن رهبری دينی به جايی رس��يده كه هم جنس بازی را 
دفاع از حقوق بشر می داند و ايران را به خاطر حمايت نكردن از 

آن، ضد حقوق بشر اعلام می كند.
وی همچنين با گراميداش��ت ياد ش��هيد آيت الله سيدحسن 
مدرس، اين ش��هيد مجاهد را افتخار شهرس��تان اردستان و 

كشور دانست.
آيت الله طباطبايی نژاد گفت: هرچ��ه از عمر پر بركت انقلاب 
اسلامی می گذرد، ارزش و عظمت اين روحانی شجاع، متدين 
و با تقوا برای ما بيشتر روشن می شود؛ چون روحانيت سكاندار 
كشتی نجات مردم اس��ت. وی ادامه داد: علما و روحانيون در 
دوران هش��ت س��ال دفاع مقدس نيز حضور فعال داش��تند و 

2درصد شهدای اين دوران از روحانيون هستند.
امام جمعه اصفه��ان با آرزوی پيروزی برای م��ردم بحرين، به 

نقش آيت الله عيسی قاس��م در بيداری و قيام مردم اين كشور 
اش��اره كرد و گفت: روحانيون در اين كشور پرچمدار مبارزه با 
ظلم و فساد هستند.وی نبود رهبر دينی و آگاه به مسائل جهان 
اسلام را نيز باعث مس��ائل كش��ور مصر و حكم تبرئه حسنی 

مبارك دانست.
آيين سالروز شهادت آيت الله سيد حسن مدرس و هفت شهيد 
روحانی اردستان در حسينيه سيدالشهدای راهميان اردستان 

برگزار شد.
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خبــــــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

در دوران معاصر 
مجموعه فرهنگی 

مذهبی تخت فولاد 
مورد توجه ويژه 

قرار گرفته و در 10 
سال اخير اقدامات 
موثری برای مرمت 
و احيای آن توسط 
شهرداری اصفهان 

انجام شده است



نویسنده: آرش شیرخورشیدی 

اگر در اپل کار کنید سالانه چقدر درآمد خواهید داشت؟

مهندســان میلیونــــــر + 18
چه کسی در اپل بیشترین درآمد را دارد؛ طراحان یا مهندسان؟ 
این سوالی است که ممکن است به ذهن هر فرد کنجکاوی برسد. 

در ادامه به این سوال به طور کامل پاسخ خواهیم داد و درآمد هر 
شغل را به همراه توضیحات آن معرفی خواهیم کرد. موارد معرفی 

شده در این مطلب بر اساس اطلاعاتی است که توسط 
موسسه glassdoor جمع آوری شده است. 

این اطلاعات توس�ط کارمن�دان اپل که 
عموما ناشناس بوده و در حال حاضر 

در این کمپانی مشغول به کار هستند 
یا به تازگی از آن خارج شده اند جمع 

آوری شده است. لیست مشاغل نیز به 
ترتیب از کمترین درآمد تا بیشترین درآمد 

مرتب شده است.

مدیران محصول در اپل باید اطمینان حاصل کنند 
که هر محصول، زمانی به دست مشتری برسد که 
تمامی مراحل تعریف شده و مد نظر اپل را سپری 
ک��رده و اس��تاندارد لازم را دریافت کرده باش��د. 
این افراد همچنی��ن تعامل مس��تقیمی با تمامی 

بخش های تولید محصول دارند. 

تحلیگران کس��ب و کار یک وظیفه به ظاهر ساده 
اما در عمل دشوار را بر عهده دارند؛ مطمئن شدن 
از اینکه کس��ب و کار اپل در جهتی مناسب قرار 

داشته و با نرخ خوبی پیشرفت می کند.

مدیران پ��روژه می بایس��ت مطمئن ش��وند که تمام 
بخش ه��ا و کارهای مرتبط با پروژه تحت امرش��ان به 
خوبی انجام شده و س��رانجام محصول نهایی در زمان 
معین به پایان می رس��د. آنها بر مجموعه ای از وظایف 

مختلف در اپل نظارت می کنند. 

مهندسان سخت افزار می بایست مطمئن شوند که 
بهترین سخت افزار در این شرکت طراحی و ساخته 

شده و به مشتری تحویل می گردد.
مهندسان ارش��د نرم افزار درآمد نس��بتا کمتری 
از مهندس��ان ارش��د س��خت افزار دارند. در این 
مرحله، ش��ما بر روی محصولات به ش��دت مهم 
اپل کار می کنید. این محصولات شامل سرویس 
maps اپل و همچنین سیستم عامل iOS برای 

گوشی های آیفون هستند.

نیاز به داشتن تیمی از افراد که وظیفه آنان حصول 
اطمین��ان از روند رو به رش��د کس��ب و کار اپل و 
همچنین پیشرفت های کمی در زمینه های مالی 
این شرکت اس��ت، یکی از مواردی است که هرگز 

نمی توان آن را نادیده گرفت.

این کارمندان باید از یک موضوع، آسوده خاطر و 
مطمئن باشند و آن، همخوانی و تعامل نرم افزارها 
با سخت افزارهای تولید شده است. این شغل یکی 
از سخت ترین و دشوارترین مشاغل در اپل است، 
چرا که متصدی آن می بایس��ت مه��ارت و تجربه 
بالایی در زمینه نرم افزار و سخت افزار داشته باشد.

مهندسان نرم افزار مغز پشت پرده  اپلیکیشن ها و 
سیستم عامل های ساخت اپل هستند. درست است 
که این افراد در اپل درآمد بسیار خوب و مناسبی 
دارند ام��ا باید توجه ک��رد که در مقام مقایس��ه، 
مهندسان نرم افزاری که در کمپانی گوگل مشغول 
به کار هستند درآمد سالانه  125,322 دلاری را 

دریافت می کنند.

زمانی که چند سالی در اپل مشغول به کار باشید به 
سمت مهندس ارشد سخت افزار ارتقا پیدا خواهید 
کرد. در این زمان است که ش��ما به طور مستقیم 

محصولات شگفت انگیزی خواهید ساخت.

س��ران کوپرتینو می بایس��ت مطمئن شوند که 
نرم افزارهای تولید شده این ش��رکت به بهترین 
ش��کل ممکن و با کمترین میزان خطا به دس��ت 
مشتریان می رسد. اینجاس��ت که پای مهندسان 
تضمین کننده کیفیت نرم افزار به پروس��ه  تولید 

محصول باز می شود.

متصدی این شغل می بایست مجموعه ای از عملیات 
و تست ها را برای محصولات طراحی و بر روی آنها 
پیاده س��ازی نماید تا مطمئن شود که محصولات، 
مشمول استانداردهای س��خت گیرانه  اپل خواهند 
ش��د. این افراد مس��وولیت تمام و کمال رس��یدن 
محصولات بدون عیب و ایراد به دس��ت مش��تری 

نهایی را بر عهده دارند .

در کنار تمامی کارهایی که در اپل انجام می ش��ود، 
یک کار بس��یار مهم و البت��ه حیاتی نی��ز به انجام 
می رسد و آن فراهم کردن زیرساخت مناسب برای 
میلیون ها کاربری اس��ت که از خدمات آنلاین این 
کمپانی که شامل س��رویس iCloud و فروشگاه 
نرم افزاری اپ استور است، به طور مستمر استفاده 

می کنند. 

این افراد در واقع مدیران فروشگاه های اپل هستند. 
ممکن است هرگز یکی از این مدیران را از نزدیک 
نبینید، اما یقین داشته باشید که آنها یکی از مهم 
تری��ن وظایف یعن��ی فروش محصولات و کس��ب 
درآمد و پیرو آن کس��ب موفقیت اپ��ل را بر عهده 

دارند.

شگفت زده شده اید؟! زمانی استیو جابز می گفت: 
اپل ش��رکتی اس��ت که در نقطه تلاقی  طراحی و 
فناوری ق��رار دارد. در قلب تپن��ده اپل و در بخش 
طراح��ی صنعتی ک��ه وظیفه نفس گی��ر طراحی 
 DNA محصولات را بر عهده دارد ی��ک مورد در
تمامی طراحان ای��ن کمپانی نهادینه ش��ده و آن 

خلاق بودن است. 

اپل شرکتی اس��ت که با صدها تامین کننده قطعات 
و کارخانه های متعدد تولید سخت افزار کار می کند. 
به همین دلی��ل این کمپان��ی مجبور اس��ت تا یک 
بخش تدارکات و لجُس��تیک ب��زرگ را مدیریت کند 
تا از رسیدن به موقع محصولاتش به دست مشتریان 

اطمینان داشته باشد.  

در واقع این شغل یکی از ارزان ترین مشاغل ارشد 
تعریف ش��ده در چارت اداری اپل است. با وجود 
این، درآمد این افراد بی��ش از دوبرابر درآمد یک 
کارمند معمولی ش��اغل در بخش خرده فروشی 

این کمپانی است.

طراح��ی هم��واره یک��ی از ارکان اصل��ی تولی��د 
محصول در اپل بوده است. این کمپانی به طراحان 
محصولات��ش پول خوب��ی پرداخ��ت می کند. در 
بس��یاری از مواقع میزان درآمد طراحان محصول 

حتی بیشتر از درآمد یک مهندس نرم افزار است.
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مدیر محصول

تحلیلگر کسب و کار

مدیر پروژه

مهندس سخت افزار

مهندس ارشد نرم افزار

تحلیلگر مالی

   

مهندس نرم افزار

مهندس ارشد سخت افزار

مهندس نرم افزار در بخش تضمین کیفیت

مهندس تست و آزمایش

مدیر پایگاه داده

مدیر فروشگاه

طراح صنعتی

مهندس سیستم ها

 مهندس ارشد سیستم ها

مهندس طراحی محصول

درآمد: 127,464 دلار در سال

مهندس مکانیک

درآمد: 131,108 دلار در سال

درآمد: 92,169 دلار در سال

درآمد: 107,631 دلار در سال

درآمد: 118,739 دلار در سال

درآمد: 140,832 دلار در سال

درآمد: 94,799 دلار در سال

درآمد: 113,155 دلار در سال

درآمد: 119,336 دلار

درآمد: 150,105 دلار در سال

درآمد: 99,650 دلار در سال

درآمد: 113,916 دلار در سال

درآمد: 122,669 دلار در سال

درآمد: 85,357 دلار در سال

درآمد: 174,140 دلار

درآمد: 104,231 دلار در سال

درآمد: 117,237 دلار در سال

درآمد: 125,983 دلار در سال
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محص��ولات اپل مواجه با مش��کلات رای��ج مکانیکی  
هس��تند. مواردی نظی��ر تعامل محص��ول و قطعات 
سخت افزاری آن با شرایط دمایی گرم و سرد و قطعات 
متحرک. نادیده گرفتن هرکدام از آنها می تواند معضلی 
بزرگ به وجود آورد. مهندس��ان مکانیک اپل می باید 
در نهایت از ای��ن موضوع اطمین��ان حاصل کنند که 
قطعات مورد استفاده در محصولات این شرکت به طور 

مناسبی درکنار یکدیگر قرار گرفته اند. 

و یک نتیجه گیری ناامید کننده

مدیر ارش�د طراحی اپل، جان�ی آیوی درآمدی بس�یار بیش�تر از 
174,140 دلار در س�ال دارد. ب�ه عنوان مثال دس�تمزد و پاداش�ی 
ک�ه وی در س�ال ۲011 می�لادی از اپل دریاف�ت کرد ارزش�ی بالغ 
ب�ر ۳0 میلی�ون دلار داش�ت. نظ�ر ش�ما در م�ورد 
مشاغل اپل و نرخ دس�تمزدهای این کمپانی 
چیس�ت؟ آیا ن�رخ دس�تمزد کارمندان 
 اپل با نمونه های مشابه داخل کشور

  برابر است؟!

بهترین راه های دسترسی به گوگل پلی برای دانلود اپلیکیشن

ما  Google Play را دور می زنیم 
آموزش کار با اپلیکیشن QPair ال جی 

تبلت خود را گوشی هوشمند کنید
 گوگل پلی جایی است که همه اپلیکیشن های 
جدی��د ابت��دا در آن عرضه می ش��وند. از نظر 
سطح امنیت و س��رعت دریافت بروزرسانی ها 
نیز فروش��گاه اندروی��د گ��وگل در بین همه 
مارکت های معروف  رتبه اول را در اختیار دارد.

ش��اید بعضی از ش��ما ، ی��ک تبلت در کنار گوش��ی 
هوش��مند خ��ود داری��د و دوس��ت داری��د برخی 
قابلیت های این دو گجت بین آنها مش��ترک باش��د 
و تماس ها، پیامک ه��ا و حتی اعلانات ش��بکه های 
اجتماعی که به گوشی مخابره می شود، بر روی تبلت 

8هم نمایش داده شود. 7
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روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

پیشنهاد بودجه چهار هزار میلیاردی وزارت ارتباطات برای سال 94آخرین خبرها |

 سوتی 
آقای مدیر مالی !

ایده های کارمندان 
سونی برای رییس 

پس از اینکه چندی پیش وب سایت های سینمایی از علاقه کامرون به ساخت دنباله هایی بر Avatar مطلب نوشتند و اعلام 
کردند وی می خواهد علاوه بر نسخه 2009، سه فیلم دیگر هم با همین عنوان بسازد و Avatar را به کوادرولوژی تبدیل کند، 
 Empire های 2 و 3 و 4 در راه اند.کامرون در مصاحبه اخیرش با وب سایت مجله Avatar او چندی پیش رسما اعلام کرد که
پس از مواجه با سوالاتی پیرامون فیلم نامه سه نسخه بعدی با خنده گفته است:» می توانم یک چیز راجع به این فیلم ها به شما 
بگویم؛ اینکه عالی می شوند و با دیدن این فیلم ها دهانتان باز خواهد ماند!« او همچنین بر شایعات مبنی بر اینکه فیلم های 
جدید با نرخ 60 فریم بر ثانیه تولید می شوند ،مهر باطل زد و اعلام کرد ترجیح می دهد با سطحی از تکنولوژی که جواب خود 

را پس داده است و با تجهیزات پخش فعلی هماهنگ است کار کند و 48 فریم بر ثانیه، نرخ مطلوب اوست. شنیدن این حرف ها 
از زبان کامرون اندکی عجیب به نظر می رسد؛ زیرا او برای فیلم برداری اولین Avatar به طور مستقیم با تولیدکنندگان 
ژاپنی وارد مذاکره شد و دوربین مورد نظرش را برای فیلم برداری این فیلم سفارش داد. وی با این دوربین و کیفیت نهایی 
فیلم، سطح انتظار بیننده از تکنولوژی سه بعدی را بالا ببرد و پس از این فیلم استودیوهای دیگر نیز به ارایه نسخه سه بعدی 
فیلم هایشان روی آوردند. همچنین قانع کردن سینما دارها برای نصب تجهیزات IMAX و کسب درآمد بیشتر از این طریق 

از دیگر کارهایی بود که وی برای موفقیت تجاری Avatar انجام داد.  

Avatar صحبت های جیمز کامرون پیرامون دنباله های

8,0  iOSموفقیت های روز افزون بازی جدید سونی روی کامپیوتر رونمایی از پیش  نمایش ویندوز ۱0 

بر اساس آخرین گزارش تقریبا دو سوم از دستگاه های اپلی که به App Store متصل شده اند، iOS 8,0یا 
بالاتر نصب کرده اند و 35 درصد کاربران هنوز از iOS 7,0 اس��تفاده می کنند. اپل در طول یک ماه گذش��ته 
موفق شده درصد اس��تفاده از iOS 8,0 را از 52 درصد به 60 درصد ارتقا دهد که البته انتشار نسخه 8,1 در 
این افزایش بی تاثیر نبوده است.iOS 7,0 در بالاترین حد خود توانسته بود بر روی 78 درصدگجت های اپلی 
 نصب شود. این حقیقت باعث ش��ده بود اپل تا مدت ها به خاطر چندپارگی اکوسیستم اندروید و تنوع بالای

 نسخه های موجود از این سیستم عامل در بازار، به آن خرده بگیرد و بیان کند که iOS به خاطر تمرکز بر روی 
یک نسخه خاص سیستم عامل، بهشت توسعه دهندگان اپلیکیشن های موبایل است. از جمله دلایلی که در کند 
شدن پروسه نصب و دریافت این بروزرسانی موثر بوده، حجم بالای بسته بروزرسانی این نسخه از iOS است. 

GZ:MGS5 عنوانی است برپنجمین بازی از سری بازی های Metal Gear Solid. عنوانی که تا کنون در 
انحصار سونی و کنسول های بازی اش بوده و این بار به طور همزمان به صورت مالتی پلتفرم عرضه می شود. 
بازار ساخت بازی برای PC مدت هاست تغییری آن چنانی به خود ندیده و توسعه دهندگان معمولا به خاطر 
کپی های غیر مجازی که در این پلتفرم صورت می گیرد، علاقه چندانی به آن نشان نمی دهند و عناوین دسته 
اول و فرنچایزها را برای کنسول های گیم تدارک می بینند. اما این بار گویا قضیه فرق کرده و ورق برگشته است؛ 
شرکت سونی که امتیاز انتشار س��ری بازی MGS را در اختیار دارد، به دلایلی نامعلوم تصمیم گرفته نسخه 
جدید را علاوه بر پلی استیشن برای سایر پلتفرم های روز از جمله PC منتشر کند. این شرکت اخیرا با همکاری 
شرکت NVIDIA تصاویری ساید بای ساید از نسخه های PC و PS4 بازی GZ:MGS5 منتشر کرده است.

 Consumer Electronics Show (CES( اگرچه مایکروس��افت تصمیم دارد تا در اوایل ماه ژانویه در 
حضور داشته باشد، منابع خبری اعلام کرده اند که مایکروسافت در یک نشست خبری جداگانه در اواخر ژانویه 
پیش نمایش ویندوز 10 را برای مشتریان رونمایی خواهد کرد. پیش از این اعلام کرده بودند که در اوایل سال 
2015 در مورد جزییات ویژگی های ویندوز 10 برای مشتریان توضیح خواهند داد که به زودی محقق می شود. 
به نظر می رسد این بار مایکروس��افت قصد دارد تا به معرفی دقیق ویندوز 10 بپردازد. مایکروسافت راجع به 
ویژگی هایی ازجمله رابط کاربری لمسی جدید ویندوز 10 با نام Continuum توضیح خواهد داد. همچنین 
مایکروس��افت در مورد برنامه هایش برای ویندوزفون و تبلت نیز صحبت خواهد ک��رد و البته انتظار می رود 

توضیحاتی در مورد بروزرسانی های ایکس باکس وان هم در این نشست ارایه شود. 

تازه های فناوری  

 Seed Acceleration Program س��ونی در اوایل س��ال برنامه ای را تحت عنوان
معرفی کرد که به کارمندان این شرکت اجازه می داد با ارایه ایده های خود به افراد درون 
شرکت و یا خارج شرکت، برای به ثمر نشس��تن آنها کمک مالی جمع آوری کنند. حال 
بر اساس سندی که بلومبرگ مشاهده کرده، س��ونی از مرحله نخست این پروژه در ماه 
ژوئن 187 پرونده دریافت کرده که 80 مورد از آنها به مرحله بعد راه پیدا کرده اند. اخبار 
مربوط به ترغیب نوآوری های داخلی پس از آن شنیده می شود که سونی به قصد کاهش 
هزینه هایش تولید تلویزیون و اسمارت فون ها را طی سه سال آینده کاهش خواهد داد. 
سونی قصد دارد تمرکز اصلی خود را بر روی بخش گیمینگ و سنسورهای دوربین خود 

بگذارد که در سال اخیر سودهای بزرگی را نصیب این شرکت ژاپنی کرده اند. 

مدیر ارشد مالی Twitter، دوشنبه 24 دس��امبر توئیتی ارسال کرد که در آن از قراری 
 Anthony Noto .تجاری برای تصاحب یک شرکت خاص صحبت به میان آمده بود
 که به وضوح قصد داش��ت در پیام خصوص��ی، همکارش را از ق��راری کاری مطلع کند، 
به اشتباه آن را برای فالوئرهایش ارسال کرد! وی در این توئیت از احتمال تصاحب شرکتی 
خاص صحبت کرده است. هر چند که وی این توئیت را به سرعت پاک کرد، اما دیگر کار از 
کار گذشته بود و خیلی ها به سرعت اسکرین شات هایشان را گرفته بودند. آنتونی نوتو که 
به تازگی به مقام CFO توئیتر رسیده، در این پیام خطاب به همکاری که هنوز مشخص 
نیست چه کسی بوده می گوید:»هنوز فکر می کنم که باید بخریمشون. برنامه ملاقاتت 
واسه 15 یا 16 دسامبر گذاشته شده. ما باید }نظرمونو{ بهش بقبولونیم. من یه نقشه دارم.«

 IT بازار

فیلم و 
تکنولوژی 

گزارش  اقتصادی 
 شرایط برای تبلت ها سخت می شود

کمپانی تحقیقاتی IDC جدیدترین گ��زارش مربوط به میزان صادرات 
تبلت و کامپیوترهای ش��خصی در سال 2014 را منتش��ر کرد. گزارش 
مذکور نشان می دهد که ش��رایط برای تبلت ها در س��ال 2014 سخت 
 بوده، اما از سوی دیگر تولیدکننده های کامپیوتر شخصی شرایطی بهتر از 

پیش بینی های گذشته داشته اند.

  کاهش رشد صادرات تبلت 
بر اساس این گزارش، میزان رشد صادرات تبلت در سال 2014 در حالی 
به 7,2 درصد خواهد رس��ید که این رشد در س��ال 2013 رقمی 52,5 
درصدی را نش��ان می داد. عمده دلیل چنین کاهش��ی را IDC در نزول 
صادرات آیپدهای اپل برای نخستین سال تفسیر کرده است. در عین حال 
IDC گفته که صادرات کامپیوترهای ش��خصی تنها 2,7 کاهش خواهد 
داشت، در حالی که پیش تر کاهش��ی 3,7 درصدی برای آن پیش بینی 
 IDC شده بود. اما دلیل کاهش رش��د صادرات تبلت ها چه بوده است؟
در تحلیل خود می گوید که مشتریان بازار تمایل کمتری به جایگزینی و 
 IDC خرید تبلتی جدیدتر از خود نشان می دهند. رایان ریث، از مدیران
پس از انتشار این گزارش گفته که در مراحل اولیه انتظار می رفت که تبلت 
ها پس از دو یا حداکثر سه سال توس��ط خریدارانشان تعویض شوند، اما 
آنچه که در حال حاضر مشاهده می شود نگهداری آنها بیش از سه و حتی 
گاه تا چهار سال اس��ت. IDC حالا پیش بینی کرده که صادرات جهانی 
تبلت در س��ال 2014 به رقم 235,7 میلیون عدد برس��د که مدل های 
اندرویدی 67,7 درصد، آیپدها 27,5 درصد و ویندوز نیز 4,6 درصد آن 
را تشکیل می دهند. اپل در آخرین گزارش درآمدهای مالی اش از کاهش 

14 درصدی فروش آیپدها خبر داده بود. 

  دلایل عمده کاهش فروش
می توان در مجم��وع چهار دلیل عمده را برای این کاهش برش��مرد. اپل 
تاکنون تغییرات بزرگی را در نس��ل جدید آیپدها ایجاد نکرده و در عین 
حال خریداران شرایط و انگیزه هایی چون »آپگرید پس از دو سال تعهد« 
اپراتورهای بزرگ را ندارند. و مهم تر از همه وجود تبلت های ارزان قیمت تر 
اندرویدی را نیز می توان به عنوان کاهش ش��دید صادرات آیپدها عنوان 
کرد. کارشناس��ان، آیفون های بزرگ اپل را نیز دلیل دیگری برای تمایل 

پایین کاربران به خرید آیپد اعلام کرده اند.
در بخش کامپیوترهای ش��خصی نیز انتظار می رود که میزان صادرات به 
306,7 میلیون عدد دس��ت پیدا کند. بازارهای غربی اروپایی و ژاپن آمار 
بسیار خوبی را در سه ماهه سوم سال به ثبت رسانده اند، اما باز هم نمی توان 
انتظار تداوم این پیشرفت را در درازمدت و یا حتی میان مدت داشت. لورن 
لاورد، نایب رییس کمپان��ی Worldwide PC Tracker پیش بینی 
کرده کاربرانی که در سال های اخیر وقت بسیاری را با تبلت ها و اسمارت 
فون های خود گذرانده اند نیاز شدیدی به جایگزینی کامپیوترهای شخصی 
خود پیدا خواهند کرد. اما وی افزوده که دستگاه های هایبریدی، حرکت 
به سمت موبایل و نگرانی های ناشی از ریسک مالی بر این رشد تأثیر منفی 

خواهد گذاشت.

این مطلب را از دست ندهید

Google اجاره نشین بزرگ ترین 
بیلبورد  دیجیتال جهان

به تازگی بیلب��ورد تبلیغاتی غول پیکری در میدان تای��م نیویورک بر روی 
دیوار هتل Marriot Marquis نصب شده )مابین خیابان های 45 و 46 
Broadway) که به سادگی بزرگ ترین پنل LED تولید شده در جهان و 
بزرگ ترین بیلبورد دیجیتال در آمریکای شمالی است. این بیلبورد تبلیغاتی 
,23 متر )ارتفاع) در 100,4 متر )عرض) اس��ت و مس��احتی  که ابعاد آن 6
 Mitsubishi Electric 2440 متر مربعی را در بر می گیرد، توسط شرکت
تولید شده و با نام تجاری Diamond Vision AVL-ODT10 شناخته 
x10, 0482,368 می شود. دستاورد تکنولوژیکی میتسوبیشی، رزولوشنی

پیکس��لی دارد که به سادگی 23,7 میلیون پیکس��ل را شامل می شود. آن 
طور که گفته ش��ده، زاویه دید عمودی بیلبورد بسیار بالاست و به سادگی 
در زوایای تند و همچنین در نور ش��دید آفتاب هم تصویر شفاف و واضحی 
دارد. این بیلبورد در اولین روزهای نصب و راه اندازی خود به س��ر می برد و 
کمپانی Google قصد دارد به عنوان اولین مشتری، این بنگاه تبلیغاتی را 
که در فاصله کمتر از یک کیلومتری مقر شرکتش قرار گرفته، به مدت یک 
ماه به خدمت بگیرد. قرارداد گوگل 24 نوامبر ش��روع شده و تا پایان ژانویه 
2015 به اتمام خواهد رسید. بنا به آمارها روزانه بین 300 تا 500 هزار نفر 
از میدان تایم عبور می کنند )به گ��زارش Time Square Alliance) و 
قرار گرفتن در چنین نقطه استراتژیکی، موقعیتی استثنایی را برای تبلیغات 
فراهم می آورد.  گوگل تصمیم دارد علاوه بر به نمایش گذاشتن محصولات 
و س��رویس هایش در آن، بخش��ی از زمان مورد اس��تفاده را به برنامه های 
 World Wide Found و Charity Water غیرانتفاع��ی نظی��ر
اختصاص دهد.  این بیلیورد حالتی تماما  اینتراکتیو داشته و امکان وارد کردن 
توئیت ها و عکس های اینستگرام به صورت زنده و Real-Time، تعامل با 
گوشی های اندرویدی، امکان تبدیل شدن به یک ویدئووال عظیم ترافیکی و 

مواردی از این دست را داراست.
  وظیفه بهره ب��رداری و نگه��داری از این بیلبورد جدید به دو ش��رکت

 Vornado Realty Trust و Clear Channel Spectacolor 
واگذار شده که تا کنون هیچ کدام از آنها مبلغ اجاره ماهانه بیلبورد دیجیتال 
عظیم الجثه را اعلام نکرده اند. اما New York Times پیش بینی می کند 
اجاره این بیلبورد برای چهار هفته مبلغی در حدود 2,5 میلیون دلار است 
که اگر گوگل بخواهد در تمام مدت تعطیلات س��ال نوی میلادی آن را در 
اختیار داشته باشد می بایست مبلغی بیش از چهارمیلیون دلار پرداخت کند.

فیسبوک به عنوان بزرگ ترین سایت اجتماعی دنیا با 955 میلیون عضو کم کم به  یک میلیارد عضو یعنی یک هفتم کل جمعیت زمین نزدیک می شود. 
روزانه 757 میلیون نفر کاربر آنلاین در فیسبوک مشغول به فعالیت هستند که بنابر تحقیقات به عمل آماده مدت زمان بسیاری را در این سایت سپری 

می کنند. آیا می دانید در طی یک دقیقه چه اتفاقاتی در فیسبوک رخ می دهد؟

در فیسبوک طی یک دقیقه چه اتفاقاتی رخ می دهد؟ 

در کشور یک میلیاردی  چه خر است ؟!
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آخرین خبرها |
 مایکروسا فت

 اپل را مسخره می کند
مایکروسافت در ویدیو تبلیغاتی جدید خود، باز هم برای چندمین بار دست به مسخره 
کردن iPhone و دستیار صوتی اش، Siri زده اس��ت. در این ویدیو تبلیغاتی که درون 
 Windows Phone مایه ای مشابه ویدیوهای قبلی دارد، دستیار صوتی سیستم عامل
در جریان مکالمه ای با Siri که اکنون روی  iPhone 6 در حال اجراس��ت، تنها تغییر 
 Microsoft .مثبتی که در گوشی جدید اپل ایجاد شده را بزرگ تر شدن سایز آن می داند
پیش از این نی��ز در موارد متعدد به مقایس��ه میان محصولات خود و تولی��دات رقبا، به 
خصوص Apple پرداخته و نکات مثبت دیوایس هایش را به رخ رقیبان کشیده است. 
اکثریت منتقدین بر این باورند که مایکروسافت به جای وارد شدن به این بازی کودکانه، 

اصول تجارت حرفه ای را سرلوحه کار قرار داده و روی نقاط قوت خودش تمرکز کند.

 iPhone 6 ش��رکت اپل تصمیم به پخش دو ویدیو تبلیغاتی جدید برای گوشی های
و  iPhone 6 Plusخود گرفته اس��ت. بار دیگر، تیم بازاریابی اپل، از صدای اشخاص 
معروف��ی ه��م چ��ون Jimmy Fallon و Justin Timberlake در این ویدیوی 
تبلیغاتی اس��تفاده کرده اند. در اولین ویدیو تبلیغاتی با عنوان »Gamers« با نمایش 
بازی Vainglory که به تازگی عرضه شده است، به توان پردازش گرافیکی و مانور آن 
در چیپ A8 که در این دو محصول به کار رفته اشاره می شود. و اما در ویدیو تبلیغاتی دوم 
 Continuity پخش شد، تمرکز بر روی نمایش توانایی »Reservation« که با عنوان
است که به  iPhone 6 امکان دریافت انواع تماس ها را از طریق کامپیوترهای رومیزی 

و یا لپ تاپ هایی که از سیستم عامل OS X Yosemite استفاده می کنند را می دهد.

hTC به کارگیری تراشه های 64 بیتی در جدیدترین گوشی

2 ویدیوی تبلیغاتی 
 iPhone 6جدید برای

چند روزی پیش، شرکت Jolla، )گروهی از کارکنان اسبق نوکیا که ازآن جدا شده و به صورت جداگانه فعالیت می کنند( 
اعلام کرد که برای عرضه تبلت جدید خود نیاز به کمک های مردمی دارند. Jolla که به دنبال جذب سرمایه های مردمی 
برای عرضه محصول خودش بود، اعلام کرد که هزار دستگاه اول از تبلتش را 189 دلار و هزار دستگاه بعدی را 199 دلار 
قیمت گذاری خواهد کرد و امیدوار است که بتواند با سرمایه ای معادل 380.000 دلاری، محصول خود را به تولید انبوه 
برساند. دو روز پیش Jolla اعلام کرد که عرضه اولین تبلت این شرکت با هدف رسیدن به سرمایه 380.000 دلاری بوده، 
اما اس�تقبال مردمی از این محصول فوق العاده بود و در حال حاضر، سرمایه جمع شده به عدد یک میلیون دلار رسیده 

است. لازم به ذکر است؛ همچنان کمک های مردمی ادامه دارد. در همین راستا Jolla تصمیم به برگزاری جشن و تخفیف 
محدود 100 یورویی برای محصول خود گرفته و این بدین معناست که شما می توانید این محصول را برخلاف قیمت معمول 
آن )یعنی 349 یورو( و تنها با 249 یورو خریداری کنید. این تخفیف محدود تنها تا 25 ماه نوامبر ادامه خواهد داشت. 
طبق جزییات اعلام شده، این محصول با صفحه نمایش لمس�ی 4.5 اینچی با وضوح تصویر 960 در 540 پیکسل، هشت 
مگاپیکسل دوربین با فلش LED، دو مگاپیکسل دوربین جلو، یک گیگابایت رم و 16 گیگابایت حافظه داخلی )که می توان 

آن را با درگاه کارت حافظه افزایش داد(  و ...عرضه خواهد شد.

 CES 2015 رونمایی از جی فلکس در » Hush « نخستین گوشگیر هوشمند بازار با ساعت کاغذی سونی آشنا شوید

ال جی قصد دارد در نمایشگاه  CES 2015از نسل جدید گوشی های جی فلکس رونمایی کند. گفته شده که 
صفحه نمایش این اسمارت فون از تکنولوژی P-OLED جدید ال جی بهره می برد و در عین حالی که صفحه 
نمایش کوچک تری را حمل خواهد کرد، از رزولوشن بیشتری نسبت به نسل قبل بهره می برد. مانند نسل اول 
 P-OLED این گوشی ها، جی فلکس 2 نیز باید دارای یک صفحه نمایش انحنادار و انعطاف پذیر و از نوع جدید
 باش��د که ال جی برنامه درازمدتی را برای این تکنولوژی در نظر گرفته اس��ت. از س��وی دیگر شنیده شده که 
 جی فلکس 2 دارای صفحه نمایشی کوچک تر اما با رزولوشن بالاتری نسبت به مدل قبل خواهد بود. ال جی،

 جی فلکس اصلی دارای صفحه نمایشی شش اینچی با رزولوشنx720 1280 پیکسل بود. قابلیت دیگری که 
قول رونمایی از آن در جی فلکس 2 داده شده، کاور پشتی خود ترمیم کننده است. 

افراد بسیاری هستند که دوست ندارند در صبح زود با صدای آلارم ساعت خود، تمامی اهل خانه را از خواب بیدار 
کنند و یا از سوی دیگر با صدای بقیه اعضای خانه از خواب خوش بپرند! حال برای نخستین بار چنین افرادی 
می توانند با خیال راحت از یک گوشگیر یا ایرپلاگ هوشمند استفاده کنند. استارتاپ Hush که در سن دیگو 
واقع است، دست به ساخت ایرپلاگی زده که به عنوان یک آلارم خصوصی عمل می کند و صدایی را پخش می کند 
که تنها شما قادر به شنیدنش خواهید بود. هاش همچنین برای حذف صداهای تا dB 70 از یک فوم و لایه های 
حذف صدای مخصوص بهره می برد. اپلیکیشن مخصوص هاش علاوه بر ثبت آلارم و موسیقی، تنظیماتی برای 
بیدار کردن شخص در موارد اضطراری نیز دارد. مثلا می توان شماره افراد مهمی را که باید به تماس آنها پاسخ 

داد به برنامه معرفی کرد تا به شما هشدار دهد.

این ساعت از محصولات استارتاپی ژاپنی است که گمان می رود از بخش های جدید زیر مجموعه سونی باشد. 
نام این ساعت FES Watch است و تولید استارتاپی به نام فشن اینترتینمنت می باشد که در ژاپن تأسیس 
شده و اگرچه این استارتاپ در معرفی خود سخنی از سونی به میان نیاورده، اما وال استریت ژورنال این استارتاپ 
را همان بخش جدید و خلاق کمپانی سونی معرفی کرده است. این بخش قرار است طراحی ها و دستگاه هایی را 
بررسی کند که گجت های شخصی الکترونیکی را یک قدم به جلو خواهد برد. FES Watch بسیار نازک است 
و در تبلیغات و ویدیوهای آن اشاره و یا ادعایی بر هوشمند بودن آن وجود ندارد. اما از سوی دیگر بر تغییر ظاهر، 
انعطاف و طراحی ساده و مینیمالیس��تی برای جلب نظر کاربران تأکید بسیاری دارد. به دلیل عدم وجود بورد 

الکترونیکی پرمصرف در آن، این ساعت با یک شارژ، تا 60 روز زمان را نمایش می دهد.

تازه ه�ای م�وبایل  

استمداد کارکنان سابق نوکیا از مردم برای تبلت جدیدشان 

 IT گزارش بازار 

دنیای فناوری پیشرفته

هر ساعتی را هوشمند کنید 
اس��مارت واچ جدیدی با نام تی- باند س��اخته ش��ده ک��ه دارای قابلیت های 
بیش��ماری مانند باز کردن قفل اتومبیل، پاس��خگویی به تماس های تلفنی، 
چک کردن ایمیل، ارسال پیامک و... است. مهندسان این شرکت پس از انجام 
مطالعات مختلف به این نتیجه رسیدند که بند ساعت ها بهترین جایگاه برای 
هوشمندسازی آنها خواهد بود. این شرکت برای این منظور سه مدل بند ساعت 
 مختلف با سطوح مختلف کارکرد طراحی کرده است. هر یک از این ساعت ها 
قابلیت تبدیل ساعت های مکانیکی ساخت شرکت Kairos به ساعت های 
هوشمند را دارد با این حال ریز قطعاتی نیز ارایه شده که سایر ساعت ها را قابل 
اتصال به این بندها می کند و بدین ترتیب می توان هر ساعت مچی را به ساعت 
هوشمند تبدیل کرد. هر بند شامل بخش الکترونیکی پیشرفته ای است که از 
ژیروسکوپ، شتاب سنج، قطب نما، حس��گر نوری، باتری قابل شارژ پلیمری 
لیتیومی و پورت شارژ USB تشکیل شده است. برای افزایش ایمنی ساعت 
نیز به جای سگگ های رایج از قلاب های مکانیکی زیبایی استفاده شده است. 
این ابتکار س��اده باعث شده که بند ساعت بیشتر ش��بیه دستبند به نظر آید. 
نسخه ساده )Tband ND( این بندها شامل باتری با قابلیت هفت روز حفظ 
شارژ است که قابلیت هایی نظیر اعلام دریافت پیامک یا تماس ورودی دارد. 
همچنین سیستم لرزشی و نمایشگر LED چندرنگی دارد که در کنار حسگر 
تشخیص دمای پوس��ت و تعریق بدن مجموعه فناورانه جالب توجهی به نظر 
می رسد. نسخه دوم که Tband HD نام دارد، از باتری با قابلیت حفظ شارژ 
 LED برای سه روز بهره می برد. این نسخه قابلیت های بیشتری دارد. صفحه
ساده ای بر روی این بند تعبیه شده که اطلاعات مختلفی را به نمایش می گذارد. 
البته این صفحه به گونه ای در بند ساعت جاسازی شده است که در زمان فعال 
نبودن از دید مخفی می ماند. نسخه سوم )Tband OD( و پیشرفته این بند 
نیز شامل نمایشگر OLED تمام رنگی با وضوح 170 دی پی آی است. این 
نمایشگر لمسی از شیشه ای مخصوص با پوشش ضدخش ساخته شده و جالب 
اینکه مجهز به پردازش��گر ARM Cortex-M4  و میکروفون مخصوصی 

است که فرامین صوتی را به متن تبدیل می کند.

    پزشکی در قالب یک ساعت
این ساعت می تواند به اندازه گیری علایم حیاتی بدن اشخاص پرداخته و 
آنها را از وضعیت سلامتیشان آگاه سازد. برای مثال، این ساعت همانطور 
که در شکل زیر نیز دیده می ش��ود قادر به نمایش سوخت و ساز کالری 

بدن، ضربان قلب و نبض است.

     ساعتی همانند یک تلفن همراه
این س��اعت هوش��مند می تواند با بلوتوث تلفن همراه ارتباط برقرار کرده تا 
شخص بتواند به تماس های تلفنی خود پاسخ داده یا به ارسال پیامک بپردازد. 
این اسمارت واچ از قابلیت چک کردن ایمیل، دریافت نوتیفیکیشن های جدید 
و همینطور نمایش وضعیت آب و هوایی و... نیز برخوردار است. از دیگر قابلیت های 
این ساعت هوش��مند می توان به مواردی مانند باز یا قفل کردن درب ماشین 
اشاره کرد. این ساعت ضد آب و گردو خاک بوده و با هر دفعه شارژ می توان به 
مدت سه روز از آن اس��تفاده کرد و تا تیر ماه سال آینده به بازار فناوری عرضه 

خواهد شد.

آموزش کار با اپلیکیشن QPair ال جی 

تبلت خود را گوشی هوشمند کنید
شاید بعضی از شما ، یک تبلت در کنار گوشی هوشمند خود دارید و دوست دارید 
برخی قابلیت های این دو گجت بین آنها مش�ترک باش�د و تماس ها، پیامک ها و 
حتی اعلانات ش�بکه های اجتماعی که به گوشی مخابره می ش�ود، بر روی تبلت 
هم نمایش داده شود. این کار به سادگی با اپلیکیشن جدید QPair ال جی که در 
ادامه به تشریح آن خواهیم پرداخت، امکان پذیر است. مشغول به تماشای فیلم با 
تبلت در اتاق خوابتان هستید و موبایلتان در فاصله ای دور از شما، به شارژر متصل 
است. تماس تلفنی یا پیامکی دریافت می شود، یا نوتیفیکیشنی از توییتر دریافت 
می کنید. شاید تصور کنید که تنها راه حل، دسترسی به گوشی است. اما حالا که 
یک تبلت ه�م در اختیار دارید، برنامه  QPair ال جی می تواند بیش�تر اعلانات و 
عملکردهای ارتباطی گوشی را به صورت همزمان در تبلت هم به نمایش در بیاورد 

و حتی به پاسخگویی از طریق آن مشغول شوید.

نصب و راه اندازی

اپلیکیش��ن QPair برای همه گوش��ی ها و تبلت های اندرویدی در دس��ترس اس��ت، اما ظاهرا این برنامه تطابق 
بیش��تری با محصولات ال جی به خصوص تبلت G Pad دارد و بر روی دیگر محصولات شاید نتوان به طور کامل 
از آن استفاده کرد. با مراجعه به گوگل پلی می توانید این اپلیکیشن را برای دستگاه اندرویدی خود دریافت کنید. 
توجه داشته باشید که برنامه باید در هر دو دستگاه تبلت و موبایل نصب ش��ود. عملیات جفت شدن دستگاه ها به 
وسیله  اتصال بلوتوث به سرعت انجام می ش��ود و پس از آن می توان تنظیماتی که در ادامه آنها را معرفی می کنیم، 

در دسترس قرار می گیرد.

قابلیت ها و امکانات 

تماس ها و پیامک ها

با فعال ک��ردن برنامه  QPair در هر دو دس��تگاه، کارب��ر قادر خواهد بود هم��ه تماس ها و 
پیامک هایی که به گوشی می رسد، در تبلت خود مش��اهده کند. در تماس ها،کاربر علاوه بر 
اینکه می تواند به تماس پاس��خ دهد، قابلیت این را هم دارد تماس را با پیامک یا بدون آن رد 
کند. اگر گوش��ی پیامکی دریافت کند، بلافاصله درتبلت به نمایش گذاشته می شود و کاربر 

می تواند حتی از طریق تبلت به آن پاسخ دهد.

اشتراک گذاری اینترنت

اش��تراک گذاری اینترنت از طریق اتصال QPair یکی از راحت ترین 
راه هایی اس��ت که می توان دس��تگاه دیگ��ری را از س��رویس اینترنت 
 بهره مند کرد. دیگر نیاز نیس��ت تا هات اس��پات را فعال کنید، تبلت را 
به لیس��ت اضافه کرده و رمز عب��ور را  وارد کنید. تنها ب��ا فعال کردن 
گزینه Internet Sharing در QPair، تبلت به س��رویس اینترنت 
گوشی متصل می شود. با قطع کردن اینترنت بر روی تبلت، گوشی هم 
به طور خودکار عملیات ارس��ال را برای صرفه جویی در مصرف انرژی 

قطع می کند.

Recent App

با فعال کردن این قابلیت، کاربر می تواند آخرین اپلیکیشنی را که در موبایل خود اجرا کرده است را 
در تبلت خود باز کند و به کار خود ادامه دهد. برای مثال وقتی در حال کار با گوگل کروم هس��تید، 
می توانید پس از بستن آن، بلافاصله به تبلت خود رفته و ادامه  وب گردی خود را از تبلت دنبال کنید. 
استفاده از این قابلیت مستلزم این است که اپلیکیش��ن ها در هر دو دستگاه نصب شده باشند. شاید 
بزرگ ترین ایرادی را که بتوان به QPair گرفت، ارتباط یک طرفه  آن است. شما این امکان را ندارید 
که بیشتر قابلیت های معرفی شده را به طور عکس انجام دهید. شما نمی توانید تماس و پیامک های 
تبلت را بر روی گوشی دریافت کنید و از قابلیت های شبکه اجتماعی تبلت بر روی تلفن همراه خود 

استفاده کنید.

Quick Memo

قابلیت Quick Memo، امکان یادداشت برداری 
به وسیله  تایپ یا دس��ت نوشته را به کاربر می دهد. 
در QPair با استفاده از این قابلیت، کاربر می تواند 
تمام فایل ها و نوشته های ذخیره شده در این بخش 

را بین دو دستگاه به اشتراک بگذارد.

اعلانات شبکه های اجتماعی

خوشبختانه قابلیت QPair از ش��بکه های اجتماعی و 
پیام رسان های متنوعی پشتیبانی می کند که از مهم ترین 
آنها می توان ب��ه فیس بوک، توییت��ر، Whats App و 
یاهو مسنجر اشاره داش��ت. با فعال کردن این بخش، 
نوتیفیکیشن های شبکه های اجتماعی در تبلت علاوه  
بر گوشی قابل مشاهده است. کاربر نمی تواند عملکرد 
خاصی را بر روی اعلانات انجام دهد و برای این کار باید 

به گوشی مراجعه کرد.

تازه های
خبر
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معاونان وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات از درخواست 18 شرکت برای ارایه خدمات تلویزیون اینترنتی در سال آینده خبر دادند.آخرین خبرها |

حاتم بخشی بنیاد 
گیتس 

اینترنت ارزان موبایل 
در افغانستان

به نظر می رسد نرخ اینترنت همراه در کشور همسایه، افغانستان، ارزان تر از آن چیزی 
است که هم اکنون در ایران شاهدش هستیم. مجوز ارایه نسل سوم به اپراتورهای تلفن 
همراه در کشورمان از شهریور ماه اعطا شده و قرار است در آینده تعرفه خدمات اینترنت 
همراه نسل سوم تعیین شود. با نگاهی به جداول اینترنت در افغانستان متوجه می شویم 
که نرخ اینترنت همراه در افغانستان به طور کلی ارزان تر از آن چیزی است که در ایران 
می بینیم. البته اخیرا وزیر ارتباطات اعلام کرده بود که قیمت اینترنت همراه کاهش یافته 
و تا اول دی ماه، اپراتورها نیز تعرفه های بسته های اینترنت موبایل خود را تغییر خواهند 
داد. بررسی هزینه های ارایه خدمات مذکور در این کشور همسایه می تواند قضاوت در 

مورد هزینه های ارایه خدمات مشابه در ایران را ساده تر کند.

بنیاد بیل و ملیندا گیتس که در امور عام المنفعه از توس��عه  کشاورزی تا تحقیق 
در راه درمان بیماری ایدز اکثرا در آفریقا فعالی��ت دارد اعلام کرد که از تاریخ یک 
ژانویه سال ۲۰۱۵ میلادی تحقیقاتی که تمام هزینه یا قسمتی از آن را از این مرکز 
دریافت می کنند دسترس��ی به یافته هایشان به مدت دو س��ال برای نشریات آزاد 
خواهد بود.شرط دریافت بودجه از این بنیاد گیتس برای پژوهشگران این است که 
پژوهشگر باید اطلاعات علمی اش را به منابع آنلاین که برای همه قابل دسترسی 

باشد انتقال دهد. 
باتوجه به اینکه امروزه اکثر مراجع علمی اینترنتی شده اند و دسترسی به آنها برای 

عموم آزاد است این شرط بیشتر به منظور اعتماد سازی قرار گرفته است.

بهترین راه های دسترسی به گوگل پلی برای دانلود اپلیکیشن

ما  Google Play را دور می زنیم 
 گوگل پلی جایی اس�ت که همه اپلیکیش�ن های جدید ابتدا 
در آن عرضه می شوند. از نظر سطح امنیت و سرعت دریافت 
بروزرس�انی ها نی�ز فروش�گاه اندروی�د گ�وگل در بین همه 

مارکت های معروف  رتبه اول را در اختیار دارد.
 اما به علت بسته بودن این سرویس در کشورمان و همچنین 
نمایش لیس�ت برنامه های محلی برای ایران، دریافت بسیاری از بازی و 
اپلیکیشن ها هنوز برای ایرانی ها فراهم نشده است. در ادامه با ما همراه 
باشید تا بهترین روش های دانلود و بروزرسانی آسان از گوگل پلی را به 

شما معرفی کنیم.

  مارکت های بزرگ 
کاربران پلتفرم اندروید در ای��ران راه های زیادی برای دانلود اپلیکیش��ن دلخواه خود دارند. از 
مارکت های بزرگ و عظیم گرفته تا سایت های دانلود اپلیکیشن همگی آماده اند تا برنامه یا بازی 

مورد علاقه شما را در اختیارتان قرار دهند. 

اما همان طور که می دانید مارکت اصلی  دانلود اپلیکیش��ن 
و بازی برای اندروید، فروش��گاه گوگل پلی اس��ت. احتمالا 
اطلاع دارید که چن��دی پیش دسترس��ی ایرانیان به گوگل 
پلی فراهم ش��د و کاربران اندروید در ایران نیز می توانستند 
از طریق دس��تگاه های خود به این اس��تور دسترسی داشته 
باشند. با این وجود لیست اپلیکیشن های نمایش داده شده 
به صورت محلی بوده و افزون بر این، بسیاری از کاربران نیز به 

کلی قادر به دریافت برنامه از گوگل پلی نیستند. این وضعیت 
همچنان ادامه دارد و اگرچه به نظر می رس��د گوگل، دانلود 
از پلی اس��تور را برای ایرانی ها در دستگاه های اندرویدی باز 
کرده، اما در لیست اپلیکیشن هایی که نشان داده می شود تنها 
چند برنامه قدیمی و غیر ضروری دیده می شوند و خبری از 
بروزرس��انی های تازه یا برنامه های جدید منتشر شده برای 

اندروید نیست.    

  ما دور می زنیم 
مس��لما پش��تیبانی از ایران برای در اختیار گذاشتن اپلیکیش��ن های بروز جهانی به عهده 
کمپانی گوگل است اما    در این مطلب ما قصد داریم این لیست محلی محدود را دور بزنیم و 

اپلیکیشن های جهانی، جدید و به روز را دانلود کنیم. 
گوگل برای نشان دادن لیست برنامه های خود بسیار با احتیاط عمل می کند و خیلی 

زود آدرس IP شما را که مربوط به ایران است شناسایی می کند.
 اما گوگل تمام راه ها را نبس��ته و هنوز می توان به ش��کل های مختلف از فروشگاه 

مخصوص اندروید دانلود کرد .
)حتی اپلیکیشن های تغییر IP که در ادامه به آنها نیاز خواهیم داشت نیز در همین 
لیست محلی حضور دارند و شما پیش از شروع به خواندن ادامه مطلب، در صورت 
نداشتن س��رویس VPN، می توانید آنها را دانلود کنید و از آنها برای طی مراحل 

بعدی استفاده کنید(. 

اگر هم اکنون بدون هیچ ابزار تغییر آی پی، وارد اپلیکیشن پلی استور شوید، لیستی ناقص از برنامه های 
اندروید همچون شکل زیر را مشاهده خواهید کرد که بسیار دیر برنامه های جدید به آن اضافه می شود. 
اما با برداشتن چند گامی که در ادامه ذکر خواهد شد، می توانید به لیست اصلی گوگل پلی دسترسی 

پیدا کنید: 

دومین روش��ی که برای دانلود از گوگل پلی وجود دارد، داش��تن آدرس آن برنامه یا بازی در پلی استور و مراجعه به این 
وب سایت است.  شما باید یا آدرس کامل آن برنامه یا آدرس پکیج آن را در اختیار داشته باشید تا قادر به دانلود شوید.

 پس از به دست آوردن آدرس اپلیکیش��ن مورد نظر که در گوگل پلی حضور دارد، باید آن را در جایگاه مخصوص سایت 
کپی کنید و لینک دانلود آن را بدون هیچ دردسر اضافی دریافت کنید.  

    قدم اول
همان طور که گفتیم، داشتن وی پی ان یا هر سرویس تغییر دهنده IP جزیی از ضروریات موفقیت در 
دسترسی به گوگل پلی است. در این روش نیز در ابتدا باید به این سرویس متصل شوید اما در ادامه 

برای دانلود اپلیکیشن ها از گوگل پلی به VPN نیاز نخواهد بود.

    قدم دوم 
 به تنظیمات دس��تگاه بروی��د و گزین��ه APPS را پی��دا کنید. به قس��مت APPS وارد ش��وید و

 Google Play Store را انتخاب کنید. در اینجا باید همچون ش��کل زیر گزینه Clear Data را 
لمس کنید. با انجام این کار اطلاعاتی که گوگل پلی از دستگاه شما در اختیار دارد، حذف خواهد شد. 

    قدم سوم 
وی پی ان را فعال کنید و به گوگل پلی وارد شوید. اکنون لیست جهانی را همچون شکل زیر خواهید دید.

 
    قدم چهارم 

بدون اینکه اپلیکیشن را ببندید، با زدن دکمه خانگی یا هوم دستگاه، از گوگل پلی بیرون بیایید و وی پی ان 
را غیر فعال کنید. اکنون اطلاعات جدیدی از دستگاه شما در گوگل پلی ذخیره شده و می توانید با تمام 
سرعت اینترنت خود و بدون اتصال به هیچ گونه عامل کاهش دهنده سرعت، از گوگل پلی بازی و برنامه 

دانلود کنید.

روش دوم 
دانلود APK از گوگل پلی

روش اول 
دور زدن فروشگاه اپلیکیشن محلی

  گوگل پلی کجاست؟
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????????????????????????آخرین خبرها |

حاتم بخشی بنیاد 
گیتس 

اینترنت ارزان موبایل 
در افغانستان

به نظر می رسد نرخ اینترنت همراه در کشور همسایه، افغانستان، ارزان تر از آن چیزی 
است که هم اکنون در ایران شاهدش هس��تیم. مجوز ارائه نسل سوم به اپراتورهای 
تلفن همراه در کشورمان از شهریور ماه اعطا شده و قرار است در آینده تعرفه خدمات 
اینترنت همراه نسل س��وم تعیین ش��ود. با نگاهی به جداول اینترنت در افغانستان 
متوجه می ش��ویم که نرخ اینترنت همراه در افغانس��تان به طور کلی ارزان تر از آن 
چیزی اس��ت که در ایران می بینیم. البته اخیرا وزیر ارتباطات اع��ام کرده بود که 
قیمت اینترنت همراه کاهش یافته و تا اول دی ماه، اپراتورها نیز تعرفه های بسته های 
اینترنت موبایل خود را تغییر خواهند داد. بررس��ی هزینه های ارائه خدمات مذکور 
در این کشور همس��ایه می تواند قضاوت در مورد هزینه های ارائه خدمات مشابه در 

بنیاد بیل و ملیندا گیتس که در امور عام المنفعه از توس��عه ی کشاورزی تا تحقیق 
در راه درمان بیماری ایدز اکثراً در آفریقا فعالیت دارد اعام کرد که از تاریخ ۱ ژانویه 
سال ۲۰۱۵ میادی تحقیقاتی که تمام هزینه یا قسمتی از آن را از این مرکز دریافت 
می کنند دسترسی به یافته هایشان به مدت دو سال برای نشریات آزاد خواهد بود.

شرط دریافت بودجه از این بنیاد گیتس برای پژوهشگران این است که پژوهشگر باید 
اطاعات علمی اش را به منابع آناین که برای همه قابل دسترسی باشد انتقال دهد. 
باتوجه به اینکه امروزه اکثر مراجع علمی اینترنتی شده اند و دسترسی به آن ها برای 
عموم آزاد است این شرط بیشتر به منظور اعتماد سازی قرار گرفته است، اما ضرورت 
 Creative Commons بعدی این است که نتایج تحقیقات تحت لیسنس جهانی

؟؟؟؟؟؟؟

آگهی مناقصه 
 سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان در نظر دارد خرید سنگ مزار 

مورد نیاز را  از طریق مناقصه به شرح زیر واگذار نماید: 

شماره 
مدت زمان نوبت شرح مناقصه مناقصه 

تحویل کالا

سپرده شرکت 
در مناقصه 

)ریال(

93/7
سنگ گرانیت مشکی چینی )برزیلی( با قطر

 3 سانت ضخامت و ابزار فابریک یک پله
 در ابعاد 60×120 سانتیمتر 

6300/000/000 ماه اول 

سنگ گرانیت سفید هرات با قطر 3 سانت ضخامت و 93/8
655/000/000 ماه اولابزار فابریک یک پله در ابعاد 60×120 سانتیمتر 

سنگ گرانیت سفید ویتنام با قطر 3 سانت ضخامت و 93/9
635/000/000 ماه اولابزار فابریک یک پله در ابعاد 60×120 سانتیمتر 

سنگ گرانیت کریستال لاییید با قطر 4 سانت ضخامت و 93/10
617/500/000 ماه اولابزار فابریک یک پله در ابعاد 50×100 سانتیمتر 

سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان 

آگهی مناقصه )نوبت اول(

آگهی مناقصه 

سازمان عمران شهرداری اصفهان 

شهرداری اصفهان 

شهرداری اصفهان در نظر دارد جهت ارایه خدمات »بیمه مسوولیت جامع شهروندی« مطابق با شرایط زیر و سایر 
شرایط مندرج در اسناد مناقصه نس��بت به انتخاب بیمه گر و عقد قرارداد اقدام نماید. لذا بدینوسیله از شرکت ها و 

نمایندگی های واجد شرایط جهت شرکت در مناقصه دعوت به عمل می آید. 
  شرکت کنندگان در مناقصه باید مبلغ 600/000/000 ریال را بعنوان سپرده شرکت در مناقصه به حساب شماره 
0105833844009 نزد بانک ملی شعبه اصفهان )به نام شهرداری اصفهان( واریز نموده و یا معادل آن را به صورت 

ضمانتنامه بانکی با اعتبار حداقل سه ماه و قابلیت تمدید حداقل سه ماه ارایه نمایند. 
  متقاضیان می توانند تا ساعت 14 مورخ 93/10/1 با مراجعه به اداره امور قراردادها و پیمان های شهرداری مرکزی 

واقع در میدان امام حسین )ع( نسبت به دریافت اسناد، تکمیل مدارک و تحویل پیشنهاد خود اقدام نمایند. 
 مشروح شرایط در اسناد مناقصه ذکر گردیده و شرکت کنندگان باید ضمن مطالعه شرایط، مدارک را با درج کلمه 
»قبول است« مهر و امضا نموده و در پاکت »الف« و پیشنهادهای خود را در پاکت »ب« بصورت لاک و مهر شده تا پایان 

وقت اداری فوق الذکر به دبیرخانه شهرداری مرکزی واقع در میدان امام حسین )ع( تحویل و رسید دریافت نمایند. 
 بدیهی است شرکت در مناقصه و ارایه پیش��نهاد به منزله قبول ش��رایط و تکالیف مقرر در اسناد مناقصه بوده و 

شهرداری در رد یک یا تمام پیشنهادها مختار است.
 در صورتیکه نفرات اول و دوم شرکت کننده از انجام معامله خودداری نمایند سپرده شرکت در مناقصه آنان به 

ترتیب به نفع شهرداری ضبط خواهد شد. 

سازمان عمران شهرداری اصفهان در نظر دارد موارد زیر را از طریق مناقصه واگذار نماید: 
1-عملیات تهیه، س��اخت و نصب در و پنجره های آلومینیومی ویلاهای VIP پروژه مرکز همایش های بین المللی 

اصفهان.
2-فاز اول عملیات تهیه، ساخت و نصب کلیه کارهای چوبی به انضمام تهیه و اجرای رنگ شامل، شبکه های چوبی سقف 
های کاذب سرویس ها و سالن به صورت گره چینی چوبی، حفاظ های پنجره به صورت گره چینی چوبی و چارچوب ها 

و درها و لته کاری و لمه کاری چوبی چهار واحد ویلاهای VIP در پروژه مرکز همایش های بین الملی اصفهان
 3-خدم��ات مهندس��ی در زمینه اداره نقش��ه ب��رداری پروژه تقاطع غیرهمس��طح اش��کاوند در مح��دوده منطقه

 شش شهرداری اصفهان  
 4- فاز اول حم��ل مصالح از مجتم��ع تولیدی صفه ب��ه پروژه تقاطع غیر همس��طح اش��کاوند در مح��دوده منطقه

 شش شهرداری اصفهان 
 متقاضیان شرکت در مناقصه می توانند جهت دریافت اسناد از تاریخ نشر آگهی لغایت 93/09/23 به سازمان عمران 
شهرداری اصفهان واقع در خیابان 22 بهمن، مجتمع اداری امیرکبیر مراجعه و پیشنهادهای خود را تا پایان وقت اداری 

مورخ 93/09/24 به دبیرخانه سازمان تحویل نمایند. 
تلفن: 031-32670813

www.Isfahan.ir/sazmanomran :وب سایت

  ش��رکت کنندگان در مناقصه می بایستی توانایی تامین سپرده ش��رکت در مناقصه را 
بصورت نقد یا ضمانت نامه بانکی داشته باشند )چک بانکی و بین بانکی مورد قبول نمی باشد(
 مبلغ تضمین شرکت در مناقصه به حساب سپرده شماره 7002193921 نزد بانک شهر 

به نام سازمان آرامستان های شهرداری  اصفهان واریز گردد. 
 شرکت کنندگان در مناقصه خرید سنگ می بایستی دارای سوابق کاری مناسب و قابل 

قبول باشند. 
 واجدین شرایط می توانند از تاریخ نشر این آگهی تا تاریخ 1393/09/20 سال جاری 
همه روزه به جزء روزهای تعطیل به امور اداری سازمان واقع در کیلومتر 12 جاده اصفهان-
نایین مراجعه و با ارایه معرفی نامه کتبی شرکت و سایر مدارک، نسبت به تهیه اسناد اقدام 

نمایند. 
 آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت مورخ 1393/09/23می باشد.

 سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان در قبول یا رد هریک از پیشنهادات مختار است. 
 هزینه چاپ آگهی به عهده برندگان مناقصه می باشد. 

 آدرس پایگاه اینترنتی سازمان ) www.iafahan.ir/farakhan ( می باشد.

تذکرات:
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

سه شنبه   11 آذر  1393

  شماره  2249 |  12  صفحه  

پیش بینی بازدید گسترده  متخصصان از نمایشگاه کشاورزی  سیاست مونتاژ کاری را  ادامه نخواهیم داد
سیزدهمین نمایشگاه بین المللی صنعت کشاورزی، مکانیزاسیون 
و تجهیزات آبیاری با حضور 97 مشارکت کننده از فردا در اصفهان 

آغاز به کار خواهد کرد. 
به گزارش واحد رسانه شرکت نمایش��گاه های بین المللی استان 
اصفهان، حدود 80 درصد اس��تان های کشور ش��امل 26 استان 
در این دوره مش��ارکت دارند. همچنین نمایندگانی از کشورهای 
 ایتالیا، ترکیه، چین و آلمان درکنار مش��ارکت کنن��دگان ایرانی 

به ارایه دستاوردها و خدمات خود خواهند پرداخت.  
هماهنگی های لازم برای بازدید یک هزار نفر بازدیدکننده تخصصی 

از این نمایشگاه به عمل آمده است. 
این نمایشگاه ساعت 15 با حضور رییس مرکز توسعه مکانیزاسیون 
وزارت جهاد کشاورزی، رییس س��ازمان جهاد کشاورزی استان، 
رییس سازمان نظام مهندسی کش��اورزی اصفهان، مقامات بانک 
کشاورزی و دیگر مسوولان در محل نمایش��گاه های بین المللی 
استان اصفهان امروزگش��ایش خواهد یافت و تا 14 آذرماه در این 
 محل دایر است. نمایشگاه طی س��اعات بازدید 15 تا 21 برپاست 
و ساعات بازدید متخصصان طی ساعت 9 تا 12 صبح روز 12 آذر 

ماه اعلام شده است.  

مدیر عامل ایران خودرو با رد اظهاراتی مبنی بر دپو کردن خودروی 
تندر 90 توسط خودروسازان، گفت: پژو باید بهای عملکرد گذشته 
خود را پرداخت کند. هاش��م یک��ه زارع دیروزدر حاش��یه دومین 
همایش بین المللی صنعت خودرو ایران، اظهار داشت: اصولا دپو 
کردن خودرو امکان پذیر نیست در زمینه تندر 90 نیز به دلیل عدم 
ارایه برخی قطعات آن از سوی شرکت رنو تولید آن کاهش یافت. 
بنابراین کاهش تولید موجب کاهش عرضه در بازار شده است. وی 
با بیان اینکه گران شدن تندر 90 هیچ نفعی برای خودروساز ندارد 
و به مشتریان قول می دهیم که این اتفاق نخواهد افتاد، خاطرنشان 

کرد: مطمئنا در پنج س��ال آینده ش��رایط صنعت خودروی ایران 
متفاوت از شرایط فعلی خواهد بود. مدیر عامل ایران خودرو بیان 
کرد: پژو در شرایطی ایران را ترک کرده و باعث آسیب دیدن صنعت 
خودرو شد؛ بنابراین این شرکت باید بهای این اقدام را پرداخت کند 
و بهای آن نیز انتقال تکنولوژی و سرمایه گذاری مشترک است. وی 
اظهار داشت: مطمئنا ما سیاست مونتاژی کاری و سی کی دی کاری 
را ادامه نخواهیم داد و با شرکت هایی قرارداد می بندیم که حتما 
آن قرارداد بر مبنای سرمایه گذاری مشترک 50-50 و همچنین 

همکاری در زمینه موضوعات تحقیقاتی و پلت فرم باشد.

فروش برخی از لباس های زنانه توسط مردان چه حکمی دارد؟
حضرت آیت الله خامنه ای: اگر موجب ترتب مفاسد اخلاقی و 

اجتماعی نباشد، اشکال ندارد. 

گندم، برنج و کنجاله جزو 
۱۰ قلم اول واردات است

 کارخانه های آجر 
نباید در اصفهان فعالیت کنند

تولیدات ذوب آهن اصفهان 
رقیب محصولات اروپایی

رییس سازمان توس��عه تجارت با بیان این که 
10 قلم اول واردات شامل گندم، برنج و کنجاله 
اس��ت، گفت:  متولی و مدیریت اجرای پنجره 
واحد تجارت گمرک ایران اس��ت و در تلاش 
هستیم از سوی دس��تگاه های همکار تا پایان 

سال اجرایی شود.
ولی الله افخمی، در م��ورد وضعیت موضوعاتی 
مانند ثبت سفارش و مشکلات مربوط به کارت 
بازرگانی، با طرح این سوال که اگر ثبت سفارش 
یا کارت بازرگانی حذف ش��ود،  چه اش��کالی 
پیش می آید ، اظهار داشت: چه الزامی دارد که 
صادر کننده کارت بازرگانی داشته باشد و مانند 
این است که فردی برای خرید از یک مغازه باید 

کارت مخصوص آن را داشته باشد.
وی با تاکید بر اینکه می توان کارت بازرگانی و 
ثبت سفارش را حذف کرد، گفت: اول باید فضا 
را ایجاد کرد و بعد به دنبال حذف این موارد بود.

استاندار اصفهان با اعتقاد بر اینکه نباید حتي یک 
کارخانه آجر در اصفهان فعالیت داش��ته باشند، 
گفت: نی��روگاه اصفهان براي تولی��د برق، حدود 
هفت میلیون مت��ر مکعب گاز نی��از دارد که این 
مقدار باید تحت هر ش��رایطي تامین شود تا نیاز 
به استفاده از س��وخت مازوت نباش��د و هم برق 

شهروندان تامین شود.
رسول زرگرپور افزود: خوشبختانه امسال با توجه 
به قرار گرفتن جریان الینو در اس��تان همانگونه 
که پیش بیني مي شد بارش هاي نرمال و بیش از 

نرمال در استان اتفاق افتاد. 
استاندار اصفهان گفت: متاسفانه بارش ها بر روي 
خشکسالي اقتصادي و خشکسالي هیدرولوژیکي 

تاثیر زیادي نخواهد داشت. 
وی افزود: منابع آبي زیرزمیني چند س��ال زمان 
خواهد برد تا به حد نرمال برس��د همچنین تمام 
تبعات خشکسالي در خشکس��الي اقتصادي نیز 

چندین سال زمان براي جبران نیاز دارد. 

مدیرکل اس��تاندارد اصفهان گف��ت: تولیدات 
شرکت ذوب آهن اصفهان از نظر کیفی در حد 
بین المللی و قابل رقابت ب��ا تولیدات اروپایی 
است. غلامحس��ین ش��فیعی در بازدید از این 
ش��رکت، بیان داش��ت: ذوب آهن با داش��تن 
نیروه��ای متخص��ص و توانمند ب��ا امکانات 
آزمایش��گاهی مناس��ب می توان��د در تدوین 
استاندارد ملی و بین المللی کشور نقش موثری 
 داشته باشد. وی اظهار داشت: با توانمندی های

 موجود ضمن رقابت در عرص��ه های تجاری 
و جلوگی��ری از واردات محصولات بی کیفیت 
خارجی، می توانیم در صنع��ت فولاد منطقه 

رتبه اول را داشته باشیم. 
در این بازدید تفاهم نامه هم��کاری بین اداره 
کل استاندارد استان و ذوب آهن برای تدوین 
 و ارتقای اس��تانداردهای مل��ی و منطقه ای و

 بین المللی امضا شد.

ورود ۷۰ سرمایه گذار خارجی 
به بازار سرمایه ایران

۹۵ درصد قراردادهای 
کارگران موقت است

مدیریت امور ناش��ران ش��رکت س��پرده گذاری 
مرکزی اوراق بهادار و تس��ویه وجوه )س��مات(، 
گفت: برای نخس��تین بار درتاریخ بازار س��رمایه 
ایران، بیش از 70 سرمایه گذار خارجی در سال 9۳ 

وارد این بازار شده اند.
بنابراین گزارش در هشت ماه امسال، 72 سرمایه گذار 
خارجی پس از پشت سر گذاشتن مراحل قانونی، 
کدهای س��هامداری خود را دریافت ک��رده و به 
جمع سهامداران بازار سرمایه ایران ملحق شدند.

نخستین کد سهامدار خارجی بازار سرمایه ایران 
را آبان ماه سال 1۳7۳ یک شرکت آلمانی دریافت 
کرد و تاکنون 286 کد سهامدار برای افراد خارجی 

صادر شده است.
س��رمایه گذاران��ی از انگلیس، روس��یه، آلمان، 
س��وئیس، هند، ترکیه، لبنان، آفریقای جنوبی، 
امارات، نروژ، یونان، اندونزی، مالدیو، هنگ کنگ، 
عراق، پاکستان و افغانستان از ابتدای سال 9۳ وارد 

بازار سرمایه ایران شده اند.

عض��و هی��ات مدیره کان��ون عالی ش��ورای 
 اس��لامی کار کش��ور ب��ا تاکی��د ب��ر اینکه 
در حال حاضر بالای 95 درصد قراردادهای 
کارگ��ران موقت اس��ت. احمدرض��ا معینی 
با اش��اره به اینکه آمار رو ب��ه افزایش بودن 
قراردادهای موقت کارگران در کشور و استان 
اصفهان، اظهار داشت: پیش از این قراردادها 
یک ساله بود که متاس��فانه اکنون قراردادها 
یک تا س��ه ماهه شده اس��ت. وی با تاکید بر 
اینکه عدم نظارت وزارت کار بر این موضوع 
به وفور نمایان است که به وظیفه قانونی خود 
عمل نمی کند، بیان داشت: در این خصوص 
قانون جامع و کاملی وج��ود دارد، اما وزارت 

کار در اجرا سهل انگاری می کند. 
معینی تاکید کرد:  بحث قراردادهای موقت 
معضل بزرگ جامعه کارگری ایران و اصفهان 

است.

اقتصاد و 
صن�عت

رجب طیب اردوغان و ولادیمیر پوتین سعی دارند در مذاکرات 
دیروز، همکاری های دو کش��ور به خصوص در بخش انرژی را 

افزایش دهند.
به گ��زارش فرانس 24، در حالی که روابط سیاس��ی ترکیه و 
روسیه به دلیل بحران سوریه تیره شده است، در سفر رییس 
جمهور روسیه به ترکیه تلاش برای نزدیک شدن مواضع دو 

طرف افزایش خواهد یافت.
ترکیه در تلاش اس��ت تا با اس��تفاده از فرصت حضور رییس 
جمهور روسیه در این کشور، نه تنها قیمت توافقی واردات گاز 

از روس��یه را کاهش دهد؛ بلکه حجم گاز وارداتی خود از این 
کشور را در فصل زمستان افزایش دهند.

درتحریم های غرب علیه روس��یه، ترکیه موضعی متفاوت را 
اتخاذ کرد و آمادگی خود را برای تأمین بخش قابل توجهی از 
کالاها و خدمات تحریم شده توسط اروپا و همچنین روسیه 

اعلام کرده است. 
این کش��ور همچنین به همکاری خود با روس��یه در زمینه 
اجرای پروژه خط لوله گاز جنوبی روسیه علی رغم مخالفت 

اتحادیه اروپا ادامه داده است.

معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت سازمان صنعت، معدن 
و تجارت استان اصفهان گفت: مرکز ملی فرش ایران، بودجه 
180 میلیون تومانی در اختیار اداره فرش س��ازمان صنعت 
و معدن و تجارت اس��تان اصفهان قرار داده ت��ا دو ماه آینده 
دوره آموزشی رنگرزی را با دعوت از تمام استان های کشور 

برگزار کند.
محمد مجیری، ارتق��ای صنعت فرش دس��تباف اصفهان را 
در گرو حمایت از تشکل ها دانس��ت و اظهار داشت: از دیرباز 
سبک طراحی و رنگ آمیزی فرش در استان اصفهان و مکتب 

اصفهان با 2۳ نوع و مدل طراحی در س��طح کش��ور و جهان 
مطرح بوده است. وی افزود: سازمان صنعت و معدن و تجارت 
با حمایت از اتحادیه ها و برگزاری دوره های آموزشی وظیفه 

دارد، مشکلات این صنعت با سابقه را در اصفهان حل کند. 
مجیری خاطرنشان کرد: استان اصفهان به دلیل توانمندی هایی که 
در زمینه رنگرزی دارد، داوطلب برگزاری این دوره کشوری 

شده است. 
وی یادآور شد: در س��ال 9۳، این کمیته 12 جلسه با حضور 
تمام اتحادیه های مرتبط با فرش دستباف برگزار کرده است.

احتمال افزایش صادرات گاز روسیه به ترکیه   ارتقای صنعت فرش دستباف اصفهان ،  در گرو حمایت از تشکل ها

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

باشگاه میلیاردرها

اخبــار

نگرش به مفاهیم  دینی اقتصاد مقاومتی 
برخی از مفاهیمی که با صبغه دینی در تعریف اقتصاد مقاومتی ارایه 

شده را می توان چنین برشمرد: 
1- مردم الگوی مصرف خود را به روش صحیح تغییر دهند و از مصرف 

کالای خارجی به سمت مصرف کالای داخلی حرکت کنند. 
2- سیاستگذاری و اجرای برنامه های اقتصادی معطوف به پایداری در 

همه سطوح با فرض فشار همه جانبه نظام سلطه
۳- تشخیص حوزه های فشار در شرایط کنونی تحریم و متعاقباً تلاش 
برای کنترل و بی اثر کردن و در شرایط آرمانی تبدیل چنین فشارهایی 
به فرصت، که قطعاً باور و مش��ارکت همگان��ی و اعمال مدیریت های 

عقلایی و مدبرانه پیش شرط و الزام چنین موضوعی است. 
4-  اقتصاد مقاومتی سیس��تمی اس��ت که در صدد است با محوریت 
توسعه منابع انس��انی، انضباط و قانونمندی رشد و پایداری اقتصادی 
را برقرار سازد )ر.ک: جامی، علیرضا؛ ایمانی مقدم، حمید رضا و تنها، 
مجتبی، راهبردهای افق روش��ن با رویکردی بر اقتصاد مقاومتی، ص 
182؛ مجله پژوهش های اجتماعی اس��لامی، ش 99، مقاله محمود 
اصغری، تربیت دینی و تاثیر آن بر اقتصاد مقاومتی، صص 142-14۳(. حدود سه ماه پیش استاندار اصفهان در 

عباس 
چیوائی

جلس�ه ش�ورای اش�تغال که با حضور 
 مدیران مربوط�ه و همچنی�ن مدیران
بانک های استان تشکیل ش�د، با ابراز 
نگرانی از وضعیت بانک ها و عملکرد آنها 
در استان اصفهان از مدیران این بانک ها 
خواست تا نسبت به  بررس�ی وضعیت بانک های تحت 
مدیریت خود و ارایه راهکار مناسب جهت برون رفت از 

این معضل اقدام کنند و به آنان اخطار داد. 
یکی از مش�کلات موجود بانک ها و دغدغه اس�تاندار 
اصفهان وضعی�ت پرداخت وام های بانک�ی برای ایجاد 
فرصت های شغلی بود که برخی از مدیران در آن جلسه 

توضیحاتی دادند.
رکود س�رمایه گذاری ها و خروج سرمایه و منابع بانکی 
از استان نیز از دیگر موارد مطرح شده در جلسه بود که 
استاندار را برآن داشت تا با جدیت پیگیر این وضعیت 

باشد. 
پس از اعتراضاتی که استانداران سراسر کشور درباره 
موضوعات فوق و مش�کلات اشتغال و س�رمایه گذاری 
داشتند، وزیر کشور چندی پیش جلسه ای مشترک با 
حضور وزیر اقتصاد و دارای�ی، رییس کل بانک مرکزی، 
مدی�ران عامل بانک ه�ای دولتی و خصوصی کش�ور و 
استانداران برگزار کرد و مس�ائل و مشکلات مورد نظر 
استانداران در آن جلسه مطرح و تصمیماتی گرفته شد 

 که یکی از آن موارد دادن اختیارات به مدیران بانک ها
برای اس�تمهال و تقس�یط بدهی های معوق�ه مردم و 
صاحبان سرمایه بود، به همین دلیل  استاندار اصفهان 
نیز در جلسه ای با حضور مدیران بانک های استان مسائل 
و مشکلات موجود را بررسی و تذکرات لازم را به بانک ها 
داد و سپس در جلسه ای با حضور خبرنگاران به تشریح 

تصمیمات و راهکارهای اتخاذ شده پرداخت.

 بده�ی 36هزار میلی�ارد ریالی مردم ب�ه بانک های 
استان 

اس��تاندار ابتدا با اش��اره به بدهی افراد و موسسات به سیستم 
بانکی در استان اش��اره کرد و گفت: کل بدهی افراد و مدیران 
صنایع به بانک های اس��تان ۳6 هزار میلیارد ریال اس��ت و در 
جلسه ای که داشتیم قرار ش��د با توجه به اختیاراتی که بانک 
مرکزی به مدیران بانک ها داده، افراد برای پرداخت بدهی خود 
مراجعه کنند تا نسبت به استمهال یا تقسیط بدهی اقدام شود 
که در این شرایط مدیران صنایع و صاحبان سرمایه تکلیفشان 
 با بانک مشخص می شود و با به روز شدن وضعیت بدهی شان

می توانند از سایر تسهیلات بانک ها استفاده کنند و از طرفی 
نیز هر مبلغی از معوقات بانکی پرداخت شود، آن رقم به دارایی ها 
 و سهم تسهیلات اس��تان اضافه و در کل به نفع استان خواهد

 بود. 
وی افزود: اخیراً بانک مرکزی اختیارات ویژه ای را به مدیران عامل 
بانک ها داده که در رابطه با استمهال و تقسیط معوقات می توانند 

تصمیم گیری کنند. 
من به هم��ه عزیزانی که به سیس��تم بانکی 
بدهی و معوق��ات دارند توصیه م��ی کنم از 
شرایط فراهم شده، نهایت استفاده را بکنند 

و از ردیف بدهکاران بانکی خارج شوند. 

 ۱3 درصد منابع بانکی استان در سایر 
استان ها مصرف می شود 

وی با اش��اره به اینکه سیس��تم بانکی استان 
بخش��ی از س��پرده های اصفهان را در س��ایر 
اس��تان ها مصرف می کند، گفت: بانک های 
دولتی و خصوصی اس��تان سالانه حدود ۳90  
هزار میلیارد منابع را در استان جذب می کنند 
که از این میزان، 280 هزار میلیارد ریال آن 
در اختیار هم اس��تانی ها قرار می گیرد و ما 
بقی آن که 110 هزار میلیارد ریال است در 
خارج از اس��تان اصفهان به عنوان منابع در 
اختیار دیگ��ران قرار می گی��رد و به عبارتی 

می توان گفت، براساس اس��تانداردها باید 85 درصد منابع در 
اختیار مردم استان قرار گیرد، در حالی که در استان اصفهان 
72 درصد از منابع مصرف و ما بقی آن که 1۳ درصد اس��ت در 
سایر استان ها مصرف می شود که اگر همان میزان 110 هزار 
میلیارد ریال در استان و در اختیار مردم قرار گیرد بسیاری از 

مشکلات را حل می کند. 
دکتر زرگرپور افزود: 7/6 درصد منابع کشور در استان اصفهان 
جذب سیستم بانکی می ش��ود، در حالی که تنها 6 درصد این 
منابع در اختیار استان قرار می گیرد و از وزیر اقتصاد و رییس 
کل بانک مرکزی هم خواسته ایم تا نسبت به تخصیص اعتبارات 
استان توجه بیشتری صورت گیرد، وی ادامه داد: تفاوت منابع 
 بیش��تر مربوط به بانک های خصوصی اس��ت و می توان گفت 
در بانک های دولتی صد درصد منابع و در بانک های خصوصی 
56 درصد منابع در اس��تان جذب می ش��ود و متاسفانه منابع 
استان در استان های دیگر صرف برج سازی و هتل سازی می شود 
به همین دلیل با مدیران بانک های استان خواستیم این مساله 
بررسی و دقت بیشتری شود تا منابع در استان بماند و استفاده 
شود و اگر این مهم انجام نش��ود مجبوریم تصمیمات دیگری 
بگیریم، فعلًا به بان��ک های خصوصی اخطار م��ی کنیم و اگر 

رعایت نشد، سایر راهکارها را در پیش می گیریم.
استاندار اصفهان در ادامه به اعتبارات صندوق توسعه ملی اشاره کرد 
و گفت: استان اصفهان را به عنوان یک استان برخوردار می شناسند 
و در نتیجه از خزانه دولت اعتبار زیادی به اس��تان نمی دهند 
 و با اینکه چهار هزار میلیارد توم��ان مالیات به خزانه پرداخت 
می کنیم، متاس��فانه کمت��ر از 500 میلیارد توم��ان از خزانه 
برداشت می کنیم، پس برای توسعه استان باید به سمت منابع 

غیردولتی برویم که صندوق توسعه ملی مهم ترین آنهاست. 

 کمیته آسیب شناس�ی عدم جذب منابع 
 صن�دوق توس�عه ملی در اس�تان تش�کیل 

می شود
وی افزود: براساس آمار منتشر شده صندوق توسعه ملی 
بیش از 70 میلیارد دلار مناب��ع دارد واین منابع را 
فقط در بخش غیردولتی م��ی تواند هزینه کند و با 
توجه به سیاست های این صندوق، استفاده از منابع 
آن برای استان ها حد و مرزی ندارد، تا سال گذشته 
اصفهان دومین اس��تان کش��ور بعد از آذربایجان 
شرقی از لحاظ جذب اعتبارات صندوق توسعه ملی 
بود که امسال متاسفانه وضعیت مناسبی نداریم و 
با توجه به پیگیری هایی که انجام دادیم مش��خص 
شد بخش خصوصی و از سویی نیز بانک های عامل 
مشکلاتی داش��تند و در نتیجه امسال کمتر از 10 
میلیارد تومان اعتبار از صندوق گرفته ایم که برای 
من  نگران کننده اس��ت به همین دلیل در جلس��ه 
امروز تصمیم گرفتیم کمیته ای با عنوان آسیب شناسی عدم 
جذب منابع صندوق  توسعه ملی تشکیل شود و تا یک ماه آینده 
گزارش تهیه و اعلام کند تا این مش��کل میان بانک ها و بخش 

خصوصی برطرف شود. 
دکتر زرگرپور به برقراری خط اعتباری بین بانک کش��اورزی 
و بخش کشاورزی اش��اره کرد و گفت: خط اعتباری یک هزار 
میلیارد ریالی بین بخش کش��اورزی و بانک کشاورزی ایجاد 
ش��ده و قرار اس��ت برای فعالیت های بخش کش��اورزی مثلًا 
استفاده بهینه از آب و سیس��تم های آبیاری و سایر فعالیت ها 
از این منابع استفاده شود و این خط اعتباری می تواند منابع را 

خیلی خوب جذب کند. 

 عملکرد بانک های استان قابل قبول نیست
وی با انتقاد از عملکرد سیس��تم بانکی در اس��تان گفت: آنچه 
مشخص است، اینکه عملکرد سیس��تم بانکی با توجه به همه 
دلایل و مش��کلاتی که دارند و ارایه می کنن��د، عملکرد قابل 
قبولی نیست و باید دست به دست هم بدهیم و سیستم بانکی 

نیز کمک کند تا این مشکل برطرف شود. 
استاندار خاطر نشان کرد: عملکرد بخش خصوصی نیز در رابطه 
به جذب منابع صندوق توسعه ملی بسیار ناامید کننده است و 
 بایستی با آسیب شناسی که می شود مشکلات برطرف و در ماه های 
آینده طرح های خوبی را اجرا کنیم؛ زیرا طرح های خوبی ارایه 
می شود اما به دلیل مشکلات به مرحله اجرا نمی رسد در حالی 
که اگر این طرح ها عملیاتی شود می تواند به اندازه همه بودجه 
عمرانی استان می تواند منابع را در استان بیاورد در پیشرفت 

آن سهیم باشد. 

استاندار اصفهان: 

13 درصد منابع بانکی اصفهان به سایر استان ها تخصیص می یابد

قیمت میوه و صیفی جات کاهش یافت
رییس اتحادیه خرده فروشان میوه و تره بار اصفهان گفت: در حال حاضر 
نرخ میوه 10 درصد و قیمت صیفی جات نیز 20 درصد نس��بت به هفته 
گذشته در اصفهان کاهش یافته اس��ت. نوروز علی اسماعیلی با اشاره به 
اینکه خوش��بختانه کمبودی در بازار میوه و تره بار وج��ود ندارد، اظهار 
داش��ت: به جرات می توان گفت برای تامین میوه ش��ب یلدا مشکلی در 
اصفهان نیست، اما باید از اکنون به فکر تامین میوه شب عید باشیم. وی 
در پاسخ به این سوال پرتقال و سیب در بازار با کیفیت پایین و قیمت بالا 
عرضه می شود، بیان داشت: پرتقال با چند مدل کیفیت و قیمت در بازار 
فروخته می شود و مردم با توجه به قدرت خرید خود محصول مورد نظر 

را خریداری می کنند.

رکود دربازار سنگ اصفهان
رییس انجمن صنف��ی کارفرمایان س��نگبری اس��تان اصفهان گفت: 
متاسفانه میزان ساختمان سازی کاهش پیدا کرده و همین موضوع در 
بازار سنگ نیز تاثیرگذار بوده است و سبب رکود بازار سنگ شده است.

رضا احمدی با اشاره به وضعیت صنعت س��نگ در سطح استان اظهار 
کرد: متاسفانه وضعیت صنعت سنگ مناسب نیست.

وی ادامه داد: متاسفانه میزان ساختمان سازی کاهش پیدا کرده و همین 
موضوع در بازار سنگ نیز تاثیرگذار بوده و سبب رکود بازار سنگ شده 
است. احمدی عنوان کرد: صنعت سنگ به گونه ای است که برش سنگ 
نیاز به آب دارد، این در حالی است که واحدهای سنگ بری با مشکلات 

کم آبی روبه رو هستند.

با انجام این موارد به کار خود
 ضربه می زنید

ترجمه: امیرحسین واعظ-کارآفرینان انتظار دارند که همه کاری را 
در همه زمان ها انجام دهند. با این حال بعضی از این عادت های کاربردی 
به نحوی است که در بلند مدت می تواند موفقیت شما را به خطر بیندازد. 
 ش��معی که درخشان تر از همه می س��وزد، س��ریع تر از دیگران نیز آب 
می شود، در نتیجه گرچه برای شما حیاتی است که زمان خود را به صورت 
کار سپری کنید، اما با این حال نیاز است که بر روی دیرتر آب شدن خود 
 تمرکز کنید. در ادامه پنج عادتی را معرفی می کنی��م که در بلند مدت

 می تواند موفقیت یک کارآفرین را به شکست تغییر دهد. این موارد را چک 
کنید و مطمئن شوید که این اشتباهات را تکرار نمی کنید. 

 ۱.کار بیش�تر از تفریح؛ تعداد زیادی از با اس��تعدادترین کارآفرینان 
 هر گونه بازی و تفریح را به خاطر آنچه ایجاد کس��ب و کار می نامند، رها

 می کنند و برای همین، بازار رقابت را در بلند مدت از دس��ت می دهند. 
علت آن چیست؟ خلاقیت. خلاقیت از فضای بازی ایجاد می شود. زمانی 
که شما وقتی برای خلاقیت نداشته باشید برای بازی و انجام کارهایی به 
دور از تجارت و کار روزمره، به مرور ظرفیت خلاقیت شما پایین می آید. 

خلاقیت از فضای شناور و پویا به دست می آید نه از کار کردن محض.
2. زمان بیش�تر به معنی نتیجه بزرگ تر است؛ یکی از خصوصیات 
مردم آمریکا در کارکردن طولانی مدت و در بیشتر روزهای هفته است. اما 
این برای شروع یک کسب و کار مفید نیست. سعی نکنید این عادت را در 
خود ایجاد کنید که تا دیروقت سرکار باشید ، زودتر از همه سر کار حاضر 
شوید و حتی آخر هفته ها را تا رسیدن به نتیجه کار کنید. کارمندان خود 
را در زمانی که نیاز نیست مجبور به کار نکنید. تشویق کنید که زمانی را 
خارج از دفتر باشند. از خودتان ش��روع کنید. بسیاری از کارآفرینان دید 
رویایی نسبت به کار دارند و سعی می کنند تا دیروقت کار کنند. زمانی را 

برای بازیابی انرژی اختصاص دهید.
ادامه دارد...

 آنچه مشخص 
است اینکه 

عملکرد سیستم 
بانکی با توجه 

به همه دلایل و 
مشکلاتی که دارند 

 و ارایه 
 می کنند 

عملکرد قابل 
قبولی نیست



کشف دپوی لوازم آرایش 

قاچاق در اصفهان
دو هفته قبل دپوی 7 هزار قلم لوازم آرایش��ی تقلبی و تاریخ مصرف 
گذشته در اصفهان کشف می ش��ود. اصفهانی که هر چند با مرزهای 
غربی فاصله دارد ولی به واسط قرار گرفتن در مرکز مواصلاتی کشور، 
سر راه همه جا هست برای ورود و خروج قاچاق و مواد مخدر. به گفته 
پليس امنيت عمومي اس��تان اصفه��ان دپوي هفت ه��زار قلم اقلام 
آرایشي و بهداش��تي قاچاق و فاسد ش��ده به همراه بيش از هزار ليبل 

تقلبي در شهر اصفهان کشف و یك نفر در این رابطه دستگير شد. 
سرهنگ اکبر عاصمي، ریيس پليس امنيت عمومي استان اصفهان با 
اعلام این خبر اظهار می کند در پي کسب خبري مبني بر اینكه فردي 
در ش��هر اصفهان اقدام به خرید و فروش و نگهداري لوازم آرایش��ي و 
بهداشتي فاسد شده و قاچاق مي کند، موضوع به صورت ویژه در دستور 
کار ماموران اداره نظارت بر اماکن عمومي این پليس قرار می گيرد و در 

نهایت محموله کشف می شود.
 این کشف می تواند مدرکی مستند باش��د برای همه کسانی که ابراز 
می دارند که با فروشندگان قاچاق برخورد شده و یا فروش لوازم آرایش 

قاچاق در شهر کاهش یافته است.
مشكلات ناشی از اس��تفاده لوازم آرایشی تقلبی اس��تفاده از وسایل 
آرایشی تقلبی در س��ال های اخير افزایش یافته و متاسفانه به دليل 
مصرف بی رویه لوازم آرایشی و نيز عدم توجه به استاندارد بودن آنها 
مش��كلات و بيماری های مختلف به خصوص در زمينه های پوست و 
چشم در ميان مصرف کنندگان ایجاد شده است. در حالی که استفاده 
از لوازم آرایشی هر روز در کشور روند فزونی به خود می گيرد، ورود این 
لوازم به صورت قاچاق به کشور تهدیدی است که به گفته پزشكان باعث 
به وجود آمدن بيماری های مختلف پوستی در افراد استفاده کننده از 
آن شده است. استا ن های کردستان و کرمانشاه به دليل مرز مشترک 
با کشور عراق یكی از راه های ورود لوازم آرایشی و بهداشتی قاچاق به 
داخل کشور به حساب می آیند و این موضوع به جایی رسيده که امروز 
مجتمع های تجاری در شهرهای مرزی این دو استان به محلی برای 
عرضه انواع لوازم آرایشی تبدیل شده اند و به دليل قيمت پایين افراد 

به خرید آنها رغبت دارند.
بيماری های مختلف پوس��تی بين اس��تفاده کنندگان لوازم آرایشی 
تقلبی رواج داردوضعيت عرضه لوزام آرایشی و بهداشتی در شهرهای 
مریوان و بانه در اس��تان کردستان امروز به ش��هره کشوری رسيده و 
حتی افرادی را از سایر نقاط کش��ور برای خرید به این دو شهر مرزی 
می کشاند.استفاده از لوازم آرایشی قاچاقی که از طریق مرزهای کشور 
وارد بازار می شود باعث شده که بيماری های مختلف پوستی در بين 
افراد استفاده کننده به ویژه نسل جوان فرونی گيرد.البته مساله مهمتر 
در این حوزه تقلبی بودن لوزام آرایشی است که به صورت قاچاق وارد 
کشور می شوند و متاسفانه در حال حاضر بدون هيچ گونه مشكلی در 
بازار استان های غربی کشور به فروش می رسند که پس لرزه هایش 

تا اصفهان نيز رسيده است.
شواهد نشان می دهد که محل اصلی خرید این کالاهای غير بهداشتی، 
امارات است  و افراد مشخصی وظيفه وارد کردن آنها را انجام می دهند.

برای نخستين باردر س��ال های ۱۹۲۰ انقلابی در کارخانه های لوازم 
آرایش به وجود آمد و سایه های رنگارنگ برای چشم ها، رژگونه و رژ 
لب های متنوعی ساخته شد، کرم ها و لوس��يون های گوناگون برای 
پوس��ت و ش��امپو های نرم کننده و تقویتی مو به بازار آمد. تحقيقات 
نشان می دهد که   بيش از 8۰۰ ترکيب شيميایی سمی د ر مواد  آرایشی و 
عطرهای صنعتی وجود دارد که  استفاد ه مد اوم از این گونه لوازم آرایشی 
موجب جذب سالانه د و کيلو و 5۰۰ گرم مواد  شيميایی به بد ن می شود  

که سلامتی مصرف کنند ه را تهد ید  می کند . 
ترکيب شيميایی استفاد ه شد ه د ر این گونه مواد  مانند  مواد  محافظ از 
جمله مواد  پارابن ها و فتالات ها ارتباطی مس��تقيم با رشد  تومورهای 
سرطان زا به ویژه تومورهای سرطان س��ينه د ارند . به تازگی آزمایش 
روی محصولات 33 شرکت تجاری توليد  کنند ه رژ لب نشان د اد  که 6۱ 
د رصد  از این محصولات ميزان بالایی سرب د ارند . گفتنی است سرب 
ماد ه ای سمی است که مهم ترین اثرش را بر اعصاب می گذارد  و آلود گی 
آن د ر د راز مد ت، س��بب کاهش یاد گيری، د شواری د ر زبان آموزی و 

ایجاد  اختلالات رفتاری د ر افراد  می شود . 
بعضی مواد  آرایش��ی د ارای مقاد یری مواد  روغنی غير مجاز هس��تند  
که باعث بروز آکنه د ر پوس��ت های مستعد  می شوند . این مواد  روغنی 
د ر لوازم آرایشی غير استاند ارد  به ميزان بس��يار بالاتری وجود  د ارد ، 
 به همين د ليل ایجاد  جوش های سر س��ياه و آکنه از عوارض  استفاد ه 
از لوازم  آرایشی غير مجاز و قاچاق اس��ت.توليد  کنند گان محصولات 
آرایشی و بهد اشتی برای اینكه محصول توليد ی آنها ارزان تمام شود ، 
از ماد ه ای به نام »پارابن« استفاد ه می کنند  که ماند گاری محصول را 

افزایش می د هد .
بنا بر اعلام منابع رسمی کش��ور،د ر حال حاضر 85 د رصد  مسواک ها، 
۹۰ د رصد  تيغ های صورت و ۹۰ د رصد  عطرهای موجود  د ر بازار کشور 

وارد اتی است.
گفتنی است پش��ت قوطی و بس��ته هر محصول آرایشی و بهد اشتی، 
فرمول توليد  نوشته شد ه اس��ت وهيچ کالایی که به طور قانونی وارد  

می شود ، بد ون برچسب اصالت کالای سلامت نيست.
  در س��ال ه��ای ۱۹5۰ و ۱۹6۰ مدل های اروپایی بيش��تر کش��ورها را 
 تحت الش��عاع قرار دادند. مواد پاک کننده پوس��ت، کرم ها، لوسين ها، 
نرم کننده ها و لوازم آرایش متنوعی به بازار آمد، ابروها و خط چشم ها پهن 
شد.گونه ها و لب ها رنگ ملایم داشتند. اواخر ۱۹6۰، آرایش ترميمی و 

تكميلی متداول شد و باز هم ابروها باریك شدند.
 از س��ال های ۱۹7۰ ب��ه بعد کارخانه ه��ا رنگ ه��ای متفاوتی برای 
آرایش روز و ش��ب م��واد و ل��وازم آرایش ب��رای زیبایی، س��لامتی و 
پاکيزگی پوس��ت و مو ارای��ه کردند و خان��م ها تمایل بيش��تری به 
 این مواد پي��دا کردن��د. به همي��ن دليل ب��ود که پای س��ودجویان

 به این بازار باز شد.

احمد خاتون آبادی، اس��تاد دانش��گاه صنعتی 

لیلی
زواره ای

اصفهان : در دش��ت گرگاب اصفهان در حدود 
۱۱۰ ک��وره آجرپزی س��اخته ش��ده که خاک 
زراع��ی اصفه��ان را در عم��ق دو مت��ری برای 
آجرپزی بر می دارند. در بالای باغ رضوان هم 55 
کوره آجرپزی برپ��ا کرده اند که ب��از هم خاک 
زراعی را تبدیل به آجر می کنند. در اقليم خشك، برداشتن هر 
یك سانت خاک زمانی به اندازه هزار سال وقت می برد تا دوباره 
خاک س��ازی ش��ود. حالا یك هزار هكتار را باید در ۲۰۰ سانت 
ضرب کرد تا دید چندهزار سال باید طول بكشد تا خاک بازسازی 
شود.در حالی که این کوره های آجرپزی اش��تغال زایی زیادی 
ندارد. کشاورزی خيلی بيش از اینها اشتغال زایی داشت؛ جدا از 

اینكه عواید زیست محيطی بهتری هم برای شهر داشت.
آب که هفت سال نباشد، زمين کش��اورزی خشكيده می شود 
آیينه دق! آب که نباشد و تو کشاورز باشی، نانت آجر می شود. 
آن وقت اس��ت که بخواهی زنده بمانی، خاک مزرعه ات را می 
فروشی تا آجر شود. آب که نباش��د، آلایندگی کوره های آجر، 

معادن و شن و ماسه، بيشتر تو ذوق می زنند انگار!

  خاک می خریم
تا همين چند سال قبل می گفتند: پنج ناحيه توليد آجر، معادن 
فعال گچ، شن و ماسه و کوره های آجر گچ و آهنگری در حاشيه 
محور شرق و شمال شرق اصفهان به عنوان یكی از عوامل مهم 

آلودگی هوای شهر اصفهان محسوب می شوند.
امروز مس��اله آلودگی ه��وا و تخریب خاک به ج��ای خود باقی 
است اما روزی نيست که افرادی به س��راغ صاحبان زمين های 
کشاورزی شرق اصفهان، برخوار و ميمه و ... نروند و برای خرید 
خاک با آنها چانه نزنند و البته موفق هم شده اند. یعنی امروز آب 

هم که باشد، خاکی برای کشاورزی نيست.
تعدادش انگار که مشخص نباش��د، متفاوت است این کوره های 
آجرپزی. زمانی گفته اند در کل کشور یك هزار و 7۰۰ کوره فعال 
آجر پزی وجود دارد که 65۰ واحد این کوره ها در سطح استان 
اصفهان است و از این تعداد ۲6۰ واحد در شرق شهر اصفهان و 
منطقه برخوار و واحدهای مرتبط با معادن شن و ماسه متمرکز 
ش��ده اند. روزدیگر اعلام ش��ده که۹۲ کوره آجر در شهرستان 
اصفهان فعال اس��ت و روز بعد ش��ده،۴۰۰ واحد توليد آجر در 
استان اصفهان وجود دارد. آن س��وتر در جاده قدیم شهرستان 

آران و بيدگل محل فعاليت حدود ۹۰۰ کوره آجرپزی گزارش 
شده است.

مهم آنجاس��ت که خاک را می بلعند و هوا را آلوده می کنند. با 
معادن گچ و سيمان، دس��ت ها را یكی کرده اند تا زمين و زمان 

را فدای ای��ن آمار کنند که م��ی گوید: اصفهان 
بزرگ ترین توليدکننده آجر کش��ور به ش��مار 
می رود س��الانه بيش از ۲ ه��زار و 5۰۰ تن آجر 
به ارزش بيش از یك ميليون دلار به کشورهای 
ارمنس��تان، گرجس��تان، تاجيكس��تان، عراق، 

امارات و افغانستان صادر می شود.

   مصوب شدکه بروند
در تيرماه سال 88 و درنشست شورای برنامه ریزی 
اس��تان اصفهان،اولين مصوبه ب��رای عدم صدور 
مجوز جدید برای معادن گچ - آهك - شن -ماسه 
و برداشت خاک رس همچنين کوره های مرتبط با 
آن در مناطق سجزی، قهاب، گز و برخواراصفهان 
صادرش��د و در دی ماه همان س��ال و درجلسه 
بعدی شورای برنامه ریزی استان، سازمان صنایع 
و معادن موظف گردید که دریك بازه زمانی دو 
ماهه برای مطالعه، مكان یابی و انتقال کوره های 

گچ در مناطق شرق اصفهان اقدام کند.
در سال۹۰شورای برنامه ریزی اس��تان با تصویب اعتبار 5۰۰ 
ميليون ریالی برای س��ازمان مس��كن و شهرس��ازی وسازمان 
صنایع و معادن این دو سازمان را مكلف کرد که جهت مطالعه و 
ساماندهی واحدهای توليدی آجر، گچ، آهك و شن و ماسه در 
مناطق ممنوعه اقدام نمایند، اما این طرح هر باربندهایی به آن 
اضافه شد و عملا انتقال کارخانه ها گچ در شرق و آجر دربرخوار 

با بن بست  رو برو شد.
در دی ماه سال ۹۰ موضوع انتقال واحدهای توليدی گچ و... به 
صورت جدی تر به فرمانداری اصفهان واگذار شد ودر اردیبهشت 
س��ال ۹۱ موافقت با برداش��ت گچ در منطقه سجزی به صورت 
موقت صرفا در یك نقطه از سوی ش��ورای برنامه ریزی استان 
صادرگردید ودران جلسه نيزمهلتی برای انتقال ۲۴ معدن شن 
و ماسه ش��رق اصفهان همچنين مواففت با صدور پروانه موقت 
برداش��ت از معادن ماس��ه در محدوده ۱۱۹۰ هكتاری ش��رق 
اصفهان با اخذ تعهد ترميم و بازسازی قبل از انتقال صادرگردید.

درشهر یور ماه سال ۹۱، مصوبه تعطيلی فعاليت کوره های گچ و 
خاک صادرشد و سازمان صنعت و معدن و تجارت موظف گردید 
ضمن ابلاغ کتبی مصوبه، مقدمات قطع سوخت فسيلی و برق 
کوره های گچ و آهك را فراهم نماید وبرای مكان یابی و بررسی 
امكان ادامه فعالي��ت معادن و کوره ها ظرف ی��ك ماه اقدامات 

عملياتی انجام دهد که متاسفانه تاکنون انجام نشده است.

علی رغم مصوبات قبلی شورای برنامه ریزی استان برای تعطيلی 
این کارخانه ها،مس��وولان آن اقدام به گازرسانی به کوره های 
گچ و ترميم جاده های دسترس��ی نموده اند.عجيب ترین اقدام 
توسط معاون امور معادن و صنایع معدنی وزارت صنعت - معدن 
و تجارت در ۲۱ آبان ماه ۹۲  اتفاق افتاد که ابلاغ 
مصوبه تعطيلی معادن و کوره های گچ خاکی در 
اصفهان را فاقد وجاهت قانونی دانسته و مسوولان 

استانی را مجرم قلمداد کرد.
این در حالی است که سالانه به دليل تعدد معادن 
و کوره های گچ و آجر، معادن شن و ماسه، معادن 
خاک رس و برداشت بی رویه از آنها، عدم رعایت 
تناسب کاربری اراضی و روش های نادرست کشت 
بالغ بر36۰ ميليارد ریال خس��ارت به بخش های 
اقتصادی و منابع زیستی اطراف این منطقه وارد 

می شود.
گوش��ه دیگر دش��ت س��جزی به کوره های گچ 
اختص��اص دارد. ک��وره ه��ای گ��چ در فاصل��ه 
۲5 کيلومتری ش��رق اصفهان )دش��ت سجزی( 
تبدیل به بيابانی لم یزرع ش��ده اس��ت و سلامت 
حدود۲ميلي��ون نفر س��اکنان ش��هر اصفهان و 
س��رمایه گذاری های صورت گرفته را با مش��كل 

روبرو کرده است.
مطابق آمار ارایه ش��ده، این کوره ها از هر ۱۰ تن گچ مصنوعی 
یك تن گچ به صورت غبار وارد محيط می کنند که با احتساب 
۹6 کوره گچ که حداقل 7۰ واحد آن فعال است، به طور تخمينی 
روزانه 6۰ تن خاک و گچ از طریق این کوره ها وارد هوا و سپس 
در سطح منطقه پراکنده می شود.سرانجام،آنچه پس از فعاليت 
این واحدهای صنعتی باقی می ماند خاک بدون حفاظ است که 
لایه غنی سطحی و پوش��ش گياهی آن از بين رفته و پهنه ای 

مستعد فرسایش بادی بر روی زمين باقی گذاشته است.
  برای انتقال، کاری نشد

به گفته مدیر کل محيط زیست اس��تان،پنج سال قبل، مصوبه 
شورای برنامه ریزی برای انتقال کوره های گچ و آجر به خارج از 
شعاع5۰کيلومتری اصفهان، انجام شد که در طول این سال ها، 

اقدامی برای اجرایی شدن این مصوبه انجام نشد.
به گفته ظهرابی، اداره کل محيط زیست استان در سال جاری 
به س��ازمان صنعت معدن تجارت اصفهان اعلام کرده است که 
فعاليت کوره های یاد شده، مورد تایيد نيست. او تاکيد می کند 
که بيش از پنج جلسه با سازمان یاد شده  برگزار شده و به دليل 
به تعویق افتادن اجرای مصوبه، معاونت عمرانی استانداری نيز 
کميته های ذی ربط را به جلس��ه دیگری در استانداری دعوت 
کرد برای مكان یاب��ی و انتقال کوره ها که گوی��ا زمين بالاخره 

اختصاص یافته است.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

ایدز باید به صفر برسد
مطابق برنامه ها و اهدافی که در حال حاضر تهيه شده و برمبنای 
آن حرکت می ش��ود، باید ابتلا، انگ و تبعيض و مرگ ناش��ی از 
ابتلای به ایدز تا س��ال ۲۰۱5به صفر برسد.با وجود این آمارها نه 

تنها متوقف نشده که سير صعودی را می پيماید.
با گذشت بيش از3۰س��ال از آغاز همه گيریHIV/ایدز، حدود 
۴۰ميليون نفر در سراسر جهان با این ویروس زندگی می کنند و 
حدود 3۰ ميليون نفر نيز از این بيماری جان باخته اند. دسترسی 
به آموزش، پيشگيری، مراقبت و درمان مهم ترین عامل در کنترل 
و پيشگيری از ابتلای به این بيماری بدون درمان است. با تلاش و 

تعهد برای افزایش آگاهی و پيشگيری از رفتارهای منجر به ابتلا 
به ایدزباید در راستای اهداف ذکر شده متمرکز شد.

رفتار پرخطر محافظت نشده، استفاده مشترک از وسایل تزریق 
و یا سایر ابزار تيز و برنده مثل تيغ و سوزن خالكوبی، انتقال خون 
و فرآورده های خونی آلوده، انتقال از مادر آلوده به نوزاد از جمله 

مهم ترین دلایل انتقال این ویروس محسوب می شود.
در حال حاضر مصرف مواد مخدر، الكل، مواد محرک و روان گردان 
مثل شيش��ه، قدرت تصمين گيری فرد را ب��رای پرهيز از رابطه 
جنس��ی حفاظت نش��ده کاهش می دهد. این ویروس از طریق 

تماس های معمولی مثل سرفه، عطسه، در آغوش گرفتن، استفاده 
از ظروف مشترک، استخر و نيش حشرات منتقل نمی شود.

 در داش��تن رفتار پرخط��ر باید ب��ا نزدی��ك ترین مرکز مش��اوره 
بيماری های رفتاری تماس گرفت و مراجعه کرد. ابتلا به این بيماری 
تنها از طریق آزمایش خون مشخص می شود. از زمانی که ویروس 
وارد بدن می شود تا زمانی که در آزمایش خون خود را نشان دهد، 
ممكن است چند هفته تا چند ماه طول بكشد که به این مدت دوره 
پنجره گفته می شود.در این مدت علی رغم منفی بودن آزمایش، 

امكان انتقال ویروس وجود دارد. 

خویش��تن داری در زمان تجرد، وفاداری به همس��ر، استفاده از 
کاندوم، پرهيز از مص��رف مواد مخدر یا محرک و عدم اس��تفاده 
از وسایل تيز و برنده مثل تيغ اصلاح، س��وزن خالكوبی و وسایل 
تزریق به صورت مشترک از جمله مواردی است که پایبندی به آن 

می تواند فرد را از ابتلا به ایدز محافظت کند.
انگ و تبعيض مانع دسترسی افراد به خدمات پيشگيری و درمان 
 می ش��ود. با تقویت عزت نفس و مهارت های زندگی در جوانان 
می توان آنها را در برابر ایدز مصون کرد. با آموزش، اطلاع رسانی، 

حمایت و مراقبت و درمان برای پيشگيری از ایدز اقدام کنيم.

زمین خواری به سبک کوره های آجر پزی

خاک اصفهان آجر شد
پاتوق

وزیر بهداشت با نگرانی از آمار ۱5 درصدی چاقی 

گروه 
جامعه

در بين دانش آم��وزان یاد می کند ک��ه در آینده 
گرفتاری های زی��ادی را برای حوزه بهداش��ت و 
درمان ایجاد خواهد کرد. او بر حذف سوس��يس، 
کالباس، نوشابه، سرخ کردنی ها، چيپس و پفك از 
بوفه مدارس تاکيد می کند و توضيح می دهد که 
متاسفانه ما در رسانه ها درخصوص حذف این کالاهای زیانبخش 
مصاحبه می کنيم اما اتفاقی نمی افت��د به طوری که داخل بوفه ها 

مثل سابق است.
آمار۱5درص��دی چاقی دانش آموزان، در حالی وزیر بهداش��ت را 
نگران کرده است که پژوهش ها در اصفهان، اعداد درشت تری را به 
نمایش گذاشته اند. مطابق یك تحقيق که هفتمين کنگره سراسری 
تغذیه توسط تعدادی از دانش��جویان دانشگاه تربيت مدرس ارایه 
شده، مطالعه۱5۰ نفر از دانش آموزان ۱۱-7 سال ناحيه 3 آموزش 
و پرورش شهرستان اصفهان نشان داد که۲۱ درصد دانش آموزان 
گروه هدف داراي وزن بي��ش از حد نرمال بودن��د. همچنين این 
مطالعه نش��ان داد که درصد قابل توجهي از دختران دانش آموز 
داراي اضافه وزن و چاقي بودند به نظر مي رس��د  کم بودن ميزان 
فعاليت فيزیكي و عدم وجود امكانات ورزشي براي دانش آموزان 

دختر باعث افزایش وزن قابل توجهي درآنها شده است.

  یک درد کهنه
 اولين هدف برای بحث چاقی دان��ش آموزان به بوفه مدارس ختم 

می شود. بحثی کهنه و همچنان داغ که در سال های اخير بارها به آن 
پرداخته و البته نتيجه خاصی عاید نشد. اما واگرهای بسياری در این 
خصوص طرح و حتی زمانی به موضوع لقمه سالم و فرهنگ سازی 
آن در آموزش پرورش اصفهان پرداخته ش��د، که البته ره به جایی 
نبرد و بوفه مدارس همچنان بوفه مدارس است با همان خوراکی های 

ریز و درشت قدیميش.
ریي��س اداره نظارت برس��لامت و تندرس��تی اداره کل آموزش و  
پرورش اصفهان از دستور العملی صحبت می کند که نام» پایگاه 
تغذیه سالم مدارس « را یدک می کشد و البته هر سال به مدارس 
ابلاغ می شود. در دستور العمل یاد شده،فروشنده بوفه باید کارت 
صحت سلامت از مرکز بهداشت داشته و دوره های آموزشی را نيز 
گذرانده باشد. بوفه مدارس نيز باید ش��رایطی همانند تمييزی و 

یخچال را داشته باشد.
جدول مواد غذایی مج��از نيز در قالب جدولی تهي��ه و به مدارس 
ارس��ال می ش��ود. مغزهای بدون نمك، ش��ير و فرآورده های آن، 
کشمش و نوشيدنی هایی همانند دوغ بدون گاز، ميوه با بسته بندی 
بهداشتی، بيسكویت سبوس دار و کيك و کلوچه با اسيدچرب کمتر 
از5درصد از جمله مواد غذایی با ارزش برای دانش آموزان محسوب 
می شوند. لقمه های پنير و گردو ، خيار و عسل و انواع حليم و لوبيا 
نيز مفيد هستند. اما موادی همانند چيپس، پفك، انواع فست فود 
و ساندویچ و نوشابه های گاز دار که نه تنها ارزش غذایی ندارند که 
به سبب شرایط تهيه غير بهداشتی باعث بيماری نيز می شوند، در 
ليست نبایدهای تغذیه ای قرار می گيرند که عامل اصلی اضافه وزن 

دانش آموزان نيز محسوب می ش��وند. باقری، مدیران مدارس را 
مسوول اصلی بوفه های مدارس معرفی می کند که 
باید جدول یاد شده را در بوفه مدارس اجرا کنند. به 
گفته او هر گونه تخلف به مدیر مدرسه گزارش شده 
و در صورت تكرار با همكاری مرکز بهداشت استان، 

با مدارس متخلف برخورد خواهد شد.

  نسلی چاق و بیمار
وزیر سابق بهداشت،کامران باقری لنكرانی، ریيس 
مرکز تحقيقات سياستگذاری سلامت دانشگاه علوم 
پزشكی ش��يراز هم چاقی در کودکان را یك بحران 
می داند: »در ح��ال حاضر با بحران ه��ای جدیدی 
روبرو هستيم که باید خودمان را برای مقابله با این 
بحران ها به روز کنيم ، به ط��ور مثال چاقی کودکان 
نسبت به ۲۰ سال گذش��ته در برخی از استان های 
کشور سه برابر شده که این مساله یك بحران است.« 
بحرانی که بدون شك در آینده باعث ایجاد نسلی با 

بيماری های قلبی، دیابت، پرفشاری خون و ... خواهد شد. 
بلوغ زودرس، ضعف اس��تخوانی، کوتاهی قد، دیابت و مش��كلات 

خواب، هدیه اضافه وزن برای کودکان و نوجوانان هستند.
 افزایش چاقی عوارض دیگری هم به دنبال دارد که به نظر می رسد 
از دید خانواده ها پنهان مانده اس��ت. اضط��راب، کاهش اعتماد به 
نفس، افت تحصيلی و افسردگی از عوارض چاقی در کودکان است. 
البته عوارض فراموش شده این مساله به همين جا ختم نمی شود 
بلكه به گفته صفوی ، دانشيار دانشگاه علوم پزشكی اصفهان، چاقی 

کودکان موجب بروز بيماری های کبدی و تنفسی می شود. 
به گفته اوخطر چاقی در کودکانی که بيشتر از پنج ساعت در روز از 
بازی های رایانه ای استفاده و تلویزیون تماشا می کنند بيش از پنج 
برابر کودکانی است که کمتر از دو ساعت تلویزیون تماشا می کنند. 
 D همچنين هر چه فردی چاق  تر باشد، وضعيت جذب ویتامين 
در بدن او نامطلوب تر خواهد شد. چون چاقی جذب این ویتامين 
را در بدن دچار اختلال و نابس��امانی می کن��د. ویتامين D برای 
سلامت سلول ها، جذب کلسيم و عملكرد مناسب سيستم  ایمنی 
بدن ضروری است. کمبود ویتامين D می تواند خطر تحليل رفتن 
و شكستگی های استخوانی و همچنين خطر بروز انواع خاصی از 

سرطان ها را افزایش دهد. 
چاقی مرکزی یا چاقی ش��كمی خطر ابتلا به بيماری های قلبی � 
عروقی، فشار خون، مقاومت انسولينی و دیابت نوع دو را بالا می برد. 
از مهم ترین خطراتی که چاقی شكمی در پی دارد، باریك و سخت 
شدن عروق و مش��كلات قلبی � عروقی اس��ت که منجر به سكته 

و حملات قلبی می ش��ود. همچنين می تواند باعث ابتلای فرد به 
سرطان های هورمونی نظير سرطان سينه شود. 
تحقيقات جدید در برزیل نشان می دهد کودکان 
متولد شده از طریق سزارین 58 درصد بيشتر از 
کودکان به دنيا آمده به ط��ور طبيعی در معرض 

خطر ابتلا به چاقی مفرط قرار دارند. 

  مقصر اصلی
بدون شك مقصر اصلی رواج چاقی ميان کودکان 
و دانش آموزان، والدین هس��تند که مروج سبك 

زندگی غلط ميان فرزندان خود هستند. 
ریيس اداره سلامت و تندرستی اداره کل آموزش 
و پرورش اصفهان، از برگزاری کلاس هایی جهت 

آگاه سازی والدین صحبت می کند. 
به گفته باقری، در مجمع عمومی انجمن اوليای 
دانش آموزان، کلاس های آموزشی برای مدارس 
برگزار شده با این هدف که اوليا آگاه شوند تا نوع و 
ميزان مصرف غذایی دانش آموزان را بررسی کنند. او معتقد است 
که خانواده ها باید به بچه ها برای خرید مواد غذایی مجاز آموزش 
لازم را بدهند. آموزش تغذیه سالم از مواردی است که در جلسات 
آموزشی به آن پرداخته می شود.دانش��يار دانشگاه علوم پزشكی 
اصفهان، معتقد است برای پيشگيری و کاهش چاقی،کودکان باید 
از مواد غذایی مانند ميوه ها و س��بزی ها که سرش��ار از فيبر است، 

بيشتر استفاده کنند. 
به گفته او انجام فعاليت های بدنی موجب افزایش قدرت سيس��تم 
ایمنی بدن کودکان می ش��ود همچنين استرس را کاهش می دهد 
و اعتماد به نفس ک��ودکان را افزایش می ده��د. او تاکيد می کند: 
فعاليت های بدنی را باید از کودکی به فرزندان آموخت همچنين پدر 
و مادر در ثابت نگه داشتن، کاهش یا افزایش وزن فرزندشان دخيل 
هستند. صفوی تصریح می کند که بهتر است والدین کودکان را با 
خود برای خرید ببرند و ورزش هایی مانند دویدن و شنا در کاهش 
وزن  کودکان بسيار مفيد است؛ کودکان بيشتر از دو ساعت در روز به 
تماشای تلویزیون و بازی های کامپيوتری نپردازند. صفوی همچنين 
مصرف کيك های شكلاتی، ش��يرکاکائوهای صنعتی، ساندیس 
و نوش��ابه را موجب بروز چاقی کودکان می داند وتاکيد می کنند: 
»برای پيشگيری از چاقی کودکان باید در شش ماه اوليه زندگی، 

کودک منحصرا با شير مادر تغذیه شود.« 
مصرف لبنيات ک��م چرب برای ک��ودکان بزرگ تر از  دو س��ال و 
همچنين حذف سس سفيد ، سس مایونز و آبميوه صنعتی  از غذای 

کودکان، از دیگر پيشنهادهای این متخصص تغذیه است. 

  افزایش دیابت و بیماری قلبی در آینده نزدیک

شیوع چاقی در میان دانش آموزان اصفهانی 

سالانه 360 
میلیارد ریال 

خسارت به 
بخش های 

اقتصادی و منابع 
زیستی اطراف 

این منطقه 
وارد 

می شود

چاقی کودکان 
نسبت به ۲0 سال 

گذشته 
در برخی 

استان های کشور 
سه برابر شده که 

این مساله 
یک بحران است



تيموريان:

در جريان شرط باشگاه براي آندو نيستم

آخرین خبر در مورد جدایی آندرانیک تیموریان حاکی از آن است که 
مدیران استقلال به شرطی رضایتنامه هافبک ملی پوششان را صادر 
می کنند که او مقصدش را اعلام کند. این شرط به این دلیل گذاشته 
شده تا از حضور آندو در تیم های رقیب اس��تقلال جلوگیری شود. 
سرژیک تیموریان، برادر آندو درباره این شرط به ورزش سه گفت: این 
برای اولین بار است که چنین چیزی را می شنوم. به نظرم تا زمانی که 
با اعضای هیات مدیره باشگاه جلسه داشته باشیم، نمی توان درباره 
این موضوع اظهار نظر قطعی کرد. سرژیک در مورد تیم های خواهان 
برادرش اعلام کرد: هر 17 باشگاه لیگ برتری آندو را می خواهند، اما 

او هیچ پیشنهاد خارجی ندارد.

عبدولی:

  بعد از اين در وزن ۷۵ کيلوگرم 
روی تشک خواهم رفت

دارنده مدال ط��لای جهان گفت: بعد از این م��ن را در وزن 7۵ کیلوگرم 
خواهید دید. س��عید عبدولی در خصوص آخرین وضعی��ت خود اظهار 
داش��ت: تمریناتم را آغاز کرده ام و به تدریج برای مسابقات لیگ جهانی 
کشتی فرنگی آماده می شوم. وی افزود: قرار است در لیگ جهانی برای تیم 
اندیمشک روی تشک بروم و بعد از بازی های آسیایی این اولین دوره ای 
است که من کشتی خواهم گرفت و احتمال دارد که به همین دلیل کمی 
به مشکل نیز بر بخورم. دارنده مدال طلای جهان در خصوص اینکه چه 
زمانی به اردو خواهید آمد، خاطرنشان کرد: فعلا مشغول تمرینات برای 
حضور در لیگ جهانی هستم، اما بعد از این مسابقات به اردوی تیم ملی 
خواهم پیوست و برای مسابقات جهانی و سایر مسابقات آماده خواهم شد. 
عبدولی در پاسخ به این سوال که قصد دارد در چه وزنی روی تشک برود، 
عنوان کرد: دیگر برای همیشه به وزن 7۵ کیلوگرم خواهم رفت و در جام 

جهانی و مسابقات المپیک نیز در همین وزن کشتی می گیرم.

خادم:

  حفظ حرمت به معنای ضعف من 
در پاسخگويی نيست

معاون حقوقی، پارلمانی و امور استان های وزارت ورزش و جوانان گفت: 
امیدوارم رعایت اصول اخلاقی و حفظ حرمتی که در مناظره تلویزیونی 

کردم، به معنای ضعف من در پاسخگویی به حساب نیاید.
امیررضا خادم در رابطه با مناظره ای که جمعه شب اجرا شد، اظهار کرد: 
متاسفانه برخی اتفاق های نابهنجار در جامعه فوتبال در حال توسعه است. 
برخی افراد که مورد توجه جامعه به ویژه قش��ر جوان و نوجوان هستند، 
باید حداقل های اخلاقی و مرام ایرانی – اس��لامی را رعایت کنند، آنها از 
نوع ادبیات گفتاری و کرداری استفاده می کنند که برای جامعه فوتبال و 
ورزش مناسب نیست. او یادآور شد: خارج شدن از چارچوب های اخلاقی 
و زیر پا گذاشتن حرمت افراد کار سختی نیس��ت که در این برنامه اتفاق 
افتاد. برای من حفظ حرمت ها و گفتارم اهمیت دارد، خیلی بیشتر از آنکه 
مس��وولیتی در ورزش داشته باشم. در گذش��ته منتقد ادبیات نامناسب 
موجود در ورزش بودم که توسط برخی از مدیران رده های مختلف استفاده 
می شد و زمینه ساز بی اخلاقی در جامعه بود. این بداخلاقی ها حتی توسط 
ورزشکاران در میدان ورزش��ی نیز دیده می شد که به اعتقاد من متاثر از 

رفتار مدیران ورزشی است.

 گيتی  پسند و نبرد با نماينده سابق
ليگ برتری فوتبال هرمزگان

در آغاز هفته هشتم لیگ دسته اول فوتبال ایران تیم گیتی پسند در 
دومین هفته متوالی در یک بازی خانگی میزبان آلومینیوم هرمزگان 
خواهد بود. هر چند که شروع تیم فوتبال گیتی پسند در رقابت های 
دسته اول فوتبال ایران خوب بود و شاگردان واهیک تروسیان برای 
چند هفته صدرنش��ینی را هم تجربه کردند، اما یک باخت بد مقابل 
نیروی زمینی و یک تس��اوی خانگی برابر تربیت نوین یزد باعث شد 

پنج امتیاز حیاتی از دسترس این تیم خارج شود. 
اما گیتی پس��ند در حالی امروز میزبان آلومینیوم هرمزگان اس��ت 
که این تی��م هرمزگانی در لی��گ دوازدهم یک��ی از تیم های حاضر 
 در لیگ برتر بود و تا ای��ن هفته از بازی های لیگ برتر هم با کس��ب

۹ امتیاز از هفت مس��ابقه و ق��رار گرفتن بر روی پله شش��م جدول 
 لیگ در همسایگی گیتی پسند قرار دارد که از همین تعداد مسابقه 
11 امتیاز گرفته و در رتبه پنجم حضور دارد. هدایت تیم آلومینیوم 
بر عهده مجید نامجومطلق بازیکن سابق تیم ملی است که قبل از این 
یک بار هم در اواخر آبان از مربیگری این تیم استعفا داد که با موافقت 
مدیرعامل آلومینیوم همراه نش��د. بازیکنانی مثل بابک پورغلامی و 

حکیم حزباوی پور از چهره های شناخته شده این تیم هستند.

مرزبان: 
کاظميان را نمي خواهيم

مرزبان درب��اره حضور جواد کاظمی��ان در تمرینات این 
تیم هم خاطرنش��ان کرد: موضوعی که بای��د بگویم این 
است که ما به دو بازیکن در دفاع وسط و هافبک دفاعی 
نیازمندیم و بر روی حض��ور مهاجم و هافبک نفوذی کار 
نمی کنیم، اما کاظمیان ب��ا عنایتی صحبت کرده بود که 
من بازی او را ببینم و من هم به دلی��ل ارتباطات خوبی 
که با بازیکنان دارم، به او گفتم در تمرینات حاضر شود، 
اما با این بازیکن ق��راردادی نمی بندیم و امروز کاظمیان 
از مش��هد خواهد رفت. وی درباره حض��ور تیموریان در 
پدیده هم تصریح کرد: با آندو مذاکره مستقیم نکردیم و 
من فقط با مدیربرنامه هایش حرف زدم، اما اگر تیموریان 
بخواهد از اس��تقلال جدا ش��ود، با توجه به فضای خوبی 
که در مش��هد برای این بازیکن وجود دارد، با او پای میز 

مذاکره خواهیم نشست.

حسن زاده:

بازی پرسپوليس- ذوب آهن قطعا بدون تماشاگر است
پس از آماده بودن زمين مسابقات فوتبال؛

زردي چمن نقش جهان،  چرا؟
رییس کمیته  انضباطی فدراس��یون فوتبال می گوید که باشگاه 
پرس��پولیس در صورت اعتراض هم باید در برابر ذوب آهن بدون 
تماشاگرانش بازی کند. اسماعیل حس��ن زاده درباره رای صادره 
کمیته  انضباطی، اظه��ار کرد: ما ای��ن آرا را بر اس��اس آیین نامه 
انضباطی صادر  کرده ایم. هواداران باشگاه پرسپولیس پیش از این 
چندین بار مرتکب تخلفاتی شده بودند و ما هم با جرایم نقدی آنها 
را جریمه کرده بودیم، اما متاسفانه جرایم ما مثمرثمر واقع نشد و 
هواداران پرسپولیس دوباره در دیدار با استقلال مرتکب تخلفاتی 

شدند. وی افزود: بنا بر اختیاراتی که آیین نامه داده است، تصمیم 
گرفتیم هواداران باشگاه پرس��پولیس را از یک دیدار در ورزشگاه 
محروم کنیم. این رای از س��وی ما ابلاغ ش��ده و آقای نبی هم آن 
را امضا و به باشگاه ابلاغ کرده است. وی در پاسخ به این سوال که 
در صورت اعتراض باشگاه پرسپولیس آیا این رای باز هم اجرایی 
خواهد شد، گفت: وقتی رایی ابلاغ می شود، قابل اجراست. حتی 
 اگر باش��گاه پرس��پولیس اعتراض هم کند، باید در ب��ازی مقابل 

ذوب آهن بازی اش بدون تماشاگر برگزار شود. 

در حالي یک س��ال و نیم پیش چمن تازه س��بز ش��ده ورزشگاه 
نقش جهان براي برگزاري مس��ابقات فوتبال آماده بود که با کند 
شدن فعالیت عمراني این ورزش��گاه، چمن استادیوم در شرایطي 
 کاملًا نامطلوب قرار گرفته اس��ت. مراحل کش��ت چمن ورزشگاه 
نقش جهان آب��ان ۹1 آغاز ش��د و فروردین  ۹۲ ای��ن چمن آماده 
برگزاري مس��ابقات فوتبال بود، اما با توجه به آماده نش��دن سایر 
بخش هاي استادیوم، رفته رفته چمن آن نیز از شرایط مطلوب دور 
شد. دو روز پیش و همزمان با برگزاري مراسم امضای تفاهم نامه انتقال 

مدیریت و ساخت ورزشگاه نقش جهان به شرکت فولاد مبارکه و 
بازدید مسوولان از استادیوم، آنچه که به چشم مي آمد چمن زرد 
ورزشگاه بود. غلامحسین محمودیه، معاون فني و مهندسي اداره 
کل ورزش و جوانان استان اصفهان به ایمنا گفت: چمن ورزشگاه 
نیازمند یک سري اقدامات ترمیمي است و عملیات بازسازي چمن 
در جریان تکمیل ورزشگاه انجام خواهد شد. وي ادامه داد: دلیل زرد 
شدن رنگ چمن ورزشگاه مشکلات آبرساني است که خوشبختانه 

بررسي هاي لازم براي حل این مساله انجام شده است. 

با گريه دويدم، اما به مدال نرسيدم
چند روز قبل از اعزام ورزشکاران اصفهانی به بازی های پارآسیایی 
برای پرونده ای که در ویژه نامه داشتیم، به سراغ اصفهانی های 
کاروان غدیر رفتیم. برای تهیه این ویژه نامه و در مورد ورزشکاران 
نابینا با مشکلات زیادی مواجه بودیم که البته در موقع مناسب به 
طور مفصل به آن خواهیم پرداخت، اما در بین ورزشکاران اعزامی 

یکی از آنها با امیدواری زیاد از مدال گرفتنش صحبت می کرد و 
البته تاکید داشت که مدال گرفتنش قطعی است، اما رنگ آن به 

شرایط مسابقه بستگی خواهد داشت.
امیدواری زیاد امین بابلی موجب ش��ده بود ت��ا در جریان بازی 
های پارآس��یایی پیگیر نتیجه به دس��ت آمده توسط وی باشیم 
 که البته وی موفق به کس��ب مدال در این رقابت ها نشد و پس از

پیگیری های اولیه معلوم ش��د به دلیل آسیب دیدگی نتوانسته 
عملکرد رضایت بخشی داشته باشد.

روز گذشته فرصتی دس��ت داد تا گفت وگویی را 
با بابل��ی ترتیب بدهیم و جزئی��ات را از وی جویا 
ش��دیم. وی در مورد مصدومیتی ک��ه بی هنگام 
دچارش ش��د، می گوید: از ناحیه کمر و آش��یل 
سمت راست دچار مصدومیت شده  ام که همین 
مصدومیت موجب شد در بازی  های پارآسیایی 

۲014 نتوانم نتیجه دلخواهی کسب کنم.
به بابلی یادآوری م��ی کنیم که قب��ل از اعزام با 
امیدواری تمام از کس��ب مدال حرف می زد که 
در درددل وی باز می شود و می افزاید:  من هفت 
مدال قهرمانی ایران و مدال نایب قهرمانی جهان 
را داش��تم، اما این رتبه چهارمی تمام اعتبار مرا 

از بین برد.
 وی در م��ورد حض��ورش در ای��ن مس��ابقات 

می گوی��د: هنوز هیچ کس باورش نمی ش��ود من دس��ت خالی 
برگشته ام. از ادامه تحصیل در مقطع فوق لیسانس انصراف دادم 
تا بتوانم تمریناتم را پیگیری کنم و حالا از هر دو طرف بازنده شده ام. 
 مصدومیتم بسیار ش��دید بود و به حدی درد داش��تم که با گریه 
می دویدم، اما باز هم خوب دویدم و با فاصله اندکی مدال 1۵00 

متر را از دست دادم.
ملی پوش اصفهانی تیم مل��ی دوومیدانی جانبازان و معلولان که 
در حال حاضر دوره درمانش را س��پری می کند، در این باره می 

گوید: هنوز بهبودپیدا نکرده ام. بهمن ماه سال جاری مسابقات دو 
صحرانوردی قهرمانی کشور نابینایان برگزار می  شود و در صورت 

رفع مصدومیت، در این رقابت ها شرکت می  کنم.
به گفته بابلی، مس��ابقات جهانی قطر دروازه ورود به پارالمپیک 
۲016 است و امیدوارم بتوانم س��همیه این رقابت ها را به دست 
بیاورم. مس��ابقات جهانی قطر مهم ترین میدان پیش  رو اس��ت 
و امیدوارم ب��ا رفع مصدومی��ت بتوانم در این مس��ابقات نتیجه 
زحماتم را گرفته و س��همیه حضور در پارالمپیک 

را کسب کنم.
این طور که به نظر می رسد، ناکامی در بازی های 
پارآس��یایی، از لحاظ روحی به ضرر بابلی ش��ده و 
ممکن است خللی در انگیزه و امید وی برای ادامه 

ورزش حرفه ای به وجود بیاورد. 
هر چند که در ورزش جانب��ازان و معلولان ورزش 
حرفه ای چندان معنایی ندارد و ورزشکاران صرفا 
باید برای حضور در میادین بین المللی آماده شوند، 
اما در گفت وگ��و با بابلی نیز به وی یادآور ش��دیم 
که روحیه علیرضا مختاری می تواند برای س��ایر 

ورزشکاران  الگو باشد.
 مخت��اری در س��ال ه��ای اخی��ر بارها ب��ه دلیل 
کلاس بندی فرصت حضور در میادین بین المللی 
را از دست داده اس��ت و نگارنده به خوبی به خاطر 
دارم که با توجه به مشکلات به وجود آمده برای مختاری قبل از 
پار المپیک لندن، وی تا سطح وزیر و معاونانش هم پیگیری کرد، 

اما پیگیری هایش نتیجه ای نداد.
 با این حال، مخت��اری که نزدی��ک چهارمین ده��ه زندگی اش 
می ش��ود، انگیزه اش برای تمرین را از دس��ت نداد و با تمرینات 
منسجم و حل شدن مساله کلاس بندی، توانست در پارآسیایی 
اینچوان به دو مدال طلا دست پیدا کند و در افتخارآفرینی کاروان 

غدیر سهم قابل ملاحظه ای داشته باشد.

بابلی: 

چهارمی در بازی های پارآسیایی برایم گران تمام شد

از ادامه تحصيل 
در مقطع فوق 

ليسانس انصراف 
دادم تا بتوانم 

تمريناتم را 
پيگيری کنم و 

حالا از هر دو طرف 
بازنده شده ام
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معاون اداره منابع انساني س��تاد کل نیروهاي مسلح گفت: مهرداد 
پولادي به دلیل کارت جعلي معافیت، سرباز غایب و فراري محسوب 
مي ش��ود به همین دلیل نیروي انتظامي مي تواند او را دستگیر و به 

خدمت اعزام کند.

  نيروي انتظامي مي تواند پولادي را دستگير کند
سردار موسی کمالی با حضور در یک برنامه رادیویی در مورد آخرین 
خبرها در خصوص پرونده بازیکنان متخلف، اظهار داشت: اوایل سال 
گزارشی آمد که تعدادی از فوتبالیس��ت ها مرتکب تخلف شده و با 
جعل مدرک کارت معافیت دریافت کرده اند که متأسفانه این موضوع 
رسانه ای و باعث شد این کار از دست مس��وولان امر خارج شود. در 
سال های گذشته هم این مسائل وجود داشت، اما رسانه ای نشد. وی 
ادامه داد: تعداد 118 نفر در این پرونده شناسایی شدند؛ یک عده با 
تقلب و دسیسه با پرونده های پزش��کی خود را بیمار معرفی کردند، 

تعدادی با جعل م��درک گواهی جبهه پدر و گروه س��وم با معافیت 
پزشکی و چهارم، افرادی که کارت امدادجو دریافت کرده بودند. در 
نهایت کمیته ها تشکیل شد و شورای پزشکی و تجدیدنظر پرونده ها را 
بررسی کرده و از این تعداد 6۹ نفر مدارک شان جعلی تشخیص داده و 
کارت شان باطل شد و تعدادی هم به خدمت سربازی اعزام شدند. وی 
در مورد اینکه آیا فکر می کردید دامنه این موضوع این قدر گسترده 
شود یا خیر، گفت: اینکه گفته می شود علی دایی این موضوع را کشف 
کرد درست نیست. قبلًا این موضوع کشف شده بود و علی دایی آن را 
رسانه ای کرد. وقتی هم رسانه ای شد، جوسازی هایی صورت گرفت 
و برخی گفتند فاجعه رخ داده است. برخی نشریات هم به آن دامن 
زدند، اما برابر قانون برخورد کردیم. این افراد کارت جعل نکرده اند، 
بلکه مدارک شان جعلی بوده است. ما هم موضوع را از سه جنبه باید 
مورد رس��یدگی قرار دهیم. نظام وظیفه برابر قانون رسیدگی کرد و 
پس از تشکیل شدن شورای پزشکی تجدیدنظر، برای آنها کارت اعزام 

صادر شد. وی در مورد اینکه آیا مجازاتی برای این افراد در نظر گرفته 
شد یا خیر، گفت: ما مجازاتی در نظر نگرفته ایم. کسانی که با تقلب و 
دسیسه کارت گرفته بودند کارت شان باطل شد. از لحاظ جرم، مراجع 
قضایی باید رس��یدگی کنند. حالا این جرم جریمه اش ممکن است 
زندان، اضافه خدمت یا جریمه نقدی باشد. معاون اداره منابع انسانی 
نیروهای مسلح عنوان کرد: جنبه دیگر رسیدگی به این تخلف، این 
بود که آنها را از باشگاه خارج کرده و در اختیار تیم های نیروی مسلح 
قرار دهیم. این موضوع را هم در اختیار فدراسیون فوتبال گذاشتیم 
که اگر بخواهند اجازه بدهند با حقوق سربازی در تیم های لیگ برتر 
و دسته اول بازی کنند.متأس��فانه یکی، دو ماه به فدراسیون فوتبال 
فرصت داده شد تا نامه  بزنند، اما اظهارنظری نکردند و ما با رصدی 
که در رسانه ها داشتیم متوجه شدیم مردم مخالف بازی کردن آنها 
هستند و می گفتند این موضوع تبعیض است، به همین دلیل تصمیم 
گرفتیم تا پایان فصل این بازیکنان نباید در هیچ تیمی بازی کنند. 
سردار کمالی عنوان کرد: ما می خواستیم کمکی به آنها کنیم تا در 
تیم های نظامی بازی کنند؛ چون س��رمایه ملی بودند، اما دیدیم در 
جامعه نظر مثبتی وجود ندارد. این افراد قانون را دور زدند و گاهی هم 
رشوه دادند که ما دسترسی به واسطه ها نداریم. ما پرونده ها را تکمیل 
کردیم و به مراجع قضایی دادیم و افرادی مانند پزشک، مرجع نظامی 

یا مدیران باشگاه ها ممکن است دست داشته باشند. این در حیطه 
نیروهای مسلح نیست و مراجع قضایی باید تصمیم بگیرند. وی در 
مورد آخرین وضعیت مهرداد پولادی عنوان کرد: از 118 نفر بررسی 
شده، 10 نفر برای مشخص شدن وضعیت ش��ان مراجعه نکرده  اند؛ 
از جمله مهرداد پولادی. البته او هنوز ه��م فرصت دارد و می تواند با 
ارائه مدارک، درخواست تجدیدنظر دهد. اینکه بخواهند او برای تیم 
ملی بازی کند، به هیچ وجه اجازه نمی دهیم. او الان س��رباز غایب و 
فراری محسوب می ش��ود و نیروی انتظامی می تواند وی را دستگیر 
کرده و به خدمت اع��زام کند. این دلیل نمی ش��ود که به خاطر تیم 
ملی از تخلف بزرگی که انجام داده اس��ت چشم پوشی شود. او حتی 
مراجعه هم نمی کند تا پیگیری کند، به همی��ن دلیل به هیچ وجه 
اجازه بازی داده نشده و تقاضای مس��وولان فدراسیون و مربی تیم 
ملی هم پذیرفته نخواهد ش��د. معاون اداره منابع انس��انی نیروهای 
مسلح در مورد تقسیم بازیکنان سرباز در تیم ها عنوان کرد: ما آنها را 
به تیم خاصی نمی دهیم، بلکه این بازیکنان را در اختیار ارتش، سپاه و 
نیروی انتظامی قرار می دهیم تا خودشان تصمیم بگیرند. در رسانه ها 
می نویسند که فلان تیم با فلان بازیکن قرارداد بسته است، اما اصلًا 
نباید این طور باشد. ما آنها را به تیم های نظامی می فرستیم و به هیچ 

حق بستن قرارداد ندارند.

توضيحات سردار کمالي در مورد  بازيكنان سرباز:

نيروي انتظامي مي تواند پولادي را دستگير کند

تیم ذوب آهن اصفهان بعد از پیروزی های خوب خود مقابل ملوان 
بندر انزلی و پدیده مشهد و همچنین صعود به مرحله نیمه نهایی 
جام حذفی فوتبال باشگاه های کشور عصر دوشنبه مقابل صبای 

قم به پیروزی رسید.
ذوب آهن در آستانه بازی مرحله نیمه نهایی جام حذفی در مقابل 
پرسپولیس، در حالی میزبان صبا بود که سه امتیاز این مسابقه 
می توانست شاگردان گل محمدی را با روحیه ای خوب به دیدار 

پرسپولیس بفرستد. 
تیم صبا هم که با جدایی صمد مرفاوی بدون سرمربی به اصفهان 
آمده بود با اس��تفاده از چند بازیکن باتجربه در ترکیب تیمش 
قصد داش��ت تا به مانند بازی مقابل سپاهان با امتیاز از اصفهان 

خارج شود. 

بازی با برتری ذوب آهنی ها آغاز شد و حملات این تیم در چند 
مرحله دروازه صب��ا را با خطر روبه رو کرد، ام��ا در عین ناباوری 
 صبا بر روی اولین حمله خودش به گل رس��ید تا ش��رایط برای 

ذوب آهن خطرناک شود. 
در دقیقه 16سانتر روزبه چش��می از جناح چپ بر روی تیر اول 
و ضربه سر چکش��ی آیوبل بعد از برخورد به زمین و دست های 

رشید مظاهری تبدیل به گل شد.
اما در دقیقه ۲۵ ضربه ایستگاهی ذوب آهن توسط قاسم دهنوی 
ارسال شد و توپ ارس��الی در  محوطه جریمه بدون برخورد به 

بازیکن دیگری به زمین خورد و وارد دروازه صبا شد. 
ذوب آهن که تا پیش از رسیدن صبا به گل چند موقعیت حتمی 
گل را از دست داده بود، به مانند بازی مقابل استقلال خیلی زود 

گل خورده را جبران کردند تا نیمه اول را بازنده به رختکن نروند.
تیم اصفهانی در نیمه نخست بازی اگرچه مسابقه را خوب شروع 
کرد، اما بعد از دریافت گل چندان خوب ظاهر نشد و همه قدرت 

و انرژی خود را برای نیمه دوم مسابقه گذاشت.
 با آغاز نیمه دوم باز هم حملات ذوب آه��ن بر روی دروازه صبا 
ادامه پیدا کرد و هادی محمدی با یک ضربه س��ر دقیق تیمش 

را پیش انداخت. 
در دقیقه۵1 در یک رفت و برگشت، توپ در جناح چپ به قاسم 
حدادی فر رس��ید و این بازیکن با یک سانتر دقیق توپ را برای 
محمدی فرستاد تا مدافع پیش تاخته ذوب آهن با یک ضربه سر 

به موقع و دقیق تیمش را پیش بیندازد.
بعد از این گل، بازی تا حدودی افت کرد و ذوب آهن با انجام یک 
دفاع منطقی سعی در حفظ گل های زده داشت و با استفاده از ضد 
حملات به فکر افزایش گل های زده بود که همین اتفاق هم افتاد 
و قاسم دهنوی با زدن یک گل زیبا کار را برای تیمش تمام کرد.

در دقیقه۹0 مس��ابقه، روی یک ضد حمله قاس��م دهنوی در 
زمین ذوب آهن صاحب توپ ش��د و با طی ک��ردن بیش از ۵0 
متر به داخل زمین صبا رسید و با دید خوب خودش و استفاده 
از بیرون آمدن طهماسبی با یک ضربه زمینی و دقیق از فاصله 
حدوداً ۳۵ متری گل س��وم تیمش را به ثمر رساند تا ذوب آهن 
به یک برد ارزشمند دس��ت پیدا کند و انتقام شکست دور رفت 

را از صبا بگیرد.
در واقع می توان گفت سوپرگل قاسم دهنوی به نوعی کار تیم 
صبا را تمام کرد تا این تیم بح��ران زده در دوره ای که ذوب آهن 
می تازد و خوب می برد، متحمل شکست سنگین سه بر یک از 

تیم اصفهانی شود.
ذوب آهن حال در فاصله چند روز مانده تا دیدار حساس مقابل 
پرسپولیس، با انگیزه و البته روحیه بسیار راهی تهران می شود تا 
خود را برای دیدار حساس مقابل پرسپولیس آماده کند، دیداری 
که برای یحیی گل محمدی نیز از اهمیت ویژه ای برخوردار است.

سرمربی سابق پرسپولیس این روزها به امید کسب نتیجه مقابل 
پرسپولیس در جام حذفی است تا ش��اید با پیروزی مقابل این 
تیم و قهرمانی ذوب آهن در جام حذفی، نتایج تیم فصل نخست 
ذوبی ها را جبران کرده و با سبزپوش��ان اصفهان��ی به یک جام 

قهرمانی دست پیدا کند.

ذوب آهن همچنان می برد

هیچ کس جلودار ذوب آهن نیست
خبر



یک سپر نامرئی در اطراف زمین 
کشف شد

دانش��مندان از کشف س��پر حفاظتی نامرئی در اطراف 
زمین خبر داده اند که اگر وجود نداشت ذراتی موسوم به 
» الکترون های قاتل« اثری از حیات بر روی زمین باقی 

نمی گذاشتند.
این کشف مهم توسط گروهی از دانش��مندان دانشگاه 
کلورادو صورت گرفته و پیش بینی می شود با استفاده 
از آن روند مطالعات علمی مرتبط با فضای خارج زمین 

دستخوش تغییر شود.
به گفته دانش��مندان این دانشگاه، سپر تازه کشف شده 
در ارتفاع 11 هزار کیلومتری زمین مستقر بوده و مانع از 
اصابت الکترون های قاتل به زمین می شود که تقریبا با 

سرعت نور در حرکت هستند.
پیش از این مشخص شده بود که این ذرات برای سلامت 
فضانوردان و ماهواره های فعال در اطراف زمین تهدید 
جدی به شمار می آیند. همچنین مشخص شده که این 
ذرات باعث خوردگی سیس��تم های فضایی در جریان 

وزش توفان های شدید خورشیدی می شوند.
دانشمندانی که موفق به شناس��ایی این سپر حفاظتی 
ش��ده اند پیش از این تصور می کردند که الکترون های 
به شدت باردار که با سرعت خیره کننده 100 هزار مایل 
بر ثانیه در اطراف زمین س��یر می کنن��د به نحوی وارد 
 اتمسفر زمین شده و در برخورد با مولکول های هوا نابود 

می شوند.
اما مشاهدات اخیر دانش��مندان دانش��گاه کلورادو که 
با اس��تناد به کاوشگر فضایی ناس��ا به دست آمده نشان 
می دهد اساس��ا این ذرات راهی به مرزهای زمین پیدا 

نمی کنند.

 رمزگشایی از نحوه واکنش 
مغز به ترس

براساس تحقیقات جدید دانش��مندان اسپانیایی، حتی 
چنانچه اشخاص بخواهند جزییات یک واقعه تروماتیک 
یا آنچه خاطره آش��کار خوانده می شود، فراموش کنند، 
عواطف مرتبط با آن حادثه که خاط��ره ضمنی خوانده 
می شود، ممکن اس��ت برای مدتی طولانی در مغز باقی 
بماند.بر اس��اس یافته های جدید محقق��ان با همکاری 
»موسسه تحقیقاتی پزش��کی زیستی Bellvitge« در 
اسپانیا، در بافت ترس، مغز خاطره یک واقعه ناخوشایند 
مانند مکان، آنچه فرد دی��ده و واکنش عاطفی مرتبط با 

آن را به طور متفاوتی کدبندی می کند.
این بررس��ی نش��ان می دهد چگونه پردازش خاطرات 
ترسناک می تواند به اختلال استرس پس از حادثه منجر 
شود.در این پژوهش، محققان ردپاهای خاطرات آشکار 
و ضمنی ترس در انسان  را رهگیری کردند. آنها فعالیت 
الکترودرمال )حرارت پوس��تی( 86 شرکت کننده  را در 
مواقع تولیدکننده ترس در آزمایشگاه ارزیابی کردند. این 
سوژه ها همچنین در بافتی خنثی قرار گرفتند که در آن 

مجبور بودند فهرستی از واژگان را یاد بگیرند.
در هر دوی این بافت ها، منحنی فراموش��ی عادی بود و 
با گذشت زمان، س��وژه ها تمامی واژگان یعنی خاطرات 

آشکار را فراموش کردند.
اما در باف��ت ترس، فعالی��ت الکترودرم��ال در واکنش 
ضمنی عاطفی، یکس��ان ماند و میزان آن بس��یار بالاتر 
از بافت خنث��ی بود.به گفته دانش��مندان حاضر در این 
پژوهش، با گذشت زمان، بخشی از حافظه پاک می شود 
یا اینکه فرد به آن دسترس��ی ندارد. اش��خاص جزییات 
را فراموش می کنن��د اما واکنش عاطف��ی آنها کماکان 

باقی می ماند.

 رفتارها و س��بک زندگی می توانند سهم به س��زایی در جوان 
ماندن ایفا کنند البته نباید نقش خوراکی ها را نیز نادیده گرفت.

انسان همواره به دنبال راز طول عمر و جاودانگی بوده تا بتواند 
 حیات خ��ود را فناناپذیر کن��د. این موض��وع در حالی مطرح 
می شود که محققان راه حل هایی را برای جوان ماندن، سالم یا 
پرانرژی بودن نیز ذکر کرده اند که از میان آنها می توان به نقش 

قابل توجه تغذیه اشاره کرد.
در ادامه خوراکی هایی که می توانند با جوان ماندن در ارتباط 

باشند، معرفی می شوند:
     بلوبری

بلوبری میوه ای شبیه توت اما به رنگ آبی بوده که دارای فواید 
بسیاری اس��ت و از جمله آن می توان به جوان سازی پوست 
 اش��اره کرد. رادیکال های آزاد ذراتی هس��تند که با آس��یب 
سلول های پوستی و کاهش سطح کلاژن، پوست را مستعد چین 
و چروک می کنند اما آنتی اکسیدان های بلوبری می تواند این 

تاثیر را حذف و  باعث نرمی و لطافت پوست شود.
    انگور قرمز یا انگور سیاه

پوس��ت انگور قرمز دارای ماده ای به نام رس��وراتول است که 
نوعی پروتئین موسوم به سرتوئین را در بدن انسان می سازد و 
از این پروتئین می توان به موجب جوان ماندن و طراوت پوست 

انسان بهره برد.
     غلات کامل و سبوس دار

غلات حاوی » پلی فنول«  و » کارتنویید« هستند که مانع از 
پیری پوست شده و پیری را به تعویق می اندازند.

     حبوبات
حبوبات، تاثیر رادیکال های آزاد بر پوس��ت را از بین برده و به 
بازسازی پوست در برابر این ذرات می پردازند. از طرفی دیگر، 

باید گفت که حبوبات  تقویت سیس��تم ایمنی ب��دن در برابر 
سرطان ها را نیز به دنبال دارند.

    کلم بروکلی
این سبزی می تواند پوستی شفاف و درخشان به شما ببخشد. 
بروکلی به دلیل دارا بودن مقادیر بالایی از ویتامین سی، فیبر 
 و بتاکاروتن جزو آنتی اکسیدان های قوی به شمار می رود که

می تواند اثرات مخرب رادیکال های آزاد را از بین ببرد.
     سیب

سیب به دلیل دارا بودن موادی از جمله ریبوفلاوین، ویتامین 
سی و  آ یا مواد معدنی مانند آهن و منیزیم می تواند در درمان 
بیماری های پوس��تی و همین طور جوان سازی پوست نقش 

داشته باشد.
    شکلات

شکلات حاوی آنتی اکسیدان هایی است که برای پوست مفید 
بوده و در جوان سازی نقش دارند.

     از سایر خوراکی های مفید و سودمند برای پوست می توان 
به زنجبیل، شیر، آب، پیاز، آب گیلاس، انار، هویج، اسفناج، لوبیا 

سفید و کاهو اشاره کرد.

دانستنی

معرفی خوراکی های جوان کننده

ایمنا:  ؟؟؟؟/

اغلب م��ا افراد وسواس��ی را به عنوان

گروه
 اطلاع رسانی

 آدم های��ی که خیلی حس��اس اند و 
زیادشستشو می کنند می شناسیم و 
این نوعی از رفتار وسواس��ی اس��ت، 
رفتارهایی مثل چک کردن، شمردن، 
انجام آداب و مناسک خاص می توانند 
در گروه رفتارهای وسواسی قرار گیرند.اگر کودک یکي از 
علایم استرس،  خواب ناکافي، افسردگي  احساس خجالت 
یا شرمندگي،  بي قراري، کندي درانجام اعمال روزانه نظیر 
لباس پوشیدن یا آماده شدن براي خواب مشکلات درسي،  
اف��ت تحصیلي ، مش��کلات رفت��اري نظی��ر عصبانیت  و 
پرخاشگري و اش��کال در روابط بین فردي و ارتباط با هم 
س��الان را تجربه کند میتوان احتمال داد که به وس��واس 

دچار شده است.
روان پزشک و مشاورعلمی برنامه های سلامت روان معاونت 
بهداش��تی  دراین مورد عنوان کرد: وس��واس یک اختلال 
عصبی است که تحت تاثیر عوامل گوناگون از جمله وراثت 

پدید می آید و با رشد کودک از بین نمی رود. 
در دوران کودکی احتم��ال بروز در پس��ران اندکی بیش 
از دختران اس��ت اما در دوره  نوجوانی این میزان یکسان 

می شود. 
وس��واس می تواند به صورت افکار تکرار شونده و مزاحم 
 و غیر قابل اجتناب یا رفتارهای تک��راری و وقت گیر بروز

 کند.
وی پیرامون علایم وس��واس در کودکان گفت:  وس��واس 
در هر س��نی می تواند به صورت نگرانی در مورد آلودگی ، 
بیماری ، نجاست، خطر آسیب رساندن به دیگران اعتقاد 

شدید به اعداد و کلمات خاص ، تمایل زیاد به قرینه بودن 
اشیا، مطمئن نبودن به کارهای خود و تکرار کار، بروز پیدا 
کند.مشاور علمی برنامه های سلامت روان خاطر نشان کرد: 
در کودکان رفتارهای تکراری، مانند شس��تن مکرر دست ها  
شمردن تا رسیدن به یک عدد خاص ، چند بار خواندن مطلب 
از ابتدا، تکرار برخی سوالات ، بستن و باز کردن بند کفش به 
صورت مکرر ، پاک کردن نوشته ها یا پاره کردن ورق ، احتکار 
اش��یای بیهوده و بی مصرف می تواند دلی��ل وجود اختلال 
وسواس باشد.وی یاد آور ش��د: گاهی اوقات مشکل وسواس 
در کودکان در مقایس��ه با بزرگس��الان متفاوت است. مثلا 
کودک به پوشیدن لباس کهنه ای اعتقاد پیدا می کند یا به 
خیس شدن لباس بیش از حد حساسیت دارد و با پاشیدن 
 چند قطره آب به لب��اس خود، با ایجاد قش��قرق، از دیگران 
می خواهد لباس او را عوض کنند حتی ممکن است کودک 
مبتلا به وسواس رفتار خاصی را برای جلوگیری از به وجود 
آمدن اتفاق ناخوش��ایندی که در ذهنش ترس��یم می کند 

انجام دهد.
مثلا ممکن اس��ت از کنار هر چیزی ک��ه عبور کند لگدی 
به آن بزند چون تص��ور می کند اگر چنی��ن نکند یکی از 
بستگانش خواهد مرد یا اعتقاد پیدا کند برای خوب شدن 

نمره امتحانش حتما باید جوراب سفید بپوشد .
کودکان وسواس��ی به بی معنا بودن اعمال و افکار تکراری 
خود آگاهی ندارند و اصلا قبول ندارند که تکرار اعمالشان 

کار بیهوده ای است.
 پس بحث در ای��ن خصوص با آنها ، فقط موجب تش��دید 
اضطراب و تکرار رفتارها می شود و اگر وسواس مزمن شود 

فرآیند درمان دشوار و طولانی می شود.

دانستنیسلامت

وسواس یک اختلال عصبی است 

ایمنا: قایقرانی در زاینده رود 

همایش بزرگداشت مصطفی مستور شنبه 15 آذر ماه  
در اصفهان برگزارمی شود.این همایش با حضور این 
داستان نویس برجسته کشورمان توسط انجمن های 
علمی، فرهنگ��ی دانش��گاه اصفهان و ب��ا همکاری 
شهرکتاب و مرکز ادبی قلمس��تان برگزار می شود. 
دلیل عمده برگزاری این بزرگداشت، تلاش فراوان و 
چشمگیر ایشان در زمینه داستان نویسی و پژوهش و 
ترجمه است.  بزرگداشت مصطفی مستور در دو خش 
با حضور او در تالار ش��هید آوینی دانشگاه اصفهان و 

شهر کتاب اصفهان برگزار می شود. 
برنامه دانش��گاه اصفه��ان با حضور دانش��جویان به 
تقدی��ر از ای��ن نویس��نده اختص��اص دارد و عموم 
علاقه مندان و مخاطبان می توانند در بزرگداش��ت 
ایشان در ش��هر کتاب اصفهان حضور یابند. شایان 
ذکر است، مصطفی مس��تور، زاده 1۳۴۳ در اهواز ، 

داستان نویس، پژوهشگر و مترجم ایرانی است. روی 
ماه خداوند را ببوس ، چند روایت معتبر، اس��تخوان 
خوک و دست های جذامی ، حکایت عشقی بی قاف، 
بی ش��ین، بی نقطه، عش��ق روی پیاده رو، من دانای 
کل هستم، من گنجشک نیس��تم، تهران در بعد از 
ظهر، س��ه گزارش کوتاه درباره نوی��د و نگار برخی 
ازآثار او هستند. وی برگزیده بهترین رمان سال های 
۷۹ و 80 جش��نواره قلم زرین برای رم��ان روی ماه 
خداوند را ببوس، برگزیده بهترین رمان سال 1۳8۲ 
جایزه ادب��ی اصفهان برای رمان اس��تخوان خوک و 
دس��ت های جذامی و برنده لوح تقدیر از نخس��تین 
مس��ابقه داستان نویس��ی صادق هدایت است. این 
همایش روز 15 آذر ماه ساعت 10-1۲ در تالار شهید 
آوینی دانشگاه اصفهان و س��اعت 1۷ تا 1۹ درشهر 

کتاب اصفهان شعبه چهارباغ بالا، برگزار می شود. 

انیمیش��ن کوتاه »مرم��ت« ب��ه کارگردانی محمد 
حدادی پور بهترین انیمیش��ن کوتاه جشنواره فیلم 

سویف لندن ۲01۴ شد.
این انیمیش��ن یکی از تولیدات حوزه هنری استان 
اصفهان است که در س��ومین جشنواره بین المللی 
فیلم سویف به نمایش درآمد و توانست جایزه بهترین 
انیمیشن کوتاه بخش بزرگس��ال این جشنواره را از 

آن خود کند.
سومین دوره جشنواره سویف در سه بخش مستند، 
فیلم داستانی کوتاه و انیمیش��ن برگزار شد که هر 
کدام از این بخش ها نیز به دو گروه زیر 18 س��ال و 

بزرگسالان اختصاص داشت.
این جش��نواره که با ه��دف نمایش آث��ار برگزیده 
کشورهای جهان برپاشده بود، 8 آذرماه ۹۳ در شهر 

لندن به کارخود پایان داد.

انیمیشن کوتاه » مرمت« تا کنون در جشنواره های 
بین المللی زیادی به نمایش درآمده است و توانسته 
جایزه بهترین فیلم کوتاه انیمیش��ن را از جشنواره 
جهان اس��لام مالزی و همچنین جوایز جش��نواره 
اسپانیا و هند و بوسنی را دریافت نماید. این انیمیشن 
داستان مجسمه ای خاکی است؛ مجسمه ای بسیار 
آس��یب پذیر که گذر زمان به مرور آن را فرس��وده 
می نماید. نشانه های فرس��ودگی، دغدغه ای است 
که ذهن او را مشغول ساخته است. مجسمه در ظاهر 
توانی مح��دود دارد، اما بزرگ ترین ت��وان او قدرت 

انتخاب است.
 گفتنی اس��ت، در این جش��نواره چند فیلم نیز از 
تولیدات حوزه های مراکز اس��تانی حضور داشتند و 
پخش بین المللی این تولی��دات را واحد بین الملل 
سازمان سینمایی سوره حوزه هنری برعهده داشت.

کارگاه آموزشی » تکنیک های رسانه ای« با همکاری 
فرهنگس��رای رس��انه تا آخر آذرماه چهارشنبه هر 
هفته در باغ  بانوان نوش برگزار می شود.  این کارگاه با 
هدف  بهبود نگرش فرد به زندگی و خانواده و برخورد 
مناسب خانواده ها با رسانه ها به عنوان یک الگو برگزار 
می شود.    اولین جلسه این برنامه روز چهارشنبه 1۲ 
آذرماه از س��اعت ۹ تا 11 صبح ب��ا ارایه موضوعاتی 
از قبیل  ش��بکه های اجتماعی، مسائل تربیت حوزه 

کودک، نوجوان و رس��انه و ... برگزار می ش��ود.  این 
کارگاه به مدت سه جلسه با مشارکت فرهنگسرای 
رسانه با ارایه مباحث مرتبط با رسانه و دنیای مجازی 

برگزار می  شود.  
علاقه مندان برای ش��رکت در جلس��ات این کارگاه 
می توانند به محل باغ نوش واق��ع در خانه اصفهان، 
خیابان  نوبهار،  روبروی پارک ن��وش مراجعه نموده 

و یا با شماره ۳۴۳۴1816 تماس حاصل فرمایند. 

برنامه ای با عنوان »گلخانه کوچک من« با محوریت 
آشنایی با گیاهان دارویی و گل های آپارتمانی در 
مجموعه فرهنگی باغ غدیر  در  حال برگزاری است.   
این  برنامه به مدت 6  جلس��ه به صورت هفتگی در 
محل مجموعه فرهنگی باغ غدی��ر ویژه عموم اجرا 

می شود.   
این برنامه با حضور  برخوردار،کارشناس فضای سبز 
با  موضوع آموزش گیاه��ان دارویی  در آذرماه برگزار 

می شود.   علاقه مندان برای ش��رکت در این برنامه 
می  توانند روزهای پنجشنبه از ساعت 10 صبح در 
محل  مجموعه فرهنگی  باغ غدی��ر واقع در خیابان 
۲۲ بهمن، خیابان علامه امینی، مجموعه باغ غدیر 
حضور یابند.   این برنامه با اس��تقبال بانوان و آقایان 
روبرو بوده که علاقه مندان جهت کس��ب اطلاعات 
بیش��تر می توانند با  ش��ماره ۳۲616010 تماس 

حاصل کنید. 

15 آذر ماه برپا می شود؛

بزرگداشت مصطفی مستور در اصفهان 
به کارگردانی محمد حدادی پور؛

 »مرمت« درجشنواره سویف لندن برگزیده شد 

 فرهنگسرای رسانه آموزش می دهد؛

» تکنیک های رسانه ای« در باغ نوش 
در مجموعه فرهنگی باغ غدیردر حال اجراست؛

برنامه » گلخانه کوچک من« با آموزش گیاهان دارویی

 خبر  ویژهجالب

رضاداد، دبیر جش�نواره فیلم فجر: یکی از مش��کلات 
فیلمسازان ما این اس��ت که هزینه های لازم برای تحقیق 
وجود ندارد. برای نوشتن هر فیلمنامه نیاز به پیشینه  تحقیق 
مناسب و مشاوره وجود دارد. اما فیلمسازان ما منابع کافی 
برای طی کردن چنین فرایندی ندارند، در آن دوره بودجه ای 
را برای هزینه تحقیق های پیشینی تصویب کردیم و گفتیم 
که هزینه های کارشناسی های پس��ینی فیلمنامه را نیز ما 
برعهده می گیریم. فکر می کنم اگر چنین فضاهایی ایجاد 
شود آرام آرام در حوزه های تخصصی دیگر نیز افرادی پیدا 

می شوند که حوزه سینما را بشناسند و کار کنند.

نعمت زاده، وزیر صنعت: برنامه تولید در سال جاری 1.۲ 
میلیون دستگاه پیش بینی شده است که در 8 ماهه ابتدای 
س��ال جاری، با تولید ۷۲۴ هزار دس��تگاه، توانستیم ۹5 
درصد برنامه پیش بینی شده را تحقق بخشیم. امیدواریم 
بالاترین رشد در جهان در س��ال ۲01۴  از آن ایران باشد 
چراکه روند رش��د را با توجه به افت تولید در س��ال های 
گذش��ته، خوب تجربه کرده ایم و این درحالی است که در 
دنیا در زمینه سواری رتبه ایران، هفدهم و در کل صنعت 
خودرو رتبه 1۹ را داش��تیم که رش��د دو رتبه ای را نشان 

می دهد.

سیاسی،  مدیر عامل باشگاه پرسپولیس: قرار نیست 
من در باش��گاه پا به توپ بزنم. قرار اس��ت من در باش��گاه 
مدیریت کنم. اولین مشکل ما ساختار باشگاه است که یک 

مقدار شکل باشگاه را تحت تاثیر قرار داده است. 
بحث دوم کادر فنی و بازیکنان بودند که یک سری قوانین 
دس��ت و پا گیری وجود دارد تا مش��کلات را رفع کنیم. با 
پیشکس��وتان در تلاش هس��تیم تا برنامه مدونی را شروع 
کنیم و ادام��ه بدهیم.با رفت��ن کادر فنی قبل��ی و برخی 
بازیکنان دست ما باز شد. سقف را براساس نیازهای باشگاه 

در نظر گرفته ایم.

مشکل ساختاری داریم وضعیت رشد خودروسازی در ایران برای فیلم سازی تحقیق نمی کنیم

عکس روز

نمایشگاه داوود درا با عنوان روز نخست  در نگارخانه 
متن امروز برپاس��ت. این هنرمند با بیان این مطلب 
افزود: در این نمایش��گاه 15 اث��ر ۴0*50 با تکنیک 

لایت باکس ارایه ش��ده اس��ت.  داوود در ادامه داد: 
موضوع این آثار نیز نوعی بازسازی انقلاب 5۷ ایران و 
زنده کردن خاطرات آن از نگاه خودم است. او درمورد 

تکنیک این آث��ار افزود: این تکنی��ک که مخصوص 
خودم است، در وابس��تگی به نور تعریف بهتری پیدا 
می کند و در آن از پارچه و نور زرد استفاده کرده ام که 
به تولد دوباره تصاویر منجر شود.  شایان ذکر است؛ 
نمایشگاه آثار داوود درا با عنوان »روز نخست« تا 1۷ 
آذر ماه از ساعت 1۷ تا ۲0 در نگارخانه متن امروز واقع 

در خیابان آبشار اول برپاست. 

تا 17 آذر ماه برپاست؛ 

روز نخست در متن امروز
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